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Zápisnica 

z 3.  zasadania Obecného zastupiteľstva v Ľubietovej 

konaného 8. marca 2019 o 1800 hod. v zasadačke Obecného úradu 

 

Prítomní:       -  podľa prezenčnej listiny (poslanci) 

Za občanov:  

Ing. Pavol Zajac: No, dobrý večer, ak dovolíte, vítam vás na 3. zasadnutí obecného zastupiteľstva, kde 

je navrhnutý nasledovný program: 

1. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Voľba návrhovej komisie 
4. Kontrola uznesení 
5. VZN obce o verejných oceneniach obce Ľubietová, Smernica o používaní služobných vozidiel 

Obcou Ľubietová, Organizačný poriadok obecného úradu,  
6. Majetok obce 
7. Rôzne 
8. Diskusia 
9. Záver 

Ing. Pavel Zajac – má niekto niečo 
Pavol Šimun – áno, ja by som poprosil za bod päť, pred bod šesť, majetok obce doplniť uznesenie 
o doplnenie členov sociálnej a zdravotnej komisie 
Ing. Pavel zajac – nemôžeme to v rôznom spraviť, ja si to poznačím 
Pavol Šimun – neviem, čo máme v rôznom  
Ing. Pavel Zajac – v rôznom máme kadečo, no tak dobre, dobre,  
Pavol Šimun – však toto bude šuby dup a potom ďalší bod, zabudli sme na určenie dvoch osôb zo strany 
poslancov na podpisovanie na úhrady do banky, naplnenie vzn o nakladaní s finančnými prostriedkami 
Ing. Pavel Zajac – čiže to bude ďalší bod 
Pavol Šimun – áno, a ďalší bod rozdelenie a určenie inventarizačných komisií, to sme sa na poslednom 
zastupiteľstve dohodli, že si odsúhlasíme tie inventarizačné komisie, to je všetko 
Ing. Pavel Zajac – dobre, ďakujem, má ešte niekto niečo  
Ing. Peter Sedláček – to zvn č. 4 bude v tom bode 
Ing. Pavel Zajac – schválenie vzn 
Ing. Peter Sedláček – dobre, ďakujem 
Ing. Pavel Zajac – dobre, čiže máme doplnený bod 5 doplnenie členov sociálnej komisie, bod šesť 
Pavol Šimun – päťka bude vzn, tak ako bolo 
Ing. Pavel Zajac – päť, šesť, sedem bude vzn o nakladaní s finančnými prostriedkami, osem bude 
inventarizácia a deväť majetok až ďalej, ešte má niekto niečo, ak nie poprosím, máš to už upravené Paľo, 
môžeš čítať, či mám ja ešte čítať, no dobre, prosím vás, kto je za aby sme sa riadili týmto programom:   

1. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Voľba návrhovej komisie 
4. Kontrola uznesení  
5. Doplnenie členov sociálnej-zdravotnej komisie 
6. Určenie osôb na podpisové vzory 
7. Inventarizácia majetku obce. 
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8. VZN obce o verejných oceneniach obce Ľubietová, Smernica o používaní služobných vozidiel 
Obcou Ľubietová, Organizačný poriadok obecného úradu,  

9. Majetok obce 
10. Rôzne 
11. Diskusia 
12. Záver.  
Ing. Pavel Zajac – všetci, ďakujem 
Pavol Šimun – ja som sa ešte chcel spýtať, prezenčku nemáme 
Ing. Pavel Zajac – na stole je  

Pavol Šimun – počkaj, nech sa poslanci popodpisujú, nie sú všetci podpísaní, nech vieme, koľko nás je  
 

Uznesenie OcZ 3 – 1/2019 zo dňa 8.3.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová  schvaľuje 
program obecného zastupiteľstva v Ľubietovej 

Ing. Pavel Zajac – dobre, určenie zapisovateľa – Michaela Nutterová a za overovateľov Paľo Šimun, Peter 
Sedláček  

- Príchod občanov a poslancov 
Ing. Pavel Zajac – dobre, sme v bode dve, za zapisovateľa Michaelu Nutterovú a overovateľov Paľa 
Šimuna a Petra Sedláčeka, môžeš Paľo 
Pavol Šimun Uznesenie OcZ 3 – 2/2019 zo dňa 8.3.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová   
určuje  

Michaelu Nutterovú za zapisovateľku zápisnice 

Ing. Sedláček Peter a Šimun Pavol za overovateľov zápisnice 
Ing. Pavel Zajac  - ďakujem, kto je za, všetci, osem, mám, chýba nám Benka, dobre, voľba návrhovej 
komisie, predseda Pavol Šimun, členovia Ing. Peter Sedláček, Bc. Zdeno Urva 
Pavol Šimun Uznesenie OcZ 3 – 3/2019 zo dňa 8.3.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová   
           Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

            volí   

            návrhovú komisiu v zložení: 

                    Pavol Šimun                                                 predseda 

            Ing. Peter Sedláček                                              člen 

            Bc.  Zdeno Urva                                                   člen 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, kontrola plnenia uznesení, áno, čiže máme 

zapisovateľku, program, návrhovú komisiu, voľba členov športovej komisie, mám to celé čítať, nemusím, 

volili sa členovia športovej, sociálno – zdravotnej, komisie služieb a cestovného ruchu, finančnej, 

stavebnej, kultúrno – školskej, životného prostredia, investičnú komisiu, rozdelenie okrskov, všetko je 

zverejnené aj na stránke, záverečný účet – nie záverečný účet,  rozpočet na roky 2019 – 2021, vzn obce 

o zápise detí, bolo vyvesené, platí, majetok obce – prijatie daru od Ing. Vladimíra Tiseka, tam sme poslali 

zmluvu do Žiliny, mal by ju poslať späť, Šárikovej zmluvu sme poslali pani Šárikovej, predĺženie MUDr. 

Zdena Herková, predĺženie Katarína Hrušková, stalo sa, skladu štiepky, to bolo vlastne to uznesenie čo 

nám nechcel zapísať kataster bez jasného súhlasu obecného zastupiteľstva, dalo sme to na kataster 

a zdá sa mi, že už je aj zapísaný, členstvo v regionálnom združení miest a obcí – banskobystrické 

regionálne združenie obcí, uznesenie sme dali na ZMOS,  plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

obce Tatiany Jancurovej na prvý polrok, ročná správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za 

rok 2018, úprava na základe záverov predloženej  správy a žiadosti riaditeľky ZŠ s MŠ vzn o hospodárení 

a nakladaní s majetkom obce, priznám sa, že neviem, či toto bolo urobené, zistím, schválenie plánu 

zasadnutí obecného zastupiteľstva obce Ľubietová, máme dnes potom 31.05.2019; potom 23.08.2019, 

25.10.2019, 13.12.2019 otázky, nech sa páči 
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Ing. Peter Sedláček – čítal si tam o správe pani hlavnej kontrolórky, pani kontrolórka nám poslala jednu 

správu bude v tomto bude alebo bude, nebude 

Ing. Pavel Zajac – v rôznom bude 

Ing. Peter Sedláček – v rôznom, dobre 

Ing. Pavel Zajac – ešte nejaké otázky 

Pavol Šimun – chcel som sa ešte spýtať, tá pani Šáriková ak si dobre pamätám, to je tá pod ihriskom, 

tam ako, tam sme sa dohodli, že len tú časť pod ihriskom, že  

Ing. Pavel Zajac – áno, iba tú pod ihriskom 

Pavol Šimun – súhlasila s tým, áno 

Ing. Pavel Zajac – áno, že vraj tú druhú už má vyriešenú 

Pavol Šimun – dobre 

Ing. Pavel Zajac – dobre, ešte nejaké otázky, ďakujem poprosím uznesenie 

Pavol Šimun Uznesenie OcZ 3 – 4/2019 zo dňa 8.3.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová   
berie na vedomie 

správu o plnení uznesení s predchádzajúceho zastupiteľstva, prednesenú starostom obce 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, sme v bode, pardon, teraz musíme doplniť, čiže 

sme v bode päť, musíme doplniť členov sociálnej komisie, na konci máš voľné uznesenie 

Pavol Šimun – v podstate doplňujeme pani Helenu Muránsku a Janku Fajferovú 

Ing. Pavel Zajac – dobre, poprosím uznesenie 

Pavol Šimun Uznesenie OcZ 3 – 5/2019 zo dňa 8.3.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová   
volí   

za členov sociálno-zdravotnej komisie  odborníkov z radov obyvateľov obce a iných osôb Muránsku 

Helenu, Fajferovú Janku 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, dobre, máme tu ďalšie, vzn o nakladaní s finančnými 

prostriedkami ako podpisovanie dvoch ľudí, úhrad cez banku, je nejaký návrh 

Pavol Šimun – tak ako sme mali minulé volebné obdobie, zástupca starostu a predseda finančnej komisii 

Ing. Pavel Zajac – dobre, čiže Ján Turčan a Marián Benka, hej 

Ing. Peter Sedláček – má to byť menovite alebo ako funkcia 

Ing. Pavel Zajac – ja by som dal menovite, Ján Turčan a Marián Benka, čiže obecné zastupiteľstvo asi 

určuje na základe vzn o nakladaní s finančnými prostriedkami obce na podpisovanie úhrad cez internet 

banking  Jána Turčana a Ing. Mariana Benku 

 
Pavol Šimun Uznesenie OcZ 3 – 6/2019 zo dňa 8.3.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová   
schvaľuje 

Ing. Mariana  Benku Jána Turčana na podpisové vzory podľa VZN- Zásady hospodárenia s finančnými 

prostriedkami, časť X. §22. ods.3     

Ing. Pavel Zajac – kto je za,  ďakujem, všetci, Jano si sa zdržal, či si za, za, dobre, ďakujem , to  máme 

ďalšie, inventarizácia, máme to nejako prichystané, či to ideme nejako deliť  

Pavol Šimun – ja tu mám od minula rozdelený majetok, ako to  navrhla ekonómka z roku dvetisíc 

sedemnásť  ja som to aj poslal  poslancom mailom, neviem, či to si čítali alebo nie, v podstate je to 

rozdelené do kategórií  majetok obce, kultúrny dom, bowling, stredisko požiarnej ochrany, základná škola 

a kanalizácia ČOV, za majetok obce sa týka kancelária starostova,  kancelária matriky, miestnosť vedľa 

zasadačky, kuchynka, sklad vedľa zasadačky, zasadačka obecného úradu, softvér, počítače obecného 

úradu, obradná miestnosť , stredisko vodného hospodárenia, tam je vodojem Čelienec,     muzeálna 

miestnosť, katolícky cintorín, podľa mňa tu je aj evanjelický nie len katolícky cintorín, predpokladám,  tu 
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môžu byť za inventarizačné komisie pani  Fischerová a pani Kútna a s poslancov, nech sa páči, kto tam 

má záujem byť,  

Ing. Pavel Zajac – nehrňte sa všetci 

Bc. Jana Majerová – a o čo ide 

Ing. Pavel Zajac – na úrade 

Peter Kováč – toto je asi najväčší objem tých 

Pavol Šimun – ja som to robil aj minule s nimi, tak že ja sa môžem hlásiť,   ale je nás dosť a vyzerá to   že 

komisií bude – jeden, dva, tri, štyri, päť, šesť, čiže  

Peter Kováč – a toho je tu dosť, tak tam by mali byť aspoň dvaja, nie  

Pavol Šimun – čiže kľudne ďalší dvaja, čo tu chcete byť  

Katarína Resutíková Mandyčevská – pán Turčan sa hlási 

Pavol Šimun – Jano, dobre, čiže ja a Jano 

Ing. Pavel Zajac – dobre, ďalší, ďalší okruh 

Pavol Šimun – kultúrny dom, zdravotné stredisko, zubár, odpadové hospodárstvo, obecná knižnica, dom 

smútku, bowling 

Ing. Pavel Zajac – Jana sa hlási, ďalší , Miloš Sauka a Katka Resutíková, nikde nie je povedané, môžete 

si zobrať aj viac 

Pavol Šimun – jasné, samozrejme,  

Ing. Pavel Zajac – dobre, ďalší okruh,    

Pavol Šimun – tuná sú za obec zaradený Ďuro Lamper a Dušan Čief, zamestnanci obecného úradu,    

Ing. Pavel Zajac - dobre     

Pavol Šimun – bowling , kolkáreň, tam je pani Vyhničková , ktorá to má teraz v prenájme, za poslancov 

Zdeno Urva 

Peter Kováč – aj ja 

Pavol Šimun – dobre, píšem, stredisko požiarnej ochrany, tam je Dušan Čief za obec 

Ing. Pavel Zajac – tam je hospodárom Igor Hudec, podľa mňa  tam treba Igora dať, ja by som tam dal aj 

veliteľa, však nech tam ide aj Ľudo, nech si to riešia medzi sebou a vy tam choďte niekto, kto chcete 

Pavol Šimun – Peter vraví, že pôjde, Kováč, základná škola 

Ing. Pavel Zajac – tak tam musí ísť asi školník a kto od vás 

Pavol Šimun – tam je napísaná Majerová Zdena 

Ing. Pavel Zajac – podľa mňa z rady školy nech tam niekto ide , Jana Majerová sa hlási,  

Pavol Šimun – tak môžem ísť aj ja  

Ing. Pavel Zajac – dobre, zober si stoličku a niekde sa posaď  

Pavol Šimun – kanalizácia, ČOV,  

Ing. Peter Sedláček – to som mal ja asi 

Pavol Šimun – tam je Majoroš a Sedláček 

Ing. Pavel Zajac – no ešte tam niekoho dajte  

Pavol Šimun – no toto sú dielčie komisie a mali by ešte hlavnú inventarizačnú komisiu určiť, tam by si mal 

byť ty / starosta/ ekonómka a jeden alebo dvaja zástupcovia  poslanci 

Ing. Pavel Zajac – dobre, vyberte si, kto chce ísť 

Pavol Šimun – dáme pána Benku, ako predsedu finančnej komisii a keby ty Jano ta ako podstarosta, 

Turčan, ako zástupca starostu 

Ing. Pavel Zajac – dobre, napíš tam Jana, dobre, kýva hlavou, v poriadku, dobre, prosím vás, kto je za 

aby inventarizačné komisie pracovali v tomto zložení, ako sme sa teraz dohodli 
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Pavol Šimun Uznesenie OcZ 3 – 7/2019 zo dňa 8.3.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová   
Schvaľuje 

    UIK v zložení: Ing. Zajac Pavel-predseda, Ing.Fischerová Monika, Ing.Benka Marian, Tučan Ján,                                                                                      

    DIK v zložení: 

- Majetok v obce ; kancelária starostu;  kancelária matriky; miestnosť vedľa zasadačky; kuchyňa, 
zasadačka OcÚ,  softvér počítače OcÚ, obradná miestnosť;  stredisko vodného hospodárenia – 
tam je vodojem Čelienec, muzeálna miestnosť, obecný úrad, katolícky, evanjelický cintorín, 
pozemky  Ing.Fischerová Monika, Kútna Zuzana, Turčan Ján, Šimun Pavol, 

- Kultúrny dom; zdravotné stredisko –zubár, klub mládeže , skladové hospodárstvo ,  obecná píla, 
dielňa, dom smútku, klub dôchodcov, Čief Dušan, Lamper Juraj, Majerová Jana, Resustíková 
Mandyčevská Katarína, 

- Bowling, Vyhničková, Bc.Majerová Jana, Urva Zdeno, 
- Stredisko požiarnej ochrany, Ďurian Ľudovít, Hudec Igor, Kováč Peter,  
- Zákaldná škola: Majerová Zdenka, Bc.Majerová Jana, Šimun Pavol, 
- Kanalizícia, ČOV: Majoroš Michal, Ing.Sedláček Peter, Urva Zdeno, 

   Termín do 30.6.2019 
 
Ing. Pavel Zajac – dobre, čiže ešte raz, kto je za, aby inventarizačné komisii pracovali v takomto zložení, 
ako bolo teraz napísané, všetci, ďakujem 
Pavol Šimun – doplním  tam termín do 30.6.2019 
Ing. Pavel Zajac – dobre, tým máme doplnené  body vyčerpané, ideme VZN obce, prvé je o verejných, 
musím to prečítať, prvé je VZN obce Ľubietová č. 2/2019 o udelení čestného občianstva obce Ľubietová, 
Ceny obce Ľubietová, Ceny starostu obce Ľubietová a udelenie Pamätného listu obce Ľubietová, 
poprosím Janu, aby nám niečo k tomu povedala 
Bc. Jana Majerová – no niekedy v minulosti asi existovalo také vzn, ktoré, podľa ktorého sa mohlo udeliť 
čestné občianstvo alebo pamätný list, cena starostu obce ak by sme to chceli do budúcna takýmto 
spôsobom ľudí aj nejaké spolky odmeniť, alebo udeliť čestné občianstvo no tak to  musí mať nejaké 
pravidlá tak sme urobili vzn podľa ktorého by sa to mohlo udiať, vzn bolo vyvesené na tabuli v stanovenom  
termíne k tomu, aby aj mohli pripomienkovať kolegovia či kolegovia poslanci alebo ľudia, tak že k tomu ja 
viac ako neviem, čo mám povedať 
Ing. Pavel Zajac – dobre, otváram diskusiu k tomuto, nech sa páči 
Ing. Peter Sedláček – ja sa chcem len spýtať v podstate takú technickú vec, tam je spomínané príloha 
dva a prílohu dva som vôbec nenašiel, to sa jedná o čestné občianstvo  
Bc. Jana Majerová – príloha jedna to je vlastne formulár, kde je presne určené len na vyplnenie pre ľudí, 
tieto formuláre budú na webovej stránke určite vyvesené, aby si to ľudia mohli nájsť alebo budú 
k dispozícii na sekretariáte  
Ing. Peter Sedláček – ja len že som čítal, že bude príloha dva, jednotka je uvedená ale dvojka nie a ešte 
tiež taká technická vec, všetko okrem ceny starostu obce schvaľujú poslanci obce trojpätinovou  väčšinou, 
prečo nie aj toto 
Ing. Pavel Zajac –  čo 
Ing. Peter Sedláček – nejaký dôvod 
Bc. Jana Majerová – no tak 
Ing. Pavel Zajac – čo 
Pavol Šimun – cenu starostu  
Ing. Peter  Sedláček – cenu starostu, čestnú listinu  schvaľujú poslanci trojpätinovou väčšinou, cenu obce 
Ľubietová, kde sa dalo päťsto euro schvaľuje tri pätiny poslancov, cena starostu obce vecný, peňažný 
dar vo výške schválený obecným zastupiteľstvom, starosta len informuje poslancov a pamätný list obce 
aj ten schvaľujú tri pätiny všetkých poslancov – zdá sa mi to trošku nelogické, vlastne že to nazvime to 
najnižšie ocenenie, ohodnotenie ten pamätný list schvaľujeme, poslanci a toto nie, ja neviem, tak, ja si 
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myslím, že tiež to prvé aj druhé by mohli schvaľovať poslanci a to tretie, cena starostu obce a pamätný 
list  nechajme to na starostovi 
Pavol Šimun – tak všetky 
Ing. Peter Sedláček – alebo tak všetky, ja neviem 
Bc. Jana Majerová – nuž, neviem, aký je s tým problém, ale škoda, že si to za tú dlhú dobu, čo sme to 
mali k dispozícii nepripomienkovali,  
Ing. Peter Sedláček – prečítal som to dneska, o tretej o štvrtej 
Bc. Jana Majerová – no,  
Ing. Pavel Zajac – prosím vás, ideme tam robiť nejakú zmenu 
Bc. Jana Majerová – pátrala som, ja som si to nevymyslela, tak ako nevycicala som si to z prsta,  pátrala 
som po tom, ako to je a väčšinou to bolo uvedené tak, ako je to aj v našom vzn 
Ing. Pavel Zajac – prosím vás, má, Peter, chceš to dať ako pozmeňovací návrh, nie 
Ing. Peter Sedláček – nie, nemám nič proti tomu  ja som sa chcel iba opýtať 
Ing. Pavel Zajac – dobre, zatiaľ to necháme tak, nech sa páči, ďalšia diskusia k tomu, má ešte niekto 
niečo k tomu ak nikto, porosím Paľo uznesenie  
Pavol Šimun Uznesenie OcZ 3 – 8/2019 zo dňa 8.3.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová   
schvaľuje VZN obce Ľubietová č.2/2019 O udeľovaní Čestného občianstva obce Ľubietová, Ceny obce 

Ľubietová, Ceny starostu obce Ľubietová a udelenie Pamätného listu obce Ľubietová. 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, ďakujem, všetci, dobre, ideme na ďalšie uznesenie, tam je zmena 

vzn obce číslo 4/2018 určenie preventívnych opatrení na obmedzenie následkov  životných pohrôm  - 

povodní, spôsobujúcich stav núdze obyvateľov obce, článok 7 v zmysle predloženého návrhu, nech sa 

páči, Peter 

Ing. Peter Sedláček – no, tohto bude viac, ale v podstate prijali sme vlani, niekedy v máji vzn č. 4/2018 

po tom, čo si práve hovoril, o povodniach, kde v článku 7 aby sme vlastne zabezpečili vykonateľnosť toho 

vzn tak navrhujeme teda členovia komisie životného prostredia takú úpravu ako som vám poslal na 

začiatku februára, tak isto som to poslal na obec, viselo to v zmysle zákona štrnásť dní to znamená, že 

máte tam napísané starý článok sedem a pod tým je napísaný nový článok sedem, teda tak ako sa má 

zmeniť, jedná sa tam v podstate o doplnenie v podstate členov takej kontrolnej komisie, čo budú 

kontrolovať vlastne tok, celý tok či už Hutnej alebo Vôdky teda po celej dĺžke z hľadiska toho, či nie je 

okolo bordel, či teda vlastne nehrozí, že v prípade povodní že ten potok niečo vezme, hej, so sebou, 

a teda to je k tomuto všetko 

Ing. Pavel Zajac – dobre, má niekto otázky, nech sa páči 

Ing. Peter Sedláček – ešte som zabudol povedať, prepáč Paľo, zabudol som povedať, že toto aj v zmysle 

zákona robí aj vlastne okresný úrad každé dva roky, a keď že u nás je situácia taká aká je, robí sa ťažba, 

robí sa výruby atď. vrátane popri potokov, tak vtedy keď ob rok budeme kontrolovať my a potom každý 

druhý rok to bude kontrolovať tá komisia určená z okresného úradu odbor životného prostredia, tak je to 

myslené, že aby tá kontrola prebehla každý rok 

Ing. Pavel Zajac – dobre, otázky, má niekto niečo,  

Pavol Šimun – toto sme prebrali všetci poslanci na komisii 

Ing. Pavel Zajac – dobre, nech sa páči, uznesenie  

Pavol Šimun Uznesenie OcZ 3 – 9/2019 zo dňa 8.3.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová   
 schvaľuje zmenu VZN obce č.4/2018 na určenie preventívnych opatrení na obmedzenie následkov 

živelných pohrôm – povodní, spôsobujúcich stav núdze obyvateľov obce, čl. 7 v zmysle predloženého 

návrhu.  

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, dobre, stále sme v bode vzn 

Ing. Peter Sedláček – máme dve uznesenia, ktoré sme pripravili 
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Ing. Pavel Zajac – Peter, máme to potom, v rôznom, neviem ako, toto sú  zvn, riešme vzn a potom tie 

všetky štyri uznesenia, ktoré si tam napísal, máš ich v rôznom, dobre, štatút krízového štábu obce 

Ľubietová, zase, Peter máš slovo 

Ing. Peter Sedláček – štatút krízového štábu obce dovolili sme si teda vypracovať, respektíve prispôsobiť 

na podmienky obce taký vzorový štatút krízového štábu kde teda tak isto som vám ho poslal, je 

aktualizovaný a mali by sme ho zobrať na vedomie, my ho neschvaľujeme, len berieme na teda vedomie, 

tak ako je protipovodňová komisia, ktorú máme teda, hej, to informatívne som chcel povedať, teda, že 

protipovodňová komisia, že všetky tie dokumenty treba aktualizovať preto že sú tam staré mená, staré 

čísla, keď si povedal že v rôznom, tak v rôznom, ale toto by sme mali zobrať na vedomie krízový štatút 

obce 

Ing. Pavel Zajac – dobre, má niekto k krízovému štatútu obce, nikto, poprosím uznesenie 

Pavol Šimun Uznesenie OcZ 3 – 10/2019 / povedal sedem/ zo dňa 8.3.2019  - obecné zastupiteľstvo 
obce Ľubietová   
berie na vedomie  Štatút krízového štábu obce Ľubietová.1.     

Ing. Pavel Zajac -   ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, dobre, stále sme vlastne teda v tom vzn, ďalší je 

organizačný poriadok obecného úradu predložený starostom obce, zaslal som vám ho pred dvoma 

týždňami, s tým, že teda snažil som sa vypichnúť všetky veci, ktoré by mal obecný úrad riešiť, snažili sme 

sa to trošku učesať pomohla mi pani hlavná kontrolórka, tak že neviem, ak sú nejaké otázky tak sa pýtajte 

Pavol Šimun – ja som sa chcel spýtať, že tam pri upratovačke sme nenašli úväzok 

Ing. Pavel Zajac – lebo momentálne upratovačku riešime cez úrad práce                

Pavol Šimun – no dobre, to ale je riešenie momentálne, a 

Ing. Pavel Zajac – už to tak riešime roky          

Pavol Šimun – dobre, lebo ja si myslím, že tá upratovačka by mohla byť na plný úväzok, jedna vec, druhá 

vec, tarifné zatriedenie by tam malo byť, ak je to verejná štátna služba tam sú aj nejaké tabuľky, ja 

nepotrebujem vedieť  

Ing. Pavel Zajac – máme vlastne, teraz sme išli v zmysle zákona, teraz sa zmenil zákon môžem vám to 

vlastne poslať, ako sú zatriedené  

Pavol Šimun – či len trieda päť, trieda osem, ja neviem,  

Ing. Pavel Zajac – dobre, pošlem vám to, Monika vám to pošle, dobre, lebo tá to riešila v zmysle školení, 

ktoré boli teraz urobené pre mzdárky, ešte nejaké otázky, nech sa páči 

Ing. Peter Sedláček – no mňa mrzí, že sme to neprediškurovali dopredu, ja som sa chcel v podstate 

opýtať, v podstate všetko zostáva tak ako bolo, okrem jedného úväzku na ekonomickom oddelení,  to 

znamená, že k Monike teda príde ďalší pracovník, pracovníčka, ktorá bude riešiť teda financie, hej, čiže,  

Ing. Pavel Zajac – ani nie financie, ale majetok 

Ing. Peter Sedláček – no majetok, dobre,  

Ing. Pavel zajac – ale popri tom by vlastne mala sa chytiť hlavne do elektronizácie verejnej správy, viete, 

že my tam sme povinní posielať už všetky výmery elektronicky, skrátka tam je agendy a ďalšia vec ja 

budem trvať na tom, aby boli baby zastupiteľné, čiže aby vlastne aby sa dokázali navzájom zastúpiť 

Ing. Peter Sedláček – dobre, to som sa chcel len v podstate uistiť, že sú to, budú tu miesto dvoch žien tri 

ženy  

Ing. Pavel Zajac – áno 

Ing. Peter Sedláček – respektíve traja pracovníci  a ešte sa chcem opýtať, na ČOV, tam je jeden úväzok 

čistička odpadových vôd, ktorá je aj doteraz, ale tam sme sa predsa rozprávali cca dva roky dozadu, že 
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tento človek bude riešiť aj odpad, preberanie odpadu, či už aj v zbernom dvore alebo na skládke na Flóse, 

drobného stavebného odpadu respektíve dole na skládke pri ČOV 

Ing. Pavel Zajac – môžeme to tam doplniť, nie je problém, lebo vlastne treba si uvedomiť, že Michal je už 

odborne spôsobilá osoba na prevádzkovanie ČOV, hej, má na to potrebné skúšky, ja ďalej ho chcem 

teraz poslať na školenie, ktoré by malo byť v septembri ohľadom tej bezpečnosti detských ihrísk, čiže on 

tým, že má stavebnú školu on takéto veci môže robiť a tým pádom chceme si urobiť tieto veci vo vlastnej 

réžii 

Ing. Peter Sedláček – jasné že je to dobrý nápad, len toto mi tam chýbalo, preto že napríklad to, že je 

spôsobilá osoba to nerobí každý deň, robí sa to raz za neviem aké obdobie, hej, to je jedna vec, a druhá 

vec, že sme sa dohodli cca pred dvoma rokmi, o tom preberaní odpadu, ďalšiu vec som sa chcel opýtať, 

v podstate tiež na tú upratovačku, tiež by som navrhoval, upratovačku na celý úväzok,  a chcel som sa 

opýtať, že či by nemohla teda upratovať aj iné budovy nie len obecný úrad, napríklad, ja neviem, teraz 

kde máme knižnicu, bývalý klub mládeže alebo kultúrny dom,  

Ing. Pavel Zajac – je to na diskusii 

Ing. Peter Sedláček – veď práve preto hovorím, že mali sme to prediškurovať dostatočne dopredu 

a dneska tu nehapkať a ešte sa chcem opýtať, že či budú postačovať financie na zabezpečenie teda 

novej organizačnej štruktúry, že či bude treba zvýšiť položku – mzdy 

Ing. Pavel Zajac -  pozrite sa, ako náhle sa zmení ako náhle sa zmení organizačný poriadok obecného 

úradu tak ja si sadnem s ekonómkou, ktorá vlastne prehodnotí, tak isto  musím robiť výberové konanie, 

čiže nebude to určite, bude to, ja rátam tak najskôr od mája ak sa niečo zmení a potom následne 

predložíme v máji zmenu rozpočtu mzdových prostriedkov, v máji máme zastupiteľstvo 

Ing. Peter Sedláček – preto že my nemáme inú možnosť, ako poslanci sa vyjadriť k organizačnej 

štruktúre, my to len berieme na vedomie, ty predkladáš, my berieme na vedomie  

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, ja som sa len snažil preto ten organizačný poriadok urobiť tak, ako som ho 

urobil podrobne, lebo aby naozaj bolo jasné, že tej práce je tu naozaj požehnane, a každým dňom pribúda 

Ing. Peter Sedláček – to je všetko v poriadku, už to dva tri roky dozadu hovoríme, v podstate veľmi často, 

že treba vyriešiť ďalšiu silu, dúfam, že sme už vyriešili, preto sme sa chceli o tom rozprávať a preto sme  

Bc. Zdenko Urva - potom k tomu prijímaniu zamestnancov sa bude robiť výberové konanie 

Ing. Pavel Zajac – samozrejme,  

Bc. Zdenko Urva – a ty o tom rozhoduješ 

Ing. Pavel Zajac – áno, ale pôjde to výberovým konaním, plus sa môžete prihlásiť, záujemcovia, hej, nech 

sa páči 

Bc. Jana Majerová – ja len k tej upratovačke – upratovačka momentálne, keď sa rieši cez ten úrad koľko 

hodín má ona do týždňa 

Ing. Pavel Zajac –asi tri, nie nemyslím takto ako tri hodiny denne 

Bc. Jana Majerová – tri hodiny denne 

Ing. Pavel Zajac – na tých 64 hodín mesačne  

Bc. Jana Majerová – je tu dostatočné množstvo priestorov na to, aby tá upratovačka tu naozaj bola a tie 

priestory upratovala 

Ing. Pavel Zajac – tak  ja zase hovorím jednu vec, že napríklad  teraz to vykrývame ďalšími ľuďmi z úradu 

práce, ktorí vlastne riešia aj iné veci, tak že ako, hovorím pokiaľ, pozrite sa, snažíme sa ušetriť, pokiaľ to 

dokážeme vyriešiť cez úrad práce, sú takí ľudia že ich chceme cez ten úrad práce tu mať tak ako 

posnažíme sa ušetriť tie mzdové prostriedky lebo takto to financuje úrad práce a nás to nestojí nič, hej, 

tak že v tomto smere, neviem, nech sa páči 
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Pavol Šimun – môj názor je taký, na to, že keby tu tá pracovníčka bola na trvalý pracovný pomer jednak 

by mala viacej času a druhá vec by jej na tom viacej záležalo ako  keď sem má prísť na tri hodiny a odbiť 

si šesť alebo deväť mesiacov, ktoré by ináč trčala na úrade práce, že ja si myslím, že ak je nejaká žena, 

ktorá je ochotná to robiť, možno je aj na úrade práce toto by jej prospelo, jedna vec, aj vy by ste boli 

spokojnejší, ona by mala príjem, mala by aj doplnkové aj zdravotné poistenie, mala by určite aj lepší 

príjem na dôchodok, ako keď  je len cez úrad práce, že možno by ju to motivovalo k tomu, že by sa tu aj 

poupratovalo 

Ing. Pavel Zajac – no, dobre, má ešte niekto niečo, ak nikto, porosím uznesenie obecného zastupiteľstva 

Pavol Šimun Uznesenie OcZ 3 – 11/2019 zo dňa 8.3.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová    
berie na vedomie    Organizačný poriadok obecného úradu predložený starostom obce.1.           

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za,  všetci, ďakujem, dobre, stále vo vzn, máme tu smernicu 

o používaní služobných vozidiel obcou Ľubietová číslo1/2019 predloženú hlavnou kontrolórkou obce 

Ľubietová, poprosím pani hlavnú kontrolórku, ona vlastne z tej úlohy ktorú vlastne mala, tak vlastne 

vypracovala smernicu, nech sa páči                  

Tatiana Jancurová – ako viete, prijatie smernice vyplynulo z  vykonanie kontroly za prvý polrok 2018, 

obdržali ste ho na pripomienkovanie, tak isto ho obdržali aj organizácie  ktoré sú zriadené obcou, v ktorých 

sa to má taktiež dotýkať, obsah tejto smernice platí pre zamestnancov obce Ľubietová a organizácie 

a spoločnosti zriadené obcou, smernica má byť platná od 1.apríla a vlastne upravuje základné pravidlá 

a postupy používania a prevádzkovania služobných motorových vozidiel , ktoré používajú zamestnanci 

obce, starosta obce, poslanci obecného zastupiteľstva, a organizácie a spoločnosti zriadené obcou, 

všetky pripomienky boli zapracované, môžem vás poprosiť  

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, otváram diskusiu, nech sa páči, pán Sedláček 

Ing. Peter Sedláček – no, nedá mi k tomuto nepovedať a kolegovia poslanci určite prepáčia, že možno 

ich päť minút zdržím, toto opatrenie bolo vypracované pani hlavnou kontrolórkou, vyplynulo v podstate 

z hospodárenia s majetkom obce, to znamená s používaním služobných motorových vozidiel, nie je to 

výmysel poslancov, poslanci to nespracovali, poslanci to len pripomienkovali, preto ma mrzí, veľmi ma 

mrzí, že hoci my sme to dostali na pripomienkovanie, minulý týždeň, niekedy začiatkom týždňa, hej, už 

koncom januára, respektíve začiatkom februára si sa sťažoval, že ťa kontrolujeme, sledujeme,  

Ing. Pavel Zajac – a nie je to pravda 

Ing. Peter Sedláček – no, nie je to pravda, to je nie pravda, preto že táto smernica, je jednoducho smernica 

o používaní majetku obce, nie o používaní majetku Inžiniera Pavla Zajaca respektíve niektorých ľudí, hej, 

no, preto je to tak, a to chcem len povedať, vlastne, že ty svojim konaním hoci si to možno neuvedomuješ, 

alebo naopak, uvedomuješ veľmi dobre, rozhádavaš ľudí v tejto dedine, preto že toto sú čisto 

ohováračské reči, ktoré sa nezakladajú absolútne na pravde, štveš len ľudí proti sebe 

Ing. Pavel Zajac – Peter, jediné ohováranie, riešiš akurát ty, keď mi namiesto normálnej služobnej cesty 

napíšeš súkromnú jazdu, ako na základe čoho to robíš, na základe čoho to robíš, volal si mi niekedy, kde 

som bol, čo som bol 

Ing. Peter Sedláček - nie  

Ing. Pavel Zajac – tak na základe čoho to robíš 

Ing. Peter Sedláček – ja som, ja som tebe nenapísal žiadnu, žiadnu, nikomu som nenapísal žiadnu 

súkromnú jazdu, preto že ja to neviem, opakujem, nikomu som nenapísal, ani tebe ani Hekovi žiadnu 

súkromnú jazdu  

Ing. Pavel Zajac  – minule si povedal na obecnom zastupiteľstve, že niektorý rok som spravil štyristo či 

tristo kilometrov akože súkromných jázd, 
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Ing. Peter Sedláček – to je, vyhodnotené je to v monitorovacom systéme, nemám, k tomu čo viacej dodať, 

preto že to, čo ty chodíš domov, to nie je používanie na súkromné účely 

Ing. Pavel Zajac – Peter,  ja keď to auto potrebujem tak skrátka idem domov, napríklad aj minule ,hovorím,  

išiel som z Ivanom Kováčom na služobnú cestu ráno o šiestej, že som si bol zobrať na píle auto, lebo 

skrátka ma poprosili, aby som išiel a občas prevetral to auto, lebo tam stojí, tak hovorím, ja som si ho 

zobral domov aby som ráno mohol z domu ísť na služobnom aute do Nových Zámkov, Ivana Kováča som 

bral a išli sme do Nových zámkov, vrátili sme sa  

Ing. Peter Sedláček – je to všetko v najlepšom poriadku, toto, len si vyprosujem, aby chodili po internete 

reči sprosté, typu takého, že veľký brat sa pozerá, respektíve sleduje, atď, preto že nie je  to pravda 

a rozhádavaš ľudí  

Ing. Pavel Zajac – dobre 

Ing. Peter Sedláček – devätnásteho druhý, najkrajšie bolo vypočúvanie ohľadom služobného auta, ktoré 

som absolvoval  

Ing. Pavel Zajac – tieto veci ma urážajú, tieto veci ma urážajú, lebo napríklad keď si zoberieme, bola 

povodeň na Hutnej, bol som tam služobným autom, ani raz, bol som tam štyrikrát súkromným autom, kto 

mne čo takéto zohľadní, nikto, boli sme na požiari u Ivana Kováča, čím som bol, tiež som bol súkromným 

autom, a hovorím  nikto neráta, čo kde ja nabehám súkromným autom, keď si ja idem tankovať do Brusna, 

že idem na stavebný úrad tak tiež idem na stavebný úrad, plním pracovné úlohy aj na svojom osobnom 

aute, a bez problémov  nikto to nerieši, ale dobre,  

Ing. Peter Sedláček – nerieši, ja to neriešim 

Ing. Pavel Zajac – zatiaľ, no, dobre 

Ing. Peter Sedláček – pani kontrolórka, pani hlavná kontrolórka mala za úlohu len vlastne preveriť len 

jazdy vytypované, len červenou, ktoré boli označené, ale či bolo na súkromne, či bolo na služobne, to 

nikto nevie, to som nikdy nepovedal, že bolo na súkromne,  

Ing. Pavel Zajac – tu si mi vytýkal, že v sobotu som bol, ale v sobotu som bol kúpiť sadenice muškátov 

v Lídli, tak ja si ešte odtrhnem zo svojho voľného času a idem do Lídla a ešte ja som nakoniec ten debil, 

ktorý používa na súkromné cesty auto, nie dobre, dosť 

Ing. Peter Sedláček – nie, ja som, a to, že ty musíš vypisovať, alebo, chce niekto po tebe že že ty musíš 

vypisovať jazdy a neviem čo všetko, napriek tomu, že máme zakúpený systém  je tak isto blbosť 

najväčšieho zrna, preto že to všetko robí samo, tam je to len kvôli tomu, kvôli tomu sa to bude vypisovať, 

keď auto bude požičané na súkromné účely, čo tá smernica umožňuje 

Ing. Pavel Zajac – ja ti poviem jednu vec, ja som sa o tom dneska rozprával s hlavnou kontrolórkou ako 

prosím vás, nikdy sme nedali auto do ruky hoci komu, naozaj nikdy lebo je to nebezpečné, hovorím na 

tom pežote nemôže tiež hocikto jazdiť, pokým ja nie som si vedomý toho, že to je normálny vodič, tak 

určite mu to auto nepožičiam, respektíve určite nebudem súhlasiť s tým, aby si hocikto, kto mi tu zamáva 

občianskym preukazom typu B zobral pežota a šiel ho rozbiť, hej,  

Ing. Peter Sedláček – presne toto sa v tej smernici píše, ak si ju čítal, presne toto sa v nej píše, ale to 

sme si nevymysleli my, no 

Sidónia Filadelfiová –  

Ing. Pavel Zajac – dobre, nech sa páči, ďalej, ďalšie otázky, nikto, poprosím uznesenie 

Pavol Šimun Uznesenie OcZ 3 – 12/2019 zo dňa 8.3.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová    
berie na vedomie Smernicu o používaní služobných vozidiel Obcou Ľubietová č. 1/2019, predloženú 

hlavnou kontrolórkou obce. 
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Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, máme tu ešte jednu – zásady zabezpečovania 

sobášnych obradov v matričnom obvode obce Ľubietová, predložila to Zuzana, tam sú nejaké veci čo sa 

týka, že môžeme sobášiť mimo obradnej  miestnosti, viete, že v poslednom čase dosť obradov máme na 

Lubethe takže tým pádom je toto vyriešené, má k tomu niekto nejaké otázky, ak nikto, poprosím 

uznesenie  

Pavol Šimun Uznesenie OcZ 3 – 13/2019 zo dňa 8.3.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová    
berie na vedomie  Zásady zabezpečovania sobášnych obradov v matričnom obvode obce Ľubietová 

Ing. Pavel zajac – ďakujem, kto je za, prepáčte, všetci hej, ďakujem, prechádzame do bodu deväť, 

majetok obce prvé uznesenie ohľadom pani Janky Strniskovej, čo je táto drevenica tu oproti úradu, viete, 

že tam vlastne si  chcela nejako, už sme to schvaľovali minule, ohľadom, ešte to vám poviem, dvoch 

pozemkov 33 metrov a 24 metrov štvorcových, cena za meter štvorcový tam vyšla 22,19 € čiže celková 

suma 565,56  euro, nech sa páči, otázky, nikto, tak poprosím uznesenie 

Pavol Šimun – cena je podľa súdno – znaleckého posudku 

Ing. Pavel zajac - áno 

Pavol Šimun Uznesenie OcZ 3 – 14/2019 zo dňa 8.3.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová    
schvaľuje 

odpredaj pozemkov parc. KN-C č. 1148/9 o výmere 33 m2, zastavané plochy a nádvoria, parc. KN-C č. 

1148/10 o výmere 24 m2, zastavané plochy a nádvoria,  za účelom vysporiadania pozemku okolo 

rodinného domu súp. č. 237, pre Janku Strniskovú, nar.13.08.1958, trvale bytom Nám. Ľ. Štúra 10, 

Banská Bystrica, občan SR, za cenu určenú znaleckým posudkom č. 27/2019 za 22,19 € za m2. Celková 

cena za pozemky je 565,56 €. Obec predáva pozemky priamym predajom z dôvodu že, pozemok 

bezprostredne hraničí s rodinným domom vo vlastníctve žiadateľky a predajom tretej osobe by došlo k 

obmedzeniu užívacích práv k majetku v jej vlastníctve, čo sa považuje za dôvody hodné osobitného 

zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. b) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov.   

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, dobre, ďalší, čo som vám poslal geometrický plán  

je pani Veroniky Filadelfiovej, tam sme to predávali štyristo osemdesiat šestku ako celú parcelu, keď že 

potrebovala vyriešiť, kde bude mať vodomernú šachtu, na verejnom priestranstve, čiže tam oddelila 

štrnásť metrov štvorcových to je taký klin, takže otváram k tomu diskusiu, nech sa páči, nikto 

Ing. Peter Sedláček – za akú cenu to ideme kúpiť 

Ing. Pavel Zajac – za tú, čo sme predali, za pätnásť euro, dobre, má ešte niekto niečo, tak poprosím 

uznesenie 

Pavol Šimun Uznesenie OcZ 3 – 15/2019 zo dňa 8.3.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová    
schvaľuje odkúpenie pozemku parc. KN-C č. 486/3 o výmere 14 m2, záhrada,  za účelom vysporiadania 

pozemku pod miestnou komunikáciou, od Veroniky Filadelfiovej r. Filadelfiová, nar. 21.06.1984, trvale 

bytom Huta 102/22, Ľubietová, občan SR, za cenu 15,- € za m2. Celková cena za odkúpenie pozemku je 

210,- €.   

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, počkajte, volal pán Benka, pán Benka má chrípku 

že vraj, dobre, máme tu žiadosť pána Libora Chebeňa, Ľubietová 677, žiadosť o odkúpenie obecného 

pozemku, týmto vás žiadam o odkúpenie obecného pozemku KN C 1205/1 v ktorom sa nachádza chatka 

po mojom starom otcovi,  a susedná parcela 1204/6 je v mojom vlastníctve, k žiadosti prikladám 

geometrický plán, v ktorom je vyznačená časť obecného pozemku o ktorý mám záujem, poslali sme vám 

to mailom, otváram k tomu diskusiu, nech sa páči 
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Bc. Zdenko Urva – my sme tam boli pozrieť sa, bola tam stavebná komisia, bol tam Ivan Debnár, pozeral 

to cez ten prístroj, cez tablet, my tam problém žiadny nevidíme, po tú cestu maximálne, po ten chodník, 

lebo tam je potom ešte taký závoz,  

Peter Kováč – opýtam sa, tých 32,5 metra, to je pokiaľ, lebo tam je vytýčený ten pozemok, tento pôvodný, 

ten tvoj a 32,5 je po kade 

Libor Chebeň – to je po cestu,  

Bc. Zdenko Urva – po cestu naľavo 

Ing. Pavel Zajac – po ktorú cestu, 

Peter Kováč – na pravej strane jarku  

Bc. Zdenko Urva – tam je potom taký závoz 

Ing. Pavel zajac – akože, čiže celý ten jarok by sme odpredali, hej,  

Bc. Zdenko Urva – ten celý bok 

Ing. Pavel Zajac – celý ten jarok chcete odpredať, to sa pýtam 

Peter Kováč – no to, čo má poznačené 

Libor Chebeň – chcem tam bývať, to mi zostalo po starom otcovi, viacej mi nič nezostalo z toho  

Ing. Pavel Zajac – dobre, ešte niečo k tomu 

Libor Chebeň – no nie, ešte sa chcem spýtať, že aký je tam mach 

Ing. Pavel Zajac – je tam, a vzácny mach  

Libor Chebeň – a môžem, že kde ste to vyguglili, alebo čo,  

Ing. Pavel Zajac – ako, po anglicky je to, je to v odbornom časopise 

Libor Chebeň – jáj, aha, ja že ste to v bani v  Prievidzi našli dade 

Ing. Pavel Zajac – ako dobre, urážky, kľudne, v pohode, vydržím 

Libor Chebeň – lebo mach tam neviem, boli tam dvaja a neviem 

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, bol tam výskum peľov, ako je to veľmi zaujímavá lokalita lebo vlastne tým 

jak sa ukladá tá mokraď, tak tie peli sú tam spred niekoľko sto rokov 

Peter Kováč – ale konkrétne na tomto pozemku nie, tu nie  

Libor Chebeň – a na Čelienci je 

Ing. Pavel Zajac – dobre, idem sa spýtať, čo s tým jarkom bude robiť, ako  

Libor Chebeň – no nič, spravím si tam lavičku aby sa to mohlo obchodiť, ako dakedy 

Peter Kováč – ako my sme tam boli, to koryto je nespevnené, všetko sa to rúca, už je to blízko tej chatky, 

ak tam niečo neurobí  

Libor Chebeň – lebo ako, ja vám poviem na rovinu, ja som si myslel lebo starý otec vravel, že je to naše, 

vlani tam pán starosta dal vyrúbať stromy ja som si to dal vytýčiť, že pokadiaľ, dokonca aj na mojom 

pozemku dal vyrúbať stromy, čo akože dobre, neriešim to, sa zistilo, že chatka akože vôbec nie je na 

mojom pozemku,  ale užívali to dlhé roky, ako neviem 

Peter Kováč – my sme pozerali tento, čo si si poznačil 

Libor Chebeň – bol tam geodet, vyznačoval mi vlastne hranicu pozemku,  

Bc. Zdenko Urva – to je to vykolíkované 

Libor Chebeň – vravím mu, skúste toto takto, toto mi vyznačiť, vyznačil mi to, ja ako geometrák už mám 

spravený, ja som mu vravel, že ak mi to poslanci chvália ja mu zavolám a dá mi normálne, sú tam kolíky, 

ja nemám čo akože 

Peter Kováč – no v podstate po tú cestu, tam je jedine to, že je tam tá tvoja chatka, potom je tam podobratý 

zráz, ten potok, čo tam tečie, tak je to všetko pozaváľané a potom druhý bok, zase, tak akože, neviem, 

aký máš zámer s tým, alebo čo 
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Libor Chebeň – ovocnú záhradu si chcem spraviť,  

Peter Kováč – aby tam cesta ostala, a inakšie v tom nevidím žiadny problém 

Libor Chebeň – a ešte neviem, či tú chatku dám na papiere alebo ju zrútim, no proste je tam chatka  , 

lebo vravím, toto jediné mi po starom otcovi zostalo, druhé zobral bobo 

Pavol Šimun – a tá chata je Libor, na tomto obecnom, hej 

Libor Chebeň – áno 

Peter Kováč – hej, tá je tam  

Pavol Šimun – treba pozemok vysporiadať,  

Libor Chebeň – no veď chcem, ako 

Bc. Zdenko Urva – to je tu niekde, v týchto častiach  

Libor Chebeň – neviem, či to zapáliť alebo to zrútim a novú postavím, neviem, proste v tej záhrade mám 

zámer taký, že buď tam spravím ovocnú záhradu a tú chatku obnovím, alebo no proste ešte neviem 

Peter Kováč – no v každom prípade, tá chatka tam nie je zapísaná a keď by si chcel stavať alebo dačo 

tam robiť, tak k tomu je zasa dáke stavebné konanie alebo povolenie iné s tým spojené, tak že  

Libor Chebeň – vieš, tá chatka nie je na pevných základoch ako vravím, desať litrov benzínu,  už to ide 

spadnúť 

Peter Kováč – no veď to ti vravím, že keď s tým niečo nespravíš  

Bc. Zdenko Urva – tak ti to spadne, sú tam okná povybíjané  

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči, diskusiu 

Pavol Šimun – ja teraz čítam to uznesenie Paľo, po c, poverujeme komisiu výstavby  

Ing. Pavel Zajac – no, nemáme tam geometrák, ako to ideme riešiť 

Pavol Šimun – no dobre, ale komisia výstavby nebude robiť geometrický plán 

Ing. Pavel Zajac – no ale minimálne tam, by pri tom mala byť prítomná, nie 

Pavol Šimun – dobre, dobre,  žiadosť bude opätovne prerokovaná po vypracovaní  geometrického plánu 

Ing. Pavel Zajac – no, áno veď však nemáme čo zverejniť, lebo momentálne nemáme čo zverejniť 

Libor Chebeň – geometrák akože neni problém,  

Peter Kováč – no tak si dáš spraviť geometrák a  

Libor Chebeň – no on ho pošle sem na obec, akože je ten geometrák spravený, a geometrák je vlastne 

na tieto rozmery, čo sú ako písané, on to presne akože to vymeral lebo som chcel, aby sa zachoval ten 

spodok, spodok na dvadsať päť metrov na dvadsať päť metrov, ja som to akože kvôli tomu urobil, 

geometrák je vlastne spravený, len on, takto Peťo, ja som túto žiadosť, takúto istú ja som už v septembri 

posielal, Zuzka Kútna bola na chorej ja som ju posielal z Bystrici normálne prvou triedou a tá žiadosť 

záhadne z Bystrici do Ľubietovej zmizla, ona sa tu vôbec akože táto istá žiadosť o tento istý pozemok 

zmizla, proste zmizla, proste, ja neviem, nebola takto riešená, čiže ja neviem, akože koľké roky posielam 

prvou triedou veľa vecí, faktúry, všetko, každý mi faktúru zaplatí   

Bc. Zdenko Urva – to už je jedno, Libor, toto je tu, táto žiadosť je teraz tu, je 

Libor Chebeň – ale takáto istá žiadosť už bola raz poslaná na obecný úrad a proste nebola ani medzi 

poslancami  

Bc. Zdenko Urva – no tak ak sa stratila, tak 

Libor Chebeň – a kde sa stratila, keď tu pani Kútna nebola 

Bc. Zdenko Urva – no to ja už neviem  

Libor Chebeň – no tak nech sa nad tým niekto zamyslí 

Ing. Pavel Zajac – nebudeme to tu prepierať, dobre, prosím má niekto niečo 
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Dagmar Zajacová – ja sa chcem vyjadriť k tomu, čo teraz hovoríte, že idete odpredať, celé aj s tým 

potokom, viete, že je to jediný odvodňovací potok od Zelenej vody, tá medená voda sa jedine v tých 

bažinách očistí a vstupuje skoro riadne čistá do potoka, nikde sa to ináč nedá spraviť a neviete, aký tam 

bude možno zámer, kto to potom dá 

Peter Kováč – ak by tam chcel robiť nejaký zámer, tak asi určite na to potrebuje nejaké stanovisko od 

obci, alebo čo, ak by tam chcel chatku alebo niečo robiť a konkrétne týchto dvadsať päť metrov som, sme 

tam boli osobne, a tie bažiny sa na tomto pozemku, ak to myslíš tá mokraď, čo je tuto kúsok  

Dagmar Zajacová – ale to je celá tá dolina, celá tá dolina  

Peter Kováč – ale tam kde sme boli, tam máš chatku, máš  

Ing. Pavel zajac – vyznačiť na mieste, geometer, nech príde 

Peter Kováč – nemáme s tým najmenší problém 

Libor Chebeň – ale je to vyznačené, teraz 

Peter kováč – neni,  tento nový neni 

Libor Chebeň – je, bol tam Samo  

Ivan debnár – je to na strome nastriekané 

Dagmar Zajacová – tá celá bažina je dôležité výskumné stredisko, sú tam rôzne tie nánosy, ktoré boli 

vlastne v stredoveku, a to je jediné možné miesto, kde sa to dá skúmať,  

Bc. Zdenko Urva – ale asi niekde inde, nie tu, čo je to vyznačené 

Dagmar Zajacová – za chvíľočku tu budete mať výskumy lebo to prebieha niekoľko rokov 

Bc, Zdenko Urva – tak keď budú výskumy  

Dagmar Zajacová – a keď už ste taká životná komisia mali by ste to vedieť, že je to jediný odvodňovací 

kanál  

Bc. Zdenko Urva – no veď v poriadku, ale on tomu neurobí nič, čo tam s tým spraví  

Ing. Pavel Zajac – dobre, prosím vás,  

Dagmar Zajacová – ja som proti tomu, aby ste to predávali, preto že by ste za každú cenu nemali predávať 

niečo, čo jednoducho v budúcnosti možno že ocenia vaše deti, že to tam niečo je podstatné 

Peter Kováč – počuj, tak sa tam môžeme stretnúť,  

Dagmar Zajacová – ja sa tam nemám čo stretnúť, je to môj názor, ja som občan tejto obce, a myslím si, 

že môžem si vyjadriť názor 

Bc. Zdenko Urva – veď v poriadku 

Ing. Pavel zajac – dobre, ďakujem, stačilo, poprosím uznesenie  

Pavol Šimun – ja ešte chcem povedať ak je tam teda nejaké nálezisko ako vravíte, prečo nie je označené, 

tak ako je označené v Hutnej 

Ing. Pavel Zajac - tak, lebo to sa našlo minulý rok 

Libor Chebeň – a to ešte, že keď je tam nálezisko tak prečo tam vlani vypiľovali stromy, na nálezisku je 

môj názor, že sa povolenie nemôže dať, dáky zásah robiť 

Ing. Pavel Zajac  - ako, riešiš veci, ktoré sú úplne zbytočné, hovorím, lebo tam je nálezisko ten močiar, 

ktorý tam je, zbytočne sa tu budeme hádať, načo, zbytočne 

Libor Chebeň – a viete, že na Čelienci je nálezisko ropy  

Ing. Pavel Zajac – samozrejme, dobre, nech sa páči 

Pavol Šimun – môžem čítať 

Ing. Pavel Zajac - áno 

Pavol Šimun Uznesenie OcZ 3 – 16/2019 zo dňa 8.3.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová    
schvaľuje 
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A. berie na vedomie  

žiadosť Libora Chebeňa o odkúpenie časti pozemku parc. KN-E č. 920/2 o výmere 23187 m2, 

trvalo trávny porast.   

Ing. Peter Sedláček – dvadsať tri tisíc, akých 

Pavol Šimun – no je ten pozemok, ečko je také veľké,  

Ing. Peter Sedláček – a tak, že odčleniť, dobre, dobre, pardon 

Pavol Šimun – odkúpenie časti pozemku 

Ing. Peter Sedláček – dva aj pol hektára 

B. konštatuje,  že  

pozemok bezprostredne hraničí s pozemkom vo vlastníctve žiadateľa a predajom tretej osobe 

by došlo k obmedzeniu užívacích práv k majetku v jej vlastníctve, čo sa považuje za dôvody 

hodné osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších predpisov.   

C. poveruje   

poveruje komisiu výstavby  vypracovaním geometrického plánu, žiadosť bude opätovne 

prerokovaná po vypracovaní geometrického plánu.  

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, 

Ing. Peter Sedláček – to nie je dobre, Paľo to uznesenie 

Ing. Pavel Zajac – ako že nie, no a my máme teraz zverejniť čo,  

Ing. Peter Sedláček – ale cečko nemôžeš poveriť vypracovať komisiu stavebnú  

Ing. Pavel Zajac – no však dobre, ale niekto pri tom geometráku musí byť, či kto tam pôjde 

Peter Kováč – veď tam môžeme byť keď tam príde jeho geometer 

Ing. Pavel Zajac –no dobre však dobre, ale počúvajte ma, ďalšia vec, hovorím, ja potrebujem ten 

geometrický plán, ako chcete  zverejniť zámer, ja som si zákony o majetku obcí nevymyslel, nech sa páči 

Ing. Peter Sedláček - môžem povedať, nemohlo by to cečko byť tak, poveruje žiadateľa dať vypracovať 

geometrický plán za účasti ja neviem stavebnej komisii a hotovo a je to 

Ing. Pavel Zajac – no, dobre 

Ing. Peter Sedláček – stavebná komisia v živote nevypracovala žiadny geometrický plán, však máš 

Valentínyho, kade koho  

Ing. Pavel Zajac – zmeňte, to isté máte všade v tých oných uzneseniach, tak to zmeňte, dohodnite sa na 

formulácii, vybavené 

Ing. Peter Sedláček – poveruje žiadateľa dať vypracovať geometrický plán za účasti členov stavebnej 

komisie, t 

Ing. Pavel Zajac – dobre, kto je za ,  

Pavol Šimun – vydržať, napíšem si, prečítam len cečko, hej 

 C. poveruje   

žiadateľa vypracovaním geometrického plánu za účasti stavebnej komisii. Žiadosť bude 

opätovne prerokovaná po vypracovaní geometrického plánu.   

Pavol Šimun – dobre, doplnil som tak 

Ing. Pavel Zajac – dobre, kto je za, dobre, kto je proti, zdržal sa, Katka, dobre, momentálne tu máme 

žiadosti firmy BAUTREID a spoločenstva vlastníkov bytov ohľadom parcely 1096/6, nech sa páči, 

stavebná komisia, nemusím tu čítať tie oné, tie žiadosti 
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Bc. Zdenko Urva – no nie, len my sme sa ako zišli aj za účasti obyvateľov bytovky, lebo s tým, že najskôr 

sme  si mysleli, mali sme informáciu, že už je to vyriešené a že aj odkúpené, preto že vraj nejaká žiadosť 

už išla na obec, aj zmluva už bola nejaká spísaná v roku 2013  

Ing. Pavel Zajac – áno, viem 

Bc. Zdenko Urva – nebolo to vyriešené doteraz,  

Ing. Pavel Zajac – no tak ale ja som to zdôvodnil aj pani Babicovej, môžem to tu zasa povedať, prvý raz 

nám vrátil kataster, že neboli tam, neboli tam podiely, potom sme vypracovali zmluvu a kataster nám vrátil 

zmluvu, že sa zmenili vlastníci bytov, a s tým my už nemôžeme nič urobiť, skrátka, tam musí prísť nová 

žiadosť, ja nemám uznesenie, momentálne nemám platné uznesenie 

Bc. Zdenko Urva - v poriadku, že ako my s tým zásadný tak ako bolo dohodnuté na tom stretnutí problém, 

ako bolo dohodnuté na tom stretnutí, problém nemáme, s tým, že sa dohodlo, že polovicu si odkúpi Miky 

Kanďár a polku si zoberie bytovka toho a Miky že dá na svoje náklady spraviť geometrický plán 

Peter Kováč – geometrák a tú jamu, ten septik, že upraví 

Kamila Babicová – to je v žiadosti aj napísané 

Bc. Zdenko Urva – Miky samozrejme ten predok po chodník  

Pavol Šimun – po chodník, celý  

Bc. Zdenko Urva – po chodník, pred ním, pred krčmou, tam, kde sa dá parkovať 

Pavol Šimun – a prečo ideme predávať až po chodník 

Kamila Babicová – aj my sme si tak dali žiadosť  

Pavol Šimun – a teraz vám poviem, keď tam bude chcieť niekto zastať, tak kde zastane, Miky tam vyčapí, 

že je to súkromný pozemok a môžete sa ísť kĺzať, rozpredajme všetko, aj celú dedinu 

Peter Kováč – počuj, veď ešte to neni schválené 

Pavol Šimun – predávame všetko len tak fičí,  

Bc. Zdenko Urva – dobre, ak tam bude mať 

Pavol Šimun – veď sme sa predsa rozprávali, že bude meter okolo celej budovy 

Peter Kováč – áno, taká je aj žiadosť zatiaľ  

Pavol Šimun – nie, no tak  

Bc. Zdenko Urva – no tak dajme meter, ja len 

Pavol Šimun – dobre, prídeš na návštevu a kde si staneš, či tebe Miky dovolí postaviť sa s autom, či 

postavíš sa do prostriedku cesty a keď do teba dakto drgne, tak budeš rozmýšľať, že čo 

Bc. Zdenko Urva – ja neviem, či tam nahá plac, ak tam mieni z toho urobiť bytovku, tak potom zasa bude 

problém, že sú na obecnom majetku parkovať autá 

Pavol Šimun – a to už je odsúhlasené, že tam ide byť bytovka 

Peter Kováč – my sme na to stretnutie prišli s tým, že údajne spoločenstvo bytov vlastne bytovka si dala 

žiadosť o odkúpenie, o ten pozemok, ktorý je vedľa bytovky, kde je septik, nakoniec sme zistili, že tú 

žiadosť si nakoniec ani nedali, na konkrétnu tú parcelu, a dohodli sa teda, že teda aby mali prístup do 

kotolne od boku a Miky aby mohol urobiť izolačné práce okolo tej stavby, tak že si to rozdelia na polovice, 

ak tam chceme medzi tými bytovkami a krčmou nechávať nejaký priestor pre obec, môžeme ho nechať, 

popred sme neriešili, pred krčmou, pred bytovkou, hovorili sme si, že keď to chcú teda, tak ten geometrák 

uzavrieť nejako, tak že aby mali prístup k bytovke, že si ten geometrák dajú spraviť aj popred bytovku  

Kamila Babicová – to je jedna parcela medzi krčmou a bytovkou  

Peter Kováč – v podstate dodnes tam stávajú, pred tou bytovkou aj krčmou, akurát, že stoja na obecnom, 

pred Mikyho krčmou to sme neriešili, riešil sa ten pozemok, kde má septik 

Kamila Babicivá – medzi krčmou a bytovkou 
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Pavol Šimun – a ja sa spýtam, keď predáte aj po chodník, ako zabezpečíte prístup na pozemok ku 

Grajciaru, do konzumu, ako bude chodiť, veď tam má zozadu zásobovanie   

Peter Kováč – kde, hybaj, ukáž 

Pavol Šimun – grajciarové je celé toto, po Mikyho 

Peter Kováč – no a  

Pavol Šimun – a vy teraz keď  u to predáte po chodník 

Peter Kováč – ale kde, ale toto je po chodník, takto, pred krčmu, takto 

Pavol Šimun – on rozváľa tento múrik potom  

Peter Kováč – a ten tam neni už 

Pavol Šimun – je to dohodnuté s grajciarom 

Peter Kováč – neni 

Pavol Šimun – no vieš, šéf stavby, či  stavebného úradu, ako má Grajciar vyriešený vstup na pozemok 

Ing. Pavel Zajac – v rámci tej zadnej časti, nič iné 

Pavol Šimun – no dobre, ale ako od krčmy alebo od chodníka, od cesty 

Ing. Pavel Zajac – podľa mňa od chodníka 

Peter Kováč – no pozri sa, žiadosť mal vidíš ako vyznačenú, hej,  

Ing. Peter Sedláček – toto od budovy žiadal  

Pavol Šimun – s týmto nemám problém ale po chodník  

Bc. Zdenko Urva – no dobre, tam sa jedná o to, že ten septik ?? je skoro až po bytovku  

Peter Kováč – no on je až takto dáko no a v podstate on je prelomený teraz momentálne takto dáko,  

Pavol Šimun – ale tak si povedzme, bude on používať septik 

Peter Kováč – nie, v tej dohode bolo, že keď si to rozdelia na polovice, že on upraví ten septik  

Bc. Zdenko Urva – že to upraví a zasype 

Pavol Šimun – a nebude to tým pádom priechodné tuná pre ľudí 

Peter Kováč – pre obec nie, pre ľudí, nevidím tam dôvod, a   toto tu, ako hovoríš, tak to skrátka dneska 

môžeme schváliť 

 Prekrikovanie, nerozumieť 

Ing. Pavel Zajac – prosím vás, dobre, sme v stave dospieť k nejakému záveru, aj tak hovorím je tam treba 

momentálne vypracovať geometrický plán, čiže prosím vás dohodnite sa, kto bude pri vypracovaní toho 

geometrického plánu,  

Ing. Peter Sedláček – tak isto stavebná komisia, tak isto bude cečko ako pred tým 

Pavol Šimun – prepíšem cečko tak isto, ako bolo pri Liborovi, dobre a tam sa  potom toto všetko pozisťuje 

aby sa potom tieto veci zobrali 

Peter Kováč – a na základe toho potom sa upraví ten geometrák 

Ing. Pavol Zajac – dobre,  

Peter Kováč – a tak isto aj pre nich, pre bytovku 

Kamila Babicová – veď to sa chcem spýtať, my máme tam tiež pozemok 

Pavol Šimun –  majú napredome žumpu, ak sa nemýlim, či už ju nevyužívate 

Kamila Babicová – ale je stále tam 

Pavol Šimun – tam bola taká velikánska žumpa pred garážami, či už ste na kanalizáciu napojený 

Kamila Babicová – áno 

Peter Kováč – a tá žumpa je na obecnom 

Ing. Pavel Zajac – nech sa ľúby 
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Ing. Peter Sedláček – ja doporučujem, to medzi bývalou krčmou a bytovkou, čo chcú na polovice riešiť 

písomne tú žumpu, či septik, či čo to tam je, nech sa Miky zaviaže že to v podstate zasype, zrovná atd. 

Peter Kováč – to, čo sme sa ústne dohodli, nech to dá na papier 

Ing. Peter Sedláček – nech je to na papieri, presne tak  

Bc. Zdenko Urva – a teda toto okolo 

Ing. Peter Sedláček – tam treba na meter  

 Prekrikovanie, nerozumieť 

Bc. Zdenko Urva – keď zaparkuješ, tak je to na jedno auto, štyri metre 

Peter Kováč – len musíme sa vyjadriť teraz, lebo vieš,  

Bc. Zdenko Urva – my sme to tak povedali,  

Ing. Peter Sedláček – máte to zakreslené 

Ing. Pavel zajac – prosím vás, toto môžete naozaj vyriešiť v geometrickom pláne, čiže nemusíme sa tu 

o tom teraz handrkovať,  

Pavol Šimun – ale dobre, Paľo, majú pravdu, dohodnime sa teraz, ideme predať po chodník alebo len 

meter okolo stavby, o tomto dajme hlasovať a hotovo, lebo ak spravia geometrický plán až po chodník 

a nebudeme s tým potom súhlasiť, tak budeme vyzerať ako trpáci, lebo teraz by sme sa mali dohodnúť, 

koľko chceme predať 

Peter Kováč – počúvaj Paľo, len teraz, keď my to tu odhlasujeme, tak nevieme ako je na tom ten Grajciar, 

hej, nevieš všetky informácie, tak dajme zistiť aj Grajciar  dajme zistiť aj teba a potom sa rozhodneme 

Ing. Pavel Zajac – a čo riešite z Grajciarom 

Pavol Šimun – vstup 

Silvia Rosenbergerová – ak dovolíte, ja by som sa k tomu chcela vyjadriť, hej, máte autá, máte svoje 

domy, ten úsek, ktorý máte pred domom, ako idete, komu má teda patriť, kde majú ľudia dávať svoje 

autá, či šup cez obecný, nemalo by to patriť tej bytovke ?, nie je to logické ?, aký je toto problém, máte 

všetci autá, Pavel, ako máš pred garážou cez cestu 

Pavol Šimun – ja s bytovkou problém nemám, ja  mám problém s tristo pätnástkou 

Silvia Rosenbergerová – to je čo  

Libor Chebeň – s bytovkou nemá problém  

Ing. Pavel Zajac – prosím vás, tak čo, idete hlasovať o tom či meter, či po chodník, či čo ideme robiť, aby 

sme sa pohli ďalej, nech sa páči 

Ing. Peter Sedláček – podľa mňa nemusí byť žiadny pozmeňovací návrh, tam, ak to dobre vidím, že je to 

zakreslené tak je zakreslené tesne popri budove to znamená meter, pravdu mám Zdeno  

Bc. Zdenko Urva – tá žiadosť neviem ako je tam 

Ing. Peter Sedláček – nechajme to tak, ako to je, a s tým, že písomne, ako som navrhol, písomne sa 

dohodnú alebo vlastne dá to Miky na papier, že v podstate to tú žumpu alebo septik, čo je medzi 

bytovkami zasype, zlikviduje a rozdelí sa to na polovice 

Kamila Babicová – ale tam my máme žiadosť na odkúpenie pozemku popred bytovku, popred čo ide   

Ing. Peter Sedláček – Kamila, teraz riešime túto žiadosť 

Ing. Pavel Zajac – ale doniesli ju dneska, dneska ju doniesli o jednej 

Pavol Šimun – ale my o tom nevieme 

Kamila Babicová – ale teraz ju čítal, doniesla som ju dnes ká 

Bc. Zdenko Urva – na tom stretnutí, kde sme boli aj my, kde boli zástupcovia bytovky a bol aj Miky Kanďár, 

s tým, že tam sa zistilo, že to nemajú odkúpené, tak sa dohodlo, že si to rozdelia na polovice, a že pri 
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jednom geometrickom pláne by si vyriešili predky ako jeden tak druhý, všetko by sa to vyriešilo naraz, tak 

to bolo potom dohodnuté, že ak je s tým problém, že len meter, tak len meter 

Pavol Šimun – ja sa vás spýtam kde budú autá parkovať 

Bc. Zdenko Urva – ale aké autá  

Pavol Šimun – napríklad, čo pôjdu do krčmy, či krčma tam už nebude 

Bc. Zdenko Urva – ak bude ďalej krčma tak bude 

Silvia Rosenbergerová – ale to je to isté, ako s bytovkou, mal odkúpenú krčmu tak prečo by tam nemohli 

stáť autá keď prídu 

Stanislav Sedláček – ty si myslíš, že tam niekto niečo spraví, keď je to teraz rozbité, keď sa tam robí, ty 

si myslíš, že to bude – a chodník chce upraviť, tento, čo je vlastne zle, čo je vlastne zle spravený,  

Silvia Rosenbergerová  - tam voda stojí 

Stanislav Sedláček – tam voda stojí, jediné je akurát  

 Prekrikovanie, nerozumieť 

Pavol Šimun – ja sa ešte spýtam, keďže vy máte žiadosť medzi vami a Chebeňovcami tá ulička zostáva, 

tá je čia 

Peter Kováč  – je  obecná 

Pavol Šimun – tam nechcete nič, hej  

Kamila Babicová – tam je prechod, tade chodia ľudia a je to úzke aj tak  

Tatiana Čiefová – my sme chceli len pred 

Peter Kováč – toto, tento pozemok končí tu, týmto a pokračuje ďalej až dole pred Jezných  čiže v podstate 

to ako keby sa ... tu do uličky  

Ing. Pavel Zajac – prosím vás, sme dohodnutí či nie sme, tak poprosím uznesenie aj jedno aj druhé 

Ing. Pavel zajac – prosím vás ticho  

Pavol Šimun Uznesenie OcZ 3 – 17/2019 zo dňa 8.3.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová    
 A. berie na vedomie  

žiadosť f. BAUTRADE-IN s.r.o. o odkúpenie časti pozemku parc. KN-C č. 1096/6 o výmere 

920 m2, zastavané plochy a nádvoria.   

B. konštatuje,  že  

pozemok bezprostredne hraničí s nehnuteľnosťou a pozemkom vo vlastníctve žiadateľa a 

predajom tretej osobe by došlo k obmedzeniu užívacích práv k majetku v jej vlastníctve, čo sa 

považuje za dôvody hodné osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov.   

C. poveruje   

                 Žiadateľa dať vypracovať geometrický plán za účasti stavebnej komisii. Žiadosť bude  

                 opätovne prerokovaná po vypracovaní geometrického plánu.       

Ing. Pavel Zajac – ďakujem kto je za, všetci, ďakujem, môžeme ďalšie uznesenie na spoločenstvo 

vlastníkov bytov                                                                                    

 

Pavol Šimun Uznesenie OcZ 3 – 18/2019 zo dňa 8.3.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová    
A. berie na vedomie  

žiadosť Spoločenstva vlastníkov bytov Ľubietová o odkúpenie časti pozemku parc. KN-C č. 

1096/6 o výmere 920 m2, zastavané plochy a nádvoria.   

B. konštatuje,  že  
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pozemok bezprostredne hraničí s nehnuteľnosťou a pozemkom vo vlastníctve žiadateľa a 

predajom tretej osobe by došlo k obmedzeniu užívacích práv k majetku v jej vlastníctve, čo sa 

považuje za dôvody hodné osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov.   

C. poveruje   

Žiadateľa dať vypracovať geometrický plán za účasti stavebnej komisii. Žiadosť bude 

opätovne prerokovaná po vypracovaní geometrického plánu.  .   

 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem kto je za, všetci, ďakujem, dobre, sme v ďalšom, ďalšiu žiadosť – opätovne 

ma žiadala Denisa Filadelfiová, preto som vám to poslal, že aby sme  ešte raz prejednali odpredaj tej 

časti parcely KN E 1146 o výmere 154 metrov štvorcových a to nie celé, len nejaké časti, otváram k tomu 

diskusiu 

Miloš Sauka – ak môžem ja, boli sme to pozrieť a tá časť nijako to nezamedzuje príchod do tých priestorov 

čo Jaro Ivanič býva 

Ing. Pavel Zajac – ako že nie, to je jediný prístupový chodník k Jarovi, ako iný tam nie je, tam by musel 

chodiť cez záhradu 

Miloš Sauka – ako my to vykreslili, Jaro aj tak chodí cez ich pozemok 

Ing. Pavel Zajac – však chodí cez ich pozemok ale dobre, tým že bude chodiť dlhší čas cez ich pozemok 

a vieš, náhodou sa niečo stane, Denisa  to predá a potom bude ešte väčší problém 

Peter Kováč – no len tak či tak Jaro je už teraz v blbej situácii, lebo už teraz chodí cez ich pozemok 

Ing. Pavel zajac – ale ja to viem,  

Pavol Šimun – ako sa to mohlo stať, že chodí cez ich pozemok, to nebol ich pozemok,  

Miloš Sauka – toto sa vlastne o päť metrov natiahlo 

Ing. Pavel Zajac – ja sa nepamätám, žeby sme my tam niečo predávali  

Pavol Šimun – veď ja neviem čie to bolo 

Ing. Pavel Zajac – ja neviem, mne Denisa vysvetľovala, že im to nejako po ROEP nejako prišlo, pripadlo, 

vlastne, že tam ROEPka to premerala a takto to dopadlo, ale či je to tak, ja neviem 

Pavol Šimun – ale ako to mohla aj ROEPka, z katastra odborníci, že zamedzili prístup do 

Ing. Pavel Zajac – ale oni neriešili tieto veci, skrátka, ak tam bola ečková parcela, ktorá vlastne zasahovala 

do uličky, tak to chytili a dali to tomu, komu to patrilo, dobre, prosím vás, potrebujeme sa k tomu vyjadriť, 

buď áno, nie, hotovo, vybavené 

Peter Kováč – vieme konkrétne, že o ktorý  

Ing. Pavel Zajac –no nie, ako tam pozri sa, tam celá tá parcela ide až pred Michalidesa, tam je vlastne 

celá parcela, ide až od mosta od Denisy a je to vlastne taký, taká kotva 

Peter Kováč – ja viem,  ja som ju videl, hej len nevieme o ktorú časť má záujem,  

Ing. Pavel Zajac – určite o celú nie, no určite nie pred Michalidesa, lebo ten potrebuje tiež cestu domov 

Peter Kováč – samozrejme 

Ing. Pavel Zajac – druhá vec je tá, teraz je všetko, akože Jaro podpísal čokoľvek, hej, ale hovorím, čo ak 

sa tam zmenia vlastnícke pomery, lebo teraz, ja ti poviem jednu vec, že on by mohol mať z tej našej 

parcely prístup cez tú záhradku, lenže ak jej to predáme tak, že to zasiahne do tej záhrady tak nebude 

potom mať žiadny prístup,  

Peter Kováč – ja som zásadne proti tomu, aby sa tá časť predávala, táto časť absolútne nie,  

 Prekrikovanie, nerozumieť 

 Ing. Pavel Zajac – ale ja neviem, odkiaľ to mám vedieť  
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Pavol Śimun – ja osobne súhlasím, to, čo povedal Paľo, je to len zdroj budúcich problémov, ja by som to 

nepredával 

Bc. Jana Majerová – ani aj 

Peter Kováč – ja nevidím dôvod na čo in to je 

Ing. Pavel Zajac – ale tu ide o to, že podľa mňa Jaro absolútne podpísal niečo, o čom ani netuší aké to 

bude mať následky, lebo hovorím buď podľa mňa si nevie uvedomiť vážnosť tejto situácie ktorú má alebo 

hovorím, len si predstavte že by teraz chcel vybavovať úver na rekonštrukciu domu, však mu ho nikto 

nedá lebo nemá prístup len po obecnej parcele k domu  

Peter Kováč  – on rieši situáciu takú aká je teraz 

Ing. Pavel Zajac – ale dobre, ak sa odpredá kus tej cesty tak sa mu ešte prístup zhorší, bude musieť ísť 

nejako popri plotoch a cez záhrady smerom hore a tam len vlastne na peši, tam autom neprejde, čítaj 

uznesenie, uvidíme, tak ja neviem, chceme sa ďalej o tom baviť 

Pavol Šimun – nie, nemá zmysel 

Pavol Šimun - Uznesenie OcZ 3 – 19/2019 zo dňa 8.3.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová                       

A. berie na vedomie  

Opätovnú žiadosť Denisy Filadelfiovej o odkúpenie časti pozemku parc. KN-E č. 1146 o výmere 154 m2, 

zastavané plochy a nádvoria.   

B. konštatuje,  že  

pozemok bezprostredne hraničí s nehnuteľnosťou a pozemkom vo vlastníctve žiadateľa a predajom tretej 

osobe by došlo k obmedzeniu užívacích práv k majetku v jej vlastníctve, čo sa považuje za dôvody hodné 

osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov.   

C. poveruje   

žiadateľa dať vypracovať geometrický plán za účasti stavebnej komisii.   

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za- dvaja, kto je proti – dvaja, dobre, zdržal sa – traja, dobre, ďakujem, 

neodsúhlasili sme  

Pavol Šimun – ja by som teraz poprosil teraz chvíľočku,  

Za: Katarína Resutíková Mandyčevská, Ján Turčan, 

Proti : Ing. Peter Sedláček, Pavol Šimun 

Zdržal sa : Bc. Jana Majerová, Peter Kováč, Miloš Sauka, Bc. Zdenko Urva 

Pavol Šimun – čiže neprijaté 

Ing. Pavel Zajac – dobre, máme tu ďalšiu žiadosť Bautrade- in, čo sa týka prenájmu na tie štrky, mňa ste 

poverili, aby som sa ho spýtal, či by to  bolo možné za tým veľkým senníkom, on bol to pozrieť a povedal 

že áno, bolo by to  možné s tým, že by sa tam malo trochu upratať a využiť aj tie panely čo by mohol 

urobiť aj v obci, druhá vec je tá, čo mi povedal, že či sa neskúsime zamyslieť, že či by sa nevymenil ten 

zberný dvor nie oproti tým bytovkám ale presne za tým veľkým senníkom lebo tá plocha je tam dostatočne 

veľká, tak že ale hovorím to iba vám on povedal, takže neviem čo s tým ďalej, nech sa páči, otváram 

diskusiu 

Peter Kováč – opýtam sa, projekt  bude vypracovaný konkrétne 

Ing. Pavel Zajac – na parcelu tam, ktorú chcel do prenájmu na tie štrky  

Peter Kováč – čiže tuto by sa musel nový projekt robiť 

Ing. Pavel Zajac – áno 

Bc. Zdenko Urva – ďalšia vec je v akom množstve to tam plánuje nejako voziť ten štrk, nevieš 
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Ing. Pavel Zajac – dovezie rôzne frakcie, lebo ľudia chcú rôzne frakcie a bude mať box, skade si zoberie, 

potrebuje dve tony tak si ich odvezie, hovorím tým, že občania väčšinou potrebujú za káričku, tak že tým, 

že im to vozí tatrou alebo niečím, tak sa im to predražuje cesta a takto keby dal doviesť za náves 

Bc. Zdenko Urva – treba sa opýtať ľudí, lebo ak tam bude chodiť tatra za tatrou je tam aj dom aj bytovka, 

že či to tam nebude vadiť, predsa aj prach, tam postavili vedľa Murgaša,  Murgaš tam ide stavať tá sestra 

jeho, 

Peter Kováč – mali by sa k tomu vyjadriť 

 Bc. Zdenko Urva - mali by sa k tomu vyjadriť aby o pol roka nebola sťažnosť na sťažnosť 

Pavol Šimun – jedna vec rušnosť a druhá vec rátajte s tým, že bude sto percentná prašnosť, keď nebude 

pršať  tam sa bude prášiť 

Bc. Zdenko Urva – hluk a prach bude určite 

Ing. Pavel Zajac – vlastne za senníkom, medzi pílou a tým veľkým senníkom  

Peter Kováč – ale to nie za od cesty ale od pod konca 

Pavol Šimun – Petrovi Kubandovi sa vymenili pozemky tam tie, ktoré tam má výmenu za Čelienec, ktoré 

má  tam pod rančom, ktoré boli obecné 

Libor Chebeň – ak to myslíte 

Pavol Šimun – dúfam, že to je už spravené tiež  

Libor Chebeň – tam je mokraď veľká 

Ing. Pavel Zajac – tam je jeden obrovský problém, tam je jeden problém, či pozemky prepísať na majiteľa 

budovy čiže vlastne Peter či na majiteľa budovy či, dobre, to budeme riešiť potom, teraz sa vráťme 

k prenájmu, nech sa ľúbi 

Pavol Šimun – ja by som navrhol, aby stavebná komisia s tými ľuďmi stretla a povedala im, aký je tam 

zámer, podľa mňa, či to bude za senníkom alebo bude pri maštaliach to sa bude prášiť a keď bude vietor, 

pôjde to na tých ľudí, treba sa spýtať ľudí, či sa im to bude páčiť, či nie 

Peter Kováč – určite nejaký, ich vyjadrenie by bolo dobre tam, lebo samozrejme, že budú proti tomu lebo, 

no neviem  

Ing. Pavel Zajac – dobre, prosím vás, svojím spôsobom je uznesenie napísané tak, že teda iba by sa 

zverejnil zámer prenájmu, hej, ak to chcete upraviť, tak to upravte a poďme ďalej  

Pavol Šimun – a keby sme to vynechali aby to proste prešli, prejednali a na budúce by sme to, čo s tým 

urobíme   

Ing. Pavel Zajac – dobre, ja s tým nemám problém, prosím vás, kto je za, aby sa to posunulo na ďalšie 

zastupiteľstvo, kto je za, všetci, ďakujem, dobre, tým pádom končíme 

Ing. Peter Sedláček – ja chcem ešte jednu vec k tomu povedať,  

Bc. Zdeno Urva – neviem, minule to dávala sme neprejednali  pani Štefanovská žiadosť, neviem, či to 

dáme do tohto bodu  ako majetok obce  

Ing. Pavel Zajac – priznám sa na toto som zabodol, dobre, dáme to sem do tohto majetku, dobre 

Ing. Peter Sedláček – ja som ešte chcel Paľo k tomuto, chcel som v tom zmysle povedať, že máme vlastne 

od roku 2011 možno 2013 spravený projekt na zberný dvor, kde na tej parcele, konkrétne o ktorú Miky 

žiada, áno, to je ono, vedľa majiteľ je neviem, tí, čo potláčajú tie tričká, ďalšia parcela je Mikiho Kanďárova, 

my keď, samozrejme, že ľudia sa nebudú možno vyjadrovať ani keď ten zberný dvor tam budeme chcieť 

urobiť, toto sa treba spýtať rovno, áno, to je jedna vec, druhá vec nevidel by som problém mu to zatiaľ 

prenajať na rok alebo na dva na nejakú krátku dobu, lebo určite behom roka ak tam ten zberný dvor má 

byť, ak ho tam chceme spraviť tak určite behom tohto roka alebo ešte budúceho to robiť nebudeme, 

problém je ale v tom, že, tak ako Paľo Šimun povedal, že určite bude prach, bude bodrel a tak, teraz vieš 
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určite veľmi dobre, pred minulý týždeň riešili sme čiernu skládku, nie na podnet Sedláčka ale na podnet 

ľudí, ktorí sa sťažovali, že je tam spravená čierna skládka, samozrejme, debil bol zasa spravený 

Sedláček, preto že musel riešiť podnet, ústny podnet nie písomný, ale ústny podnet občanov, čo sme 

mali robiť ako komisia,  

Ing. Pavel Zajac – urobil si, čo si mal 

Ing. Peter Sedláček – urobili sme zápis, kde je zavesený na internete, Zuzana ho už tam určite dala, kde 

sme odporučili, neprikázali, odporučili sme to riešiť takto a takto, ty v rámci toho, rozdrbať zasa dedinu, 

rozdrbať vzťahy  išiel si rovno na políciu, a vo štvrtok ráno si zavolal  Mikiho, Peťo Sedláček vymyslel toto 

Stanislav Sedláček– ale sa smeješ, ale má pravdu 

Ing. Peter Sedláček – je to presne tak Paľo, ako hovorím 

Stanislav Sedláček – má pravdu, rozdrbávaš tu všetko, Paľo 

Ing. Peter Sedláček – a potom ti ľudia  

Ing. Pavel Zajac – prečo, prečo si nezdvihol telefón a nevolal mi 

Ing. Peter Sedláček- Paľo, a čo už bolo treba teba volať, ľudia sa sťažovali a ja v rámci toho aby nebol 

precedens, musel som ako predseda životnej komisii riešiť, riešili sme to tak ,že sme odporučili 

Ing. Pavel Zajac – dobre, tých precedensov bude asi veľa    

Ing. Peter Sedláček – ty si zrazu bol svojprávny a zavolal si rovno, zrazu, nepotreboval si nič,  

Ing. Pavel Zajac – mal som na to odporučenie  

Ing. Peter Sedláček – odporučil, neprikázal, odporučíme, zrazu si bol nesvojprávny 

Ing. Pavel Zajac – aký nesvojprávny 

Ing. Peter Sedláček – lebo svoj právny si vtedy, keď nás obídeš, je to presne tak, a potom napíšeš voľade 

na internet a ľudia ti tam dávajú palčeky hore 

Ing. Pavel Zajac – nehnevaj sa ale ostatné skládky ti nevadia, nevadia ti, akurát táto ti vadila, dobre 

Ing. Peter Sedláček – počúvaj, keď sa niekto príde sťažovať na akúkoľvek skládku musím urobiť presne 

to isté, akýkoľvek občan, občania, tu ich bolo viac, ústne 

Pavol Šimun – dobre, poďme ďalej 

Bc. Zdenko Urva – tú Štefanovskú, to odpustenie toho nájmu od minula sme nevyriešili, lebo to prišlo .... 

Ing. Pavel Zajac – dobre, čiže tam dala žiadosť Anka Štefanovská, nie Martina  Štefanovská ohľadom 

toho, že končí s prevádzkou a chce vlastne do pol roka vypratať prevádzku  s tým, že nechce aby , tým, 

že nebude zarábať aby neplatila nájom  

Bc. Zdenko Urva – dohodli sme sa, že s tým súhlasíme, pokiaľ to do toho 30.6. vyprace  

Ing. Pavel Zajac – dobre, poprosím v tomto zmysle napísať uznesenie  

Pavol Šimun – teda do 30.6 

Ing. Pavel Zajac – áno 

Ing. Peter Sedláček – ja by som to napísal ako firma, Maam 

Ing. Pavel Zajac – MAAM – keramické kachle  

Ing. Peter Sedláček – zmluvu máme s firmou nie so Štefanovskou 

Pavol Šimun – môžem čítať 

Ing. Pavel Zajac -áno 

Pavol Šimun - Uznesenie OcZ 3 – 20/2019 zo dňa 8.3.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová  

schvaľuje  odpustenie nájmu za prenájom priestorov, firme MAAM - keramické kachle, v bude č.90,  

z dôvodu ukončenia prevádzky a vysťahovania priestorov do 30.6.2019. 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem 

Bc. Zdenko Urva – a ešte ak môžem, treba schváliť 1500 euro na ten projekt  
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Ing. Pavel Zajac – ktorý 

Pavol Šimun – na tú kuchyňu 

Bc. Zdenko Urva – tam si vtedy vravel, že tri tisíc euro  

Ing. Pavel Zajac – dokončíme toto, ešte máme dve, hej, čo sa týka majetku a potom dáme ten projekt, 

dobre, čiže porosím vás, ďalšie uznesenie  je ohľadom špecifikácie parciel  k nájomnej zmluve Ľuboša 

Holika, viete že tam obecné lesy prehodili  časť tých parciel do lesa a o to sa mu to vlastne upravilo, to je 

vlastne všetko, čo k tomu viem povedať, čiže ak s tým nie je žiadny problém poprosím upraviť tú 

špecifikáciu  

Peter Kováč – viete o čo sa jedná 

Pavol Šimun – ja viem  

Ing. Pavel Zajac – poprosím uznesenie 

Pavol Šimun – môžem 

Ing. Pavel Zajac – áno 

Pavol Šimun - Uznesenie OcZ 3 – 21/2019 zo dňa 8.3.2019  - obecné zastupiteľstvo  schvaľuje dodatok 

č. 1 – Špecifikácia parciel k nájomnej zmluve pre Ľuboša Holíka, Za Nožiarňou 5,  Slovenská Ľupča.   

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, dobre, posledné čo sa týka tohto, čo je pripravené, 

je riešenie havarijného stavu strechy na budove číslo päť, viete, že už tam boli vypracované dve ponuky, 

tam bol Skladaný sa mi zdá osemnásť tisíc a Hľadaj asi dvadsať tisíc a Hľadaj s tým, že okrem toho robil 

vence a to už sú asi dva roky tak že treba to od začiatku ak chceme ak chceme to riešiť, treba zase spraviť 

ponuky, tak že nech sa páči, otváram diskusiu k tomuto  

Bc. Zdenko Urva – ja som sa tam bol pozrieť, je tam vypracovaný plán ale tak sú veľké investície na 

všetko 

Ing. Pavel Zajac- no hovorím, pred tým to bolo asi dvadsať tisíc, stála výmena tej strešnej krytiny 

Peter Kováč – ale kompletne , až dozadu 

Ing. Pavel Zajac – nie, len tohto áčka 

Peter Kováč – a čo s tou zadnou časťou, čo plánuje sa  

Bc. Zdenko Urva- lebo to je už rozpadnuté, už to tam nemá čo hrady držať, tehly vypadávajú, pomaličky 

pôjdu tie hrady dolu 

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, je tu žiadosť, riešenie tohto stavu, ja ako 

Bc. Zdenko Urva – ja neviem, zateká im tam, alebo 

Ing. Pavel Zajac – nie, zatiaľ všetko toto, ak je tam aj niekde diera, tak to pojíma ten šindel,  

Peter Kováč – ono  bolo by nejakú koncepciu tomu dať, si myslím, lebo vymeníme časť a bude mu zatekať 

dozadu alebo čo 

Ing. Pavel Zajac – Peter, veď ja hovorím dneska vy môžete urobiť čokoľvek, vy poviete, že si k tomu 

sadnete a vyriešite to, alebo budete k tomu sedieť veď však mne je to jedno len, máme tu žiadosť 

a potrebujeme nejakým spôsobom odpovedať a hotovo 

Peter Kováč – ale tá žiadosť je špecifikovaná len na určitú časť, ktorá  

Ing. Pavel Zajac – na tú prvú časť vlastne, kde je ten šindel  v tej druhej časti sú škridle, je šindel a plech 

v tej prvej časti, potom ďalej sú škridle, tie také neviem také nejaké betónovo pálené, tie biele škridle sú 

to  

Bc. Zdenko Urva – potom by bolo prekryť 

Ing. Pavel Zajac – však teraz táto časť tých osemnásť tisíc čo ti hovorím, je prvá časť od ulice plus to 

áčko, ktoré je tam, ktoré je tam ako rozpadnuté 

Bc. Zdenko Urva – no jednoznačne si treba k tomu sadnúť,  pozrieť to a tak to, či ideme do toho alebo 

nejdeme do toho  

Pavol Šimun – ja osobne navrhujem, aby sme si sadli a povedali aký zámer máme s tým objektom 

a vyriešiť ten objekt ako celok, lebo tak si povezme, pani Černáková to má v prenájme už piaty rok, koľko 

zaplatila do obecnej pokladne prenájmu,  
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Ing. Pavel Zajac – no tak ale zatiaľ sa im odrátavajú tie investície, ktoré do toho vložili 

Pavol Śimun – dobre, v poriadku, podľa vzn o nakladaní s majetkom obce a hospodárení s majetkom 

obce v článku 9 sa hovorí o tom, že ak prenajímateľ chce robiť stavebné úpravy, rekonštrukcie, opravy 

v objekte, ktorý mu prenájme obec má pred tým ako začne tieto práce vykonávať dať odsúhlasiť obecné 

zastupiteľstvo výšku vykonaných prác, cenou aj kvalitou aj dispozičným riešením, dajte mi uznesenie 

obecného zastupiteľstva kde je odsúhlasená suma, ktorá sa im odratúva 

Ing. Pavel Zajac – riešila to, riešila to stavebná komisia 

Pavol Šimun – mňa to nezaujíma, daj mi uznesenie obecného zastupiteľstva, kde je to odsúhlasené 

Ing. Pavel Zajac – riešila to stavebná komisia minulého zastupiteľstva rok a pol a nevyriešila nič 

Pavol Šimun – ja som toto riešil na finančnej komisii štyri roky a nikto mi nevedel odpovedať, nič, aj ja 

chcem potom podnikať na obecnom zadarmo 

Peter Kováč – tak zadarmo to nie je asi, ale  

Pavol Šimun – akože  nie, je to zadarmo,  

Peter Kováč – veď museli dať nejaké peniaze 

Pavol Šimun – aké, ukáž mi kde sme nejaké prijali 

Ing. Pavel Zajac – bol si v tej v dielni pred tým aké to tam bolo,  

Pavol Šimun – ale Paľo, ešte raz načo máme tie vznká, načo máme zákony, načo je obecné zastupiteľstvo  

Ing. Pavol Zajac – no veď však aj ty porušuješ určité vznká, porušuješ 

Pavol Šimun – napríklad,  

Ing. Pavel zajac – napríklad tou skládkou pred domom,  

Pavol Šimun – a, čo 

Ing. Pavel Zajac – no a, to je presne o tom, máme vznká, máme zákony a debatujeme sa tu 

Pavol Šimun – tak čo, ideš vyrobiť pokutu 

Ing. Pavel Zajac – ale ja ťa kašlem, však ma rozvláčite po celej dedine, načo by som to robil 

Pavol Šimun – hej, za čím, za motorom 

Peter Kováč – odpustime si tieto  

Ing. Pavel Zajac – nerozumieť 

Pavol Šimun – no tak a teraz mi povedz, ty si štatutár, ty si zodpovedný,  

Ing. Pavel Zajac – a ja som za to zodpovedný, že skrátka že pán Černák s pani Černákovou tam vrazili 

toľko peňazí, aby skrátka 

Pavol Šimun – no povedz, koľko 

Ing. Pavel Zajac – štyri tisíc päť tisíc euro, však máme na to doklady, všetky doklady na to máme,  

Peter Kováč – no tak to ľahká 

Ing. Pavel Zajac – a budeme si to tu vykrikovať, lebo  presne o toto ide, aby sme si tu vykrikovali, o nič 

iné nejde 

Pavol Šimun – nie, ide o to, aby sa robilo tak ako sa má robiť,  

Ing. Pavel Zajac – však áno 

Pavol Šimun – a robí sa  

Ing. Pavel Zajac – a stavebná komisia čo riešila rok a pol, však mali verifikovať tie náklady, ktoré tam mali 

byť 

Peter Kováč – čiže stavebná komisia to odsúhlasila  

Ing. Pavel Zajac – neodsúhlasila, rok a pol mala doklady u seba a potom to doniesla sem  

Bc. Zdenko Urva – dobre, ja len hovorím že momentálne sa do niečoho púšťať, keď nevieme čo s tou 

zadnou časťou sa ide robiť, robiť to zasa na tri krát ako sa tu robí, no neviem, nechcem hovoriť že x 

projektov, x vecí, ale niekedy mi to fakt tak pripadá, že ideme rýchlo niečo urobiť a potom zistíme, že 

treba ešte  niečo iné urobiť, dorobiť a potom sa škrabeme takto, a stojí to peniaze a peniaze, preto vravím, 

treba si k tomu sadnúť, pozrieť, nahrnúť a potom sa dohodnúť čo a kedy 

Ing. Pavel Zajac – už sa teším, pán Sedláček, nech sa páči 
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Ing. Peter Sedláček – tiež sa chcem prihovoriť za to, že mali by sme vedieť alebo určiť si zámer, čo teda 

s tou budovou bude, ja sa prikláňam k tomu názoru, že v podstate už nejaký čas rozprávame o nejakej 

informačnej kancelárii, to znamená že, pre obec, kde si myslím,  že poloha tej budovy je priam ideálna 

a stvorená na to aby tam tá kancelária bola, informačná, to znamená, že riešiť celú budovu komplexne, 

môj názor 

Bc. Zdenko Urva – no ako my sme za, pokiaľ sme sa bavili na nejakom stretnutí, ta my sme za, dohodli 

sme sa, že to treba urobiť, ale nie teraz že to ideme robiť tak ako hŕŕ, poďme do niečoho hŕŕ ako do 

všetkého, pokiaľ tam netečie, že tam nezateká  

Peter Kováč – nie, určite tá strecha je rozpadnutá 

Ing. Pavel Zajac – prosím vás, nepočúval si ma, ja som vám iba hovoril, že tam boli vypracované dve 

ponuky pred dvoma rokmi, ja som povedal, že tie ponuky sú určite pasé, lebo dneska sú ceny materiálov 

úplne niekde inde a ja som vám iba povedal, že máme odpovedať pani Michaele Černákovej – Černák 

bb, či vôbec to ideme nejako riešiť alebo či povieme, viete čo budeme to riešiť o rok alebo to budeme 

riešiť o päťdesiat rokov, ale veď ja po vás nič iné nechcem, nie, ja som vám nepovedal to, že poďme hurá, 

zajtra ideme robiť plechy, hej, ale druhá vec je tá, že treba si uvedomiť druhú vec, že teraz pri týchto 

veterných počasiach stade ten plech zletí a zraní tam dieťa tak ako budem zodpovedný ja, nikto iný, iba 

ja  

Peter Kováč – som tiež toho názoru, že tá strecha je dosť v havarijnom stave, v každom prípade to treba 

riešiť lebo je to obecný majetok a stane sa niečo takéto ako spomínaš, tak bude problém, hej, druhá vec 

je, že nájdime formu, ako to ideme robiť, to je všetko 

Ing. Pavel Zajac – ja som o tej forme nepovedal absolútne nič, hovorím, ja momentálne som vám iba 

predložil žiadosť a hovorím, veď ja viem že akože tie ponuky, ja som vtedy ich dal vypracovať, skrátka mi 

ich vypracovali obec to nestálo nič, a teraz čo s tým urobím, nech sa páči, pán Šimun 

Pavol Šimun – ja poviem len toľko, aký je s tým problém, keď je havarijný stav, zíďme sa na budúci týždeň 

napríklad vo štvrtok alebo v pondelok, mne je to jedno, dohodnime sa ktorý deň, zíďme sa, prežujme to, 

povedzme si zámer, tam treba riešiť aj tú pekárovie záhradu a štepnicu, vravel si, že si dal žiadosť o to, 

aby to bolo prevedené na obec  z pozemkového fondu, tak spravme tam nejaký zámer, čo tam chceme 

a poďme to riešiť  

Ján Turčan – však ja som to navrhol pred dvoma týždňami, že ten stav je vážny a na tom sme sa dohodli 

tak neviem, prečo to tu opakujeme, že či to spravíme celé 

Pavol Šimun – tak 

Ján Turčan – ale tu nebola žiadosť o opravu strechy ale ja som hovoril, že tá strecha vyzerá zle, zatiaľ 

tam netečie, ale toto treba robiť či už komplexe aj vzadu so školou, tam sa rozprávalo o ďalšom zámere, 

že tam bolo niekedy plánované pre deti spraviť nejaké ihrisko s nejakou tribúnou, to ja neviem, tam som 

ja nebol, hej, ale tu sa treba dohodnúť, vyčleniť peniaze, ja viem, tento objekt je prenajatý ale keď je 

havarijný stav môže nám to padnúť na hlavu a tie deti môžu ...., tak že to sa treba len dohodnúť 

Peter Kováč – žiadosť je na prerobenie strechy, nie a iba časti strechy  

Ján Turčan – ja som to pochopil, my sme hovorili pred tým, že to chceme dať do návrhu, že to budeme 

riešiť  

Pavol Šimun – ako celok 

Peter Kováč – no dobre, tak si dohodnime termín a stretneme sa  

Pavol Šimun – prečítam to uznesenie, aby vedeli aby sa 

Peter Kováč – no, daj 

Pavol Šimun -  obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová schvaľuje havarijné riešenie strechy na budove 

číslo 5, poveruje stavebnú komisiu určením spôsobu odstránenia havarijné stavu vypracovaním výkazu 

výmer pre  výberové konanie 
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Ing. Pavel Zajac – ako absolútne nič tam nie je, ja som nepovedal, že ideme stavať, ja len hovorím že 

aby sme vyriešili tú vec, a hovorím veď však ten zámer, to je akože samozrejmé, že by sme vedeli, že čo 

s tým ideme robiť 

Pavol Šimun – ale majú pravdu chalani, že ak ideme tam do toho investovať peniaze, tak vyriešme celý 

objekt  

Bc. Zdenko Urva – zbúrať 

Pavol Šimun – a možno že prídeme na to, že  

Peter Kováč – je jedno na čo prídeme, to sa dohodneme, teraz to neriešme,  

Ing. Pavel Zajac – dobre, čiže toto uznesenie nejdeme prijímať, alebo čo ideme s tým ideme 

Bc. Zdenko Urva – ja by som ho neprijal a  

Pavol Šimun – tak takto, skrátime to, stiahnime to z rokovania a dohodneme sa na budúci týždeň 

Ing. Pavel Zajac – dobre, kto je za, aby sa toto uznesenie stiahlo z rokovania, tento problém, všetci, 

ďakujem, dobre 

Peter Kováč  – ten termín, kedy sa stretneme  

Ing. Pavel Zajac – poprosím vás, poprosím vás teraz tých 1500 euro na ten projekt  

Pavol Šimun – obecné zastupiteľstvo schvaľuje navýšenie finančných prostriedkov na projektovú 

dokumentáciu školskej jedálne o 1500,-€  z finančného prebytku  rozpočtu obce Ľubietová,  

Ing. Pavel zajac – dobre, môže byť 

Pavol Šimun - Uznesenie OcZ 3 – 22/2019 zo dňa 8.3.2019  - obecné zastupiteľstvo  schvaľuje  

navýšenie finančných prostriedkov na projektovú dokumentáciu školskej kuchyne o 1500 euro  

z finančného prebytku obecného rozpočtu.   

Pavol Šimun – dajme hlasovať 

Ing. Pavel Zajac – kto je za,  ďakujem 

Ing. Peter Sedláček – všetci  

Ing. Pavel Zajac – áno, všetci, ja nemám prichystané uznesenia ale vlastne som vám poslal  ohľadom 

toho vysporiadania tých pozemkov pod ihriskom, ako nebudeme to dneska riešiť s tým že teda ja sa 

musím spojiť so všetkými vlastníkmi hlavne teda s tou, pani Garajová a spol 

Zora Garajová – tu som, tak to riešte teraz 

Ing. Pavel zajac – ja viem že ste tu  

Zora Garajová – riešme to teraz, kedy sa zídeme, ja mesiac nebudem doma, prídem až deviateho apríla  

Ing. Pavel Zajac – dobre, pozreli ste si tú tabuľku, pani Garajová 

Zora Garajová – áno 

Ing. Pavel Zajac – ja si ju nájdem dakde, a čo na to hovoríte 

Zora Garajová – no, hovorím na to tak, že, pán Zajac, neviem, ste úradná osoba a vy robíte úplne od 

konca 

Ing. Pavel Zajac – dôvod 

Zora Garajová – úplne od konca, povedzte mi, kedy ste nám poslali žiadosť o odkúpenie pozemkov 

Ing. Pavel Zajac – pani Garajová, teraz toto nebudeme riešiť 

Zora Garajová – ani raz, vy niečo chcete odkupovať a nenapíšete žiadosť, rozprávate, že nechceme to 

predať, áno, ale za dve eurá nie, ale chceme to predať ale nie za dve eurá, teraz ste mi poslali po 

poslancovi Saukovi výmenu pozemkov,  

Ing. Pavel Zajac – ale to je návrh, pani Garajová 

Zora Garajová – návrh, jednali ste s nami, vy neviete osobne so mnou jednať 

Ing. Pavel Zajac – ale pani Garajová, je to návrh, kde skrátka ja hľadám riešenie 

Zora Garajová – áno, je to návrh a rozhorčila som sa, viete čo robíte tuto so mňa nejakú, neviem čo, tá 

poznámka na spodku – ak to niekto dokáže prejednať s pani Garajovou, áno, so mnou každý dokáže 

prejednať čokoľvek, ak je poctivý, slušný a spravodlivý, nedokážem s podvodníkmi, so zlodejmi a takými 
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jednať, čo ste urobili, poslali ste ho s papierom, kde sme sa pomaly ani nevedeli vysomáriť v tom potom 

ja som nad tým sedela takmer do polnoci, pozerala som, no pán Zajac, máme my vymeniť, páni poslanci, 

vymenili by ste dobré za zlé, vymenili by ste ihrisko – intravilán, vymenili by ste ihrisko – ornú pôdu, rovinu 

suchú za extravilán, za mokrú jamu Lajkovu Rosenbergerovu tisíc sto osemdesiat osmičku, pán Zajac, 

čo si o nás myslíte, že nevieme do dvoch narátať, to ste nám akú ponuku dali a som zvedavá, že kto bol 

okrem vás pri tom, kto to robil tú výmenu, návrh výmeny 

Ing. Pavel Zajac – pani Garajová, hľadám riešenia, lebo stále hľadám riešenia lebo  

Zora Garajová – pýtam sa, kto bol ešte pri tom, či ľubietovské o nás bez nás 

Ing. Pavel Zajac – aké ľubietovské o nás bez nás 

Zora Garajová – no kto bol pri tom, vy ste nás  

Ing. Pavel Zajac – pani Garajová iba hľadám riešenia na vyriešenie vášho problému s ihriskom 

Zora Garajová – áno, to môj problém vôbec nie je, lebo to som povedala, že sa viem s čestnými, 

spravodlivými ľuďmi dohodnúť  

Bc. Zdenko Urva – môžem ja k tomu 

Ing. Pavel zajac – nech sa páči 

Bc. Zdenko Urva – neviem aké riešenie si hľadal že prečo do toho zaťahujeme ďalšie tri osoby, Bautrade, 

Rosenbergera a neviem koho keď je to problém čiste týchto ľudí 

Ing. Pavel Zajac – odovzdám to vám, vyriešte  

Bc. Zdenko Urva – tak že to sa nedá, ďalšia vec je pani Garajová  

Ing. Pavel Zajac – ja to vyriešim veľmi rýchlo a nebude to 

Bc. Zdenko Urva  -  pani Garajová za koľko to chcete odpredať 

Zora Garajová – no, keď sa po dvadsať predáva tuto námestie, ihrisko je trošku vyššie tak aspoň tých 

pätnásť 

Ing. Peter Sedláček – to sa nedá takto povedať, to musíš súdno znalecký odhad 

Zora Garajová – áno, plus sa môže dva až tri krát násobne 

Bc. Zdenko Urva – dneska prišla, dneska prišla od cirkvi nejaký znalecký posudok, na tú parcelu a keď 

som to prerátal tú sumu z ktorej by žiadali tak je tam päť euro cena  

Zora Garajová – áno, je to intravilán, orná pôda  

Bc. Zdenko Urva – ale susedný pozemok je za päť euro, odhad, cirkev si dala spraviť 

Zora Garajová – ktorý  

Bc. Zdenko Urva – na ihrisku, cirkevný, cirkvi ktorá dala spraviť odhad a je to päť euro  

Zora Garajová – no, po päť euro ale môžeme pýtať až trojnásobok 

Bc. Zdenko Urva – môžete pýtať trojnásobne 

Zora Garajová – a čo som chcela, a čo viem, cirkev chce štrnásť hektárov lesa, je to pravda  

Ing. Pavel Zajac – áno, je  

Zora Garajová –no tak,  ak dostanú les oni tak môžeme aj my dostať, ale najlepšie zaplatiť, ja nechcem 

robiť žiadne prieky, pozrite sa, vôbec nie vyše šesťdesiat rokov ihrisko existuje, vyše šesťdesiat rokov sa 

tam športujú tri generácie , ja som tam cvičila, moje deti a moje vnúčatá teraz, ani korunu ani halier, ani 

cent sme nepýtali od obce nájom, koľko tisíc korún a euro sme obci ušetrili a teraz sa takto pán Zajac 

správate ku mne, že robíte mi prieky, že mi neviete dať odpoveď na moju žiadosť, ako ste ani tie žiadosti 

nečítali, čo som mala dve žiadosti , kedy som si ja čo žiadala od obci, povedzte mi, ja si len ako poctivá 

občianka platím všetky dane a poplatky v predstihu, a vy sa takto správate, že mi robíte prieky, prečo, 

preto že vám občas oponujem tu, keď nesúhlasím ako si to mám vysvetliť, veď vy rozdeľujete fakt túto 

dedinu, moji ľudia, nie moji  

Bc. Zdenko Urva – ja neviem v akom stave to bolo pred tým, nebol som tu, keď sa stavalo ihrisko, ako 

ten pozemok vypadal, či to bola rovina či to bol kopec  

Zora Garajová -  len to trošku zrovnali a 
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Bc. Zdenko Urva – ja len tvrdím, že to ihrisko tam je pokiaľ tam ihrisko nebude tak si myslím, že tam 

nebude nič  

Zora Garajová – no veď ja chcem aby bolo ihrisko, ja to nechcem ani poorať ani sadiť tam nič 

Bc. Zdenko Urva – musíme nájsť nejaký kompromis 

Zora Garajová – veď vyše šesťdesiat rokov sa tam športuje, doteraz nebol problém, len teraz ako že chce 

pán Zajac odkúpiť a on si určí dve eurá, od kedy kupujúci určuje cenu, ani nejednal s nami, ani žiadosť 

nám nedal, že odkúpiť, čo ste mali urobiť pán Zajac zavolať všetkých majiteľov pôdy na ihrisku a poďme 

sa dohodnúť, zámer chce obec odkúpiť a poďme sa dohodnúť na cene, nie a  

Ing. Pavel zajac – s kým sme sa dokázali dohodnúť od toho sme odkúpili  

Zora Garajová – áno za dve eurá  

Ing. Pavel Zajac – tá orná pôdy väčšiu hodnotu ako dve eurá nemá  

Zora Garajová – nehovorte mi, a vy ste dcére pani Janovčíkovej pred Vôdkou za dvanásť euro zosuvné 

pásmo predali, kde dom takto krivo stál, kde ako osem alebo deväť ročné dievča sme sa deti chodili 

pozerať, Ondrejkovci nočnou hodinou utekali a vy ste im toto zosuvné pásmo predali za dvanásť euro tak 

aký máte meter, zosuvné pásmo je, ale máme v rodine geológa, od Píly po Hutu niekde viac niekde menej 

a povedzte mi, stal sa niekde nejaký úraz, alebo je nebezpečné športovať na ihrisku v súvislosti s tým, že 

je to zosuvné pásmo, no stalo sa niečo a ak sa niečo stalo, ak je nebezpečné, tak ho zavrite 

Bc, Zdenko Urva – jedna vec je tá, že je tam aj odvodnenie, keď sa robilo ihrisko všetko tak, aby to slúžilo 

tým športovým účelom aby to bolo v poriadku 

Zora Garajová – áno, len športujte,  

Bc. Zdenko Urva – hlavne, čo chceme obec hlavne športovci, aby sa to vysporiadalo  

Zora Garajová – áno, športujte, hrajte sa a cvičte tak ako vyše šesťdesiat rokov  

Bc. Zdenko Urva – ja dom sem prišiel pred pätnástimi, dvadsiatimi rokmi a riešime to, počúvam o ihrisku 

dvadsať rokov, ako bol by som rád, keby sa to raz a navždy , no skrátka vysporiadalo  

Zora Garajová – a čo vám poviem, my máme pozemky približne v strede, hej ihriska, ale akútna je  

katolícka cirkev na katolíckych  pozemkoch máte tam tie šatne, to treba vykúpiť, 

Bc. Zdenko Urva – cirkev poslal návrh na odkúpenie pozemku tam, kde sú tie šatne, je hodnota pozemku 

neviem presne, keď som to prerátal na metre štvorcové, tak to vyšlo, že je to päť euro za meter štvorcový, 

navrhujú, a chcú iný pozemok v tej hodnote v ktorej 

Zora Garajová – a hovorím vám, že môžeme aj dvoj, troj násobok pýtať 

Bc. Zdenko Urva – môžete, môžete či vám to niekto dá alebo nie, to už je na  

Zora Garajová – to je na dohode 

Bc. Zdenko Urva – áno, je to na dohode, preto by som bol rád, keby ste pristúpili na päť euro ako  

Zora Garajová - keď sa nevieme dohodnúť tak to bude tak, ako to bolo vyše šesťdesiat rokov a riešte si 

tam po budovami pozemky 

Bc. Zdenko Urva – to sa rieši tiež 

Vladimír Kanda – tak potom im to vlastne dávate, potom im to vlastne dávate akože -  nechajte to tak 

Zora Garajová - šesťdesiat rokov je to naše, hovorím a ani, ani cent ani korunu 

Vladimír Kanda – tak prečo by ste im to nechali 

 Prekrikovanie, nerozumieť 

Ing. Pavel Zajac – prepáčte, pán Jančík má slovo 

Mgr. Ján Jančík – ja by som chcel povedať takto, to je vzťah medzi obcou a pani Garajovou preto že obec 

má záujem o jej pozemok, to je ako keď idete do obchodu predavač vám ponúkne, že toto maslo vám 

predám za dve eurá, vy poviete, že viac ako päťdesiat centov nedám, tak vás niekde pošle a presne to 

pomenuje, toto je ten istý prípad, ona si to cení na desať euro a je ochotná to predať, keď sa tuto predražila 

rekonštrukcia záchodov, vtedy peniaze boli, toto už mohlo byť vyriešené pred dvadsiatimi rokmi, keď euro 

malo úplne inú hodnotu ako má dnes, dneska dve eurá však už nemajú tú istú hodnotu  

Peter Kováč – preto to chceme teraz akože doriešiť, hej 
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Mgr. Ján Jančík – preto sa skúsme poslanci zamyslieť, že ak to chcete mať z krku tak sa dohodnite na 

tej cene, preto že toto, čo pani Garajová hovorila o tom, že nejaké druhé, tretie osoby však to je urážka 

Ing. Pavel Zajac – aká urážka, prečo  

Mgr. Ján Jančík – preto, lebo vy ste mali zavolať pani Garajovú a mali ste povedať, zmenila sa situácia, 

môžeme navrhnúť aj alternatívu výmeny pozemku, ale nie vy zavolať tohoto a tohoto, počúvaj, mohli by 

sme počenčovať, ty dostaneš na Varašove krásnych 4500 metrov štvorcových pán Kanďár, ty dostaneš 

tuto pod svojím domom nejakých  pozemkov a pani Garajovej skús to s ňou prejednať, lebo ona je 

dementná, mne to takto celkom pripadá,  

Ing. Pavel Zajac – to tak nie je určite to tak nie je  

Mgr. Ján Jančík – pán inžinier zavolali ste pani Garajovú, s týmto návrhom, že máte takýto nápad 

Ing. Pavel zajac – nie 

Mgr. Ján Jančík –nezavolali, no tak ako si to môžeme myslieť 

Zora Garajová – a plombu dávať 

Mgr. Ján Jančík – o tej plombe nebudeme ani hovoriť preto že to je protizákonná vec 

Ing. Pavel Zajac – dôvod pán Jančík, dôvod, prečo je to protizákonné 

Mgr. Ján Jančík – preto že to  nie je stavba vo verejnom záujme, a keď už dáte plombu tak v zmysle 

zákona vy musíte s ňou riešiť jednorazovú odmenu, za riešili ste to,  

Zora Garajová – za dva roky ste mi nedali odpoveď na moju žiadosť  

Mgr. Ján Jančík – a dali ste jej nejakú 

Zora Garajová – dala som žiadosť  

Ing. Pavel Zajac – no zatiaľ nie  

Mgr. Ján Jančík – zatiaľ nie a  

Zora Garajová – v októbri boli dva roky, dva roky páni poslanci a ani to nečítal, tak ako tieto žiadosti 

Ing. Pavel Zajac – no dobre, čiže ideme cestou jednorazovej odmeny, to  ja to potrebujem vedieť, znalecký 

posudok už mám spravený skrátka  požiadam vás aby ste mi poslali číslo účtu a takto  vám pošlem 

jednorazovú odmenu, ktorú  keď že ste teraz dneska prehlásili, že chcete jednorazovú odmenu a tým sa 

to celé vyrieši 

Zora Garajová – nie že dneska, pán Zajac, nie dnes,  pred dvoma rokmi  

Ing. Pavel Zajac – dobre, pani Garajová 

Ing. Ján Jančík – čo vy prekrúcate, to som povedal ja, vy ste porušili zákon ona o žiadnu jednorazovú 

odmenu nestojí,  

Ing. Pavel Zajac – pán Jančík, povedali ste, že ste to mali dvadsať rokov riešiť, boli ste tu starosta obce, 

prečo ste to neriešili a mohli ste to vyriešiť úplne tak, ako si to pani Garajová želala 

Mgr. Ján Jančík – preto že vtedy žiadna taká požiadavka nebola 

Ing. Pavel Zajac – samozrejme  

Mgr. Ján Jančík – chápete, vy tu nežijete, neviete, aké tie pozemky vyzerali sa preberali, ja viem, prišiel 

tam greder  jeho starého otca ani nezavolali, zrovnali to, a jej starý otec mal k tomu vzťah, tým, že to bolo 

starého, prastarého, praprastarého vy  k tomu nemáte vzťah len ako že je to nejaký majetok ale poslanci 

sú tu ľubietovci však sa zamyslite  na tom, však je to jej dedovizeň, to sa vám vidí veľa desať euro  

Peter Kováč – no desať euro ešte nepadlo, to hovoríte vy , ona povedala pätnásť 

Zora Garajová – pätnásť 

Peter Kováč – vieme sa dohodnúť, samozrejme, že  

Mgr. Ján Jančík - veď je to otázka kompromisu 

Peter Kováč – jasné, veď samozrejme  

Mgr. Ján Jančík - ak poslanci povedia viac ako desať euro a ona s tým súhlasí, tak 

Peter Kováč – to, že nebola vôbec oslovená, to je pre mňa teraz novina, ja som myslel, že to tu všetko 

vzniklo na základe dohody  

Zora Garajová - veď preto hovorím, že ide odzadu, neoslovil nás 
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Ing. Pavel Zajac – nech sa páči 

Pavol Šimun - ja navrhujem, aby sme tento bod stiahli s programu a doporučujem  

Ing. Pavel Zajac – tento bod v programe nie, ani v programe tento bod nie je, toto ani sa zatiaľ nemáme 

o čom baviť, tak ako my sa musíme so všetkými stretnúť a však hovorím vám, kedy som vám poslal túto 

tabuľku, predvčerom musíme sa vopred so všetkými stretnúť, a je to jeden z návrhov, hotovo, vybavené 

Pavol Šimun – oslov všetkých ostatných, ako si to predstavujú vyriešiť a na tom sedení, keď budeme 

riešiť strechu, môžeme vyriešiť aj toto, či to budeme akceptovať či nie  

Peter Kováč – nech si povedia svoj  názor 

Pavol Šimun – lebo tu budeme sedieť zasa do polnoci a nevyriešime nič  

Zora Garajová – takto, sme štyria spolumajitelia všetci ostatní traja mňa ústne splnomocnili, ja som 

najstaršia z rodiny ja som z Ľubietovej, poznám to, mám k tomu vzťah, sesternica z Bratislavy pre to 

nepríde, bratranec tiež nie, Jarko je študent tak že so mnou máte jednať, v ich mene aj a tiež nesúhlasia 

s tým 

Pavol Šimun – ja sa spýtam, povedala si, že odchádzaš na mesiac preč ak teda aby sme , ak bude vôľa 

a budeme to chcieť posunúť dopredu ak by to bolo pripravené  – aká je teda tvoja predstava o riešení, 

jedna vec buď nechať alebo teda ak predať, tak za akú sumu, alebo sa musíš poradiť 

Zora Garajová – aspoň pätnásť euro 

Bc. Zdenko Urva – aj v pozemky v hodnote pätnásť euro vymeniť 

Zora Garajová – vymieňať nie, a také, ako tá jama, bažina , tak to teda nie, intravilán  

Pavol Šimun – spravme dáke sedenie a tam sa dohodneme čo s tým spravíme  

Bc. Zdenko Urva – tak dobre, kedy 

Pavol Šimun – no tak ak sa dohodneme tak aj na tú stredu  

Peter Kováč – ale pani Garajová tam nebude môcť byť 

Pavol Šimun – povedala nám svoju predstavu pätnásť euro a my si povieme či áno, alebo  

Mgr. Ján Jančík – môžem ešte ja 

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči 

Mgr. Ján Jančík – viete, tu sú dve predstavy vy máte predstavu pätnásť euro, tak sa skúste na 

kompromise dohodnúť 

Peter Kováč – ale pani pristúpi na kompromis desať euro  

Pavol Šimun – žiadne sme nepredložili  

Zora Garajová – a budeme sa tu trhovať,  

Peter Kováč – nie, veď to hovorím, treba stretnutie, kde sa stretneme   

Zora Garajová – po deviatom apríli som kedykoľvek ochotná sa s vami stretnúť 

Bc. Zdenko Urva – dobre,  

Pavol Šimun – a pripravme do vtedy návrh, koľko sme z obecnej kasy pustiť za to a hotovo 

Ing. Pavel Zajac – dobre, cirkev nejdeme  vôbec riešiť, ako hovorím, ja som vám to poslal dneska, včera 

som to dostal ako každý nech sa k tomu vyjadrí, ja si o tom svoje myslím a predložím vám riešenie na 

stretnutí 

Pavol Šimun – nechajme to už to tak, nepoďme to riešiť teraz poďme ďalej 

Ing. Pavel Zajac – dobre, máme za sebou majetok, ideme na rôzne, prvé máme sťažnosti pána Mareka 

Fujdiaka, pán Fujdiak, nech sa páči, poslal som vaše sťažnosti, nie tú včerajšiu  ale tú pred tým som 

poslal poslancom, hej 

Marek Fujdiak – včerajší incident tu nebudem  teraz riešiť , vyriešime to na poriadkovej komisii so myslím 

Ing. Pavel Zajac – áno, máme pripravené uznesenie  

Marek Fujdiak –čo sa týka vinárne Doli, keď sme súhlasili, respektíve, keď moja svokra súhlasila s touto 

vinárňou, bolo jasne povedané, že tam bude maximálne šestnásť stoličiek, vonku sedenie o tom nikto 

nehovoril, bude to tichá vinárnička, a budú tam určité otváracie hodiny, zavrela sa vináreň, bol pokoj, 

desať rokov bol problém, manželka aj so svokrou bojovali o to, len o ten výfuk, ktorý šiel stále do okna, 
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teraz je obrátený, zafúka vietor ale máme to znovu v vnútri, pán Štefanovský sa postaral, otočil to, je to 

lepšie ako to bolo pred tým, je tam neskutočný hluk, otváracie hodiny boli v piatok sobota do dvadsať tri 

nula nula, rozprával som sa s hlavným kontrolórom v Banskej Bystrici, neexistuje takéto niečo, do 

jedenástej v noci, môžete im dať otvorené do deviatej, ale nech to dodržujú, nie do jedenástej, a teraz je 

otvorené do jednej, ja neviem, kto im to schválil, do jednej v noci, zavrú, sú tam do jednej v noci, je po 

desiatej, ale si uvedomte, že máme tenkú stenu a my to máme v spálni, je tam dieťa, ľudia odtiaľ 

vychádzajú vonku, nadávajú pod oknami, nie jedenkrát prišla k nám dcéra, že nemôže spať, neustále 

nadávky, prípadne už som bol svedkom jednej bitky, pred krčmou, otvorené nie do jednej, otvorené do 

štvrť na päť, o štvrť na päť odtiaľ odchádzajú ľudia, ráno, pred dvoma týždňami, začali, vyšli s krčmy prišli 

pod naše okná a začali, pustili tam telefón, začali sa nahlas rozprávať, smiať sa, vyšiel som von, pekne  

som ich poprosil, keď chcú sa rozprávať  nech idú niekde na druhú stranu – dolu majú ten park , my tu 

spíme, o štvrť na päť ráno, že tam zostanú,  to je námestie  a toto je každý piatok, sobotu bude to otvorené 

do nejakej deviatej ale nech to aj dodržujú, my, manželka je, ako som vám to poslal, je tehotná a my 

nepotrebujeme toto tam zažívať, my chceme tam slušne žiť, ideme do toho investovať peniaze, do toho 

domu, ideme ho kompletne celý prerobiť, z vonku aj z vnútra a ja nepotrebujem tam žiť v takomto bodreli    

Lucia Fujdiaková – obgrcané steny, každý mesiac pravidelne a vyhrávajú na harmonike každý mesiac 

pravidelne, bitky pravidelne, vymeňte si to s nami ktokoľvek 

Marek Fujdiak – pán starosta, na jeden mesiac poďte bývať, poďte spať do tej spálni ja chodím o pol 

štvrtej od pondelka do piatku do roboty, ráno o štvrtej stávam, sobota a nedeľa sú dva dni kedy sa môžem 

vyspať, neexistuje, ja som hore pravidelne o  dvanástej, o  tretej prípadne o štvrť na päť, keby to bolo 

normálne, slušne otvorené  nikto s tým nemá absolútne problém, ešte dokonca ja iniciatívny som ako 

elektrotechnik som išiel za pánom Štefanovským a Marekom ak budú potrebovať nejaké 

......................upraviť dolu tú krčmu, spraviť, nemám problém im tam pomôcť, to sa už jednoducho nedá, 

my sa už nedokážeme vyspať, a to že ako vyletel na mňa pán Starčok, že v kuse volám policajtov, nie, 

trikrát som zavolal ja policajtov lebo už to bolo neúnosné a zvyšok potom ostatní občania, my nie, my iba 

trikrát  

Ing. Pavel Zajac – dobre, Peter chceš sa k tomu vyjadriť  

Peter Štefanovský – dali sme si žiadosť,  máme schválené od obci otváracie hodiny, druhá vec, nadmerný 

hluk – dá sa to merať 

Marek Fujdiak – merali sme, tridsať päť je povolené, šesťdesiat šesť je tam dole, čo som si ja zisťoval, 

každá jedna hliadka potvrdila, rušenie nočného kľudu, nie je problém, z polície donesiem papier rušenie 

nočného kľudu   

Peter Štefanovský – policajti tam boli a ani raz sme nedostali pokutu za rušenie nočného kľudu  

Marek Fujdiak – nedostali ste, ale bili ste upozornení  

Peter Štefanovský – raz, inak nám nič nepovedali 

Ing. Pavel  Zajac- dosť, prosím vás budeme to riešiť, skrátenie tých prevádzkových hodín, to určite 

budeme riešiť, hej, a ďalšia vec je tá, poprosím vás pán Fujdiak, lebo jedna vec sa tu udiala, ja to mám 

aj v uznesení, poprosím vás, tú sťažnosť mi musíte poslať znova, lebo v zmysle zákona o sťažnostiach 

musíte tú žiadosť potvrdiť do piatich dní, teda poprosím vás, znova mi ju pošlite alebo prídite podpísať  

Marek Fujdiak- teraz o ktorú žiadosť ide 

Ing. Pavel Zajac – o tú prvú, hej, o tú prvú, lebo vlastne my sme ju zaradili do sťažností a tam vlastne, ja 

tu nám aj zákon,  skrátka vy do piatich dní, tým, že ste ju poslali mailom, ju nejakým spôsobom ju musíte 

parafovať hej, čiže poprosím vás, prúdite v pondelok, podpíšete mi je a skrátka spravíme nejaké opatrenia 

aby sme zamedzili rušeniu nočného kľudu, dobre, a čo sa týka tej druhej sťažnosti, tak ako sme sa spolu 

telefonovali, tak skrátka tú bude riešiť komisia ochrany verejného poriadku, ja už som rozprával aj 

s Ľubom Starčokom, neviem, či vám vyhovuje, má čas štvrtok, piatok budúci týždeň 

Marek Fujdiak – takto ja vám neviem povedať, neviem presne, preto že ja v práci som dlhšie, ale na to si 

nájdem čas 
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Ing. Pavel Zajac – dobre, čiže ja potom toto posuniem predsedovi komisie ochrany verejného poriadku,  

je tam vlastne Jano Turčan, Paľo Šimun a Katka Resutíková – dobre, nech sa páči 

Ing. Peter Sedláček – teraz som dostal, zrejme je to kópia otváracích hodín, mladá pani mi to dala do 

ruky, v piatok a sobotu otváracie hodiny do jednej hodiny v noci,  

...........Fujdiaková – bez pečiatky 

Ing. Peter Sedláček - to kto preboha schválil takéto  

Ing. Pavel Zajac – pozri sa Peter, prišli so žiadosťou, my ako, pozrite sa, pokým nebol tam taký nejaký 

akože sťažnosť,  ktorý je to dátum 

Marek Fujdiak – pán starosta tie hodiny sa predĺžili kvôli tomu, že tam chodili policajti, ale že tam nebude 

nejaký bodrel, tak mi to bolo vysvetlené 

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, ja hovorím,  že teraz spravím opatrenia také, naozaj teda, hovorím ak teda 

poslanci majú záujem nejako obmedziť ako otváracie hodiny pohostinstva ale opätovne zasa to poviem, 

spravte to tak, aby všetky tie otváracie hodiny boli zhruba rovnaké, nech sa páči 

Ing. Peter Sedláček – ja som ešte neskončil, chcem povedať vlastne, že v minulosti neviem, či takéto 

problémy boli alebo neboli, že to prevádzkovali ešte Starčokovci 

.... Fujdiaková – boli, ale nie až tak veľmi, potom, keď už  končili, tak nie 

Ing. Peter Sedláček – ale hovorím, že majitelia, teda prevádzkovatelia tej vinárne  si vedeli spraviť aký 

taký poriadok, a rešpektovali susedovcov, ja viem, že tie vzťahy medzi aj dolnými susedmi aj hornými 

susedmi od Starčokov neboli vždy ideálne, ale skutočne, toto, čo sa v tej sťažnosti píše ma nepríjemne 

šokovalo, bol som potom za Marekom Potančokom, preto že Marek Potančok podľa jeho vyjadrenia 

funguje to na jeho papiere, mne to on vysvetlil tak, že proste Peter je len zamestnanec, ktorý si do jednej 

tam nevie spraviť poriadok, s ožratými štamgastmi a on nemá problém to do nejakého augusta majú 

nájomnú zmluvu so Starčokovcami, ale keď bude problém taký, ako je napríklad teraz, že neni problém 

z jeho strany úplne to zatvorí, ja sa prikláňam k tomu, najprv, ja neviem, napríklad za mesiac dať tie 

hodiny maximálne do dvadsiatej prvej hodiny celý týždeň a ak by sa opakovali takéto sťažnosti, tak 

prevádzku úplne zatvoriť, to je všetko, čo som chcel povedať 

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči, poprosím uznesenia jedno, druhé 

Pavol Šimun - Uznesenie OcZ 3 – 23/2019 zo dňa 8.3.2019  - obecné zastupiteľstvo    berie na vedomie 

odloženie sťažnosti Mareka Fujdiaka, trvale bytom Nám. V. Dunajského č. 13/23, Ľubietová,    v zmysle 

§ 5 odst. 5 zákona č. 9/2010 Z. z.  zákon o sťažnostiach, a prečo odloženie  

Ing. Pavel Zajac – no tak, lebo je to v zmysle zákona, už  som to tu vysvetľoval, že on to musí prísť 

podpísať, môžem ti to znova zopakovať, ideme v zmysle zákona  

Pavol Šimun – kvôli tomu podaniu 

Ing. Pavel Zajac – áno, lebo ak to bude niekto raz skúmať tak skrátka bude skúmať aj to podanie, áno, 

ďakujem kto je za, ďakujem, všetci a druhé je to vlastne posunutie na komisiu ochrany verejného poriadku  

Peter Kováč – dohodneme sa na tom znížení tých otváracích hodín, hej 

Pavol Šimun – to komisia  

Ing. Peter Sedláček – ale zase ti komisia nebude zasadať v júni 

Ing. Pavel Zajac – však hovorím, ja som navrhol ten termín, ten štvrtok, piatok ak teda vám to vyhovuje, 

ale musí predseda povedať, či im ti vyhovuje, lebo viem že aj Ľubo Starčok, ja som s ním volal, lebo on 

robí na zmeny, tak on povedal, že štvrtok, piatok má poobede voľno, takže ak chcete, tak ideálne by bol 

ten čas aby sa to neodkladalo 

Ján Turčan – ja v piatok nemôžem, vo štvrtok 

Pavol Šimun – ja ti zavolám v pondelok, ja budem v pondelok vedieť, ako som s robotou 

Bc. Zdenko Urva- tak sa pasujte na štvrtok, keď sa dá Janovi 

Ján Turčan – ja podnikám, tak že ja si viem 
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Ing. Pavel Zajac – tak vo štvrtok 

Pavol Šimun – vo štvrtok, tak kedy približne, tak asi, poobede 

Ján Turčan – mne je to jedno 

Pavol Šimun – ráno 

Ján Turčan – mne to je jedno  

Pavol Šimun – dobre, ja si zariadim, aby som bol  

Ján Turčan – keď poviete, že na ôsmu, tak na ôsmu, keď na deviatu tak na deviatu, keď večer o piatej 

Pavol Šimun – dobre 

Ing. Pavel zajac – poprosím uznesenie  

Pavol Šimun - Uznesenie OcZ 3 – 24/2019 zo dňa 8.3.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová    

berie na vedomie podanie sťažnosti Mareka Fujdiaka, trvale bytom Nám. V. Dunajského č. 13/23, 

Ľubietová a jej prejednanie v Komisii na ochranu verejného poriadku.   

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, dobre, teraz prichádzame na uznesenia, ktoré 

pripravili komisia životného prostredia – prvé je ohľadom prístupovej cesty k vodnému toku, preposlal 

som vám cenovú ponuku, ktorú nacenil tú cestu, boli tam, tam je to rozdelené na dve cesty, ktoré vlastne 

popri Majerovcoch vedú 

Ing. Peter Sedláček – nevedel som že načo je vlastne, chcel som sa opýtať, že načo je tá cenová 

kalkulácia  

Ing. Pavel Zajac – no veď však v tom zmysle, jedna je na tú cestu, ktorá je kde sú tie skruže až po Janu, 

až po tú nehnuteľnosť, a potom je vlastne to esíčko, ako sme sa dohodli s Kolíkovcami dolu do, smerom 

dolu k Berešom, hej čiže tam tú cenovú kalkuláciu máte, čiže si to prejdite a to treba vlastne akože niečo 

s tým urobiť 

Bc. Jana Majerová  - zakreslené je 

Ing. Peter Sedláček – môžem ja,  

Ing. Pavel Zajac – ale takto, no nech sa lúbi 

Ing. Peter Sedláček – keď že si začal prístupovými cestami ku potoku, tak   takáto je vec, my by sme 

v podstate navrhovali dve alternatívy pričom oveľa jednoduchšia a schodnejšia sa nám, alebo 

odporúčame ako komisia ten prvý variant, a to znamená popri, poza Mareka Jančíka, tam začiatok tých 

parciel je v podstate obecné, a ostatné smiešne metre štvorcové má Ivica Filadelfiová, potom, nakreslil 

som to, vlastne poslal som vám to všetkým, hej, takže máte aj vlastníkov vypísaných aj o aké metre 

štvorcové by tu išlo, čo som nedorobil, za čo sa ospravedlňuje, je v podstate, teda prikláňame sa ako 

komisia k tomuto variantu, poza Jančíkov, ale potom od Jančíkov vlastne popri potoku dolu smerom ku 

benešom, preto že tá varianta, ktorá je navrhovaná ako druhá, popri bývalého Víznerovho plota, pán 

Vízner kde býval Jožo, neviem, ako sa teraz tí ľudia volajú 

Peter Kováč – Mesík 

Ing. Peter Sedláček – Mesík, však to tu mám, jasné, popri Mesíkovcoch, hlavne už tam, ako sa ku potoku 

ide, tak sa to už veľmi zvažuje je strmo, a  dalo by sa to síce riešiť nejakými  panelmi ale vidí sa nám 

oveľa, oveľa schodnejšia alternatíva by bola vlastne poza toho pána Jančíka a popri potoku smerom dolu 

až ku benešom, toto, tým pádom sa zväčší pozemok– tuto to mám, Hučko, popri potoku je to cca sto 

sedem štvorcov, popri potoku, Jozef Vízner možno maximálne osemdesiat, lebo tam je tiež porast nejaký 

a tam je vlastne tiež trošku kopec a ostané je Slovenská republika k tomu čo je napísané v tej variante B 

ešte plus tristo osemdesiat metrov štvorcových, čiže podrobne sú vypísaný vlastníci a podrobne, teda no 

podrobne, tak ako sa mi to podarilo zamerať tak som to zameral, čiže to bude akože jedno uznesenie 

ktoré sa týka prístupových, prístupovej cesty alebo prístupu k potoku v prípade, žeby bola povodeň 
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Ing. Pavel Zajac – tam to stroskotalo na pani Filadelfiovej,  

Ing. Peter Sedláček – pani Filadelfiová, jednoducho vo verejnom záujme, pani Filadelfiová, počítal som 

so šírkou tej prístupovej cesty štyri metre aby tade prešlo veľké auto, hej, a pani Filadelfiová má jedenásť 

metrov štvorcových a vo verejnom záujme jednoducho tá osoba  musí strpieť, musí dovoliť teda v prípade 

potreby prejsť akékoľvek auto 

Ing. Pavel Zajac – pozor, to keď je mimoriadna situácia, tak sa s ňou nikto nebaví, tu ale riešime cestu, 

ak ideme riešiť cestu tak ako tam by odpredaj toho pozemku by mal nastať, hej, nikto nespochybňuje, že 

sa tade prejsť dá, takže tu ide o to, že ak pani Filadelfiová neodpredá ten kúsok cesty, ktorý tam 

potrebujeme, tak s tým bude obrovský problém  

Bc. Jana Majerová – ja si s ňou pohovorím, lebo ja s ňou dobre vychádzam 

Ing. Pavel Zajac – ja som sa s ňou rozprával s tým, že boli proti 

Ing. Peter Sedláček  - jasné 

Ing. Pavel Zajac – ďalšia vec je tá, že tá ďalšia varianta, ktorá je nacenená vlastne bola prejednávaná 

s Kolíkovcami, kde skrátka vlastne povedali, že takto si to vedia predstaviť, je tam také esíčko, lebo aj 

teraz, keď bola tá povodeň, viete, že tam ako náhle idete po tom kraji tej cesty, ako je to nakreslené na 

tom tak tam je obrovský, strmí zráz, chodia tam ťažké stroje, ako minule tam Medvec skoro zahučal dole, 

tak že ako že naozaj to treba zvážiť, že či táto alternatíva je dobrá, hovorím, oni vlastne hovorím, áno  

využívajú tú cestu, ktorá tam je, ktorou ide aj tá kanalizácia ale následne potom Kolíkovci súhlasili aby 

vlastne sa to odklonilo na stred ich záhrady a spravilo sa také esíčko a po beneš, hej, akože takúto 

alternatívu akože odsúhlasili, ak poviete, že nie takúto alternatívu  

Bc. Jana Majerová – musia sa samozrejme k tomu aj ostaní vyjadriť, hlavne, lebo tam je 

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči 

Bc. Jana Majerová – tam je zosun, Ivan môžeš ty 

Ivan Chládek – môžem ja 

Pavol Šimun – ja len jednu vec poviem, toto, čo Peter s komisiou vymyslel,  je myslím si oveľa lepšie 

riešenie ,jedna vec pre nás, ako pre obec, a druhá vec, vyriešime problém pána Hučku  

Ing. Pavel zajac – tak určite 

Pavol Šimun – a zabijeme jednou ranou dve muchy  

Ing. Pavel Zajac – len aby bol pán Hučko ochotný tiež niečo pustiť z toho  

Pavol Šimun – no, hoho, tak spravíme biznis, nie, budte mať cestu tak dáte sto osemdesiat štvorcov, či 

budeme ochotný zaplatiť toľko peňazí, čo zaplatil on, to je druhá vec,  

Ing. Pavel Zajac – dobre, pán Chládek 

Ivan Chládek – ak dovolíte, atmosféra je trošku napätá, nehovorím, že starosta preháňal veľmi ale ak 

dovolíte, ja by som si dovolil trošku to odľahčiť, dneska je ôsmy marec a slávia všetky ženy a ja by som 

chcel tu prítomným dámam zablahoželať k sviatku, dobre, to je také odľahčenie a čo sa týka tejto cesty,  

budeme ešte debatovať , čo sa týka povodní  ale čo sa týka cesty tak, ak, žiaľ tá varianta  ako poza 

Víznerov dolu ten strmý kopec, čo si spomínal, to bude treba odbagrovať pomerne veľa, to budú veľké 

náklady a to je vyslovene nie dobré riešenie, riešenie je toto, my sme si to totiž to prechádzali aj čo 

bývame tam na druhom konci prechádzali  a bývame blízko pri tom, tak že sme prišli na to riešenie, že 

toto je nechcem povedať, že ideálne ale optimálne určite  a čo sa týka pani Filadelfiovej, hej, tej Ivici, tak 

samozrejme, že to  treba  zase s ňou a potom, samozrejme máme tu inštitút vecného bremena to 

znemená, že aj týmto sa to dá riešiť, že si vynútime, obec  si proste vynúti ten prístup, preto že keď ide 

o takéto vážne veci či už sa vyhlási druhý alebo tretí stupeň povodňovej aktivity, je to mimoriadna situácia 

proste my sa musíme dostať na to miesto a tam nemôže nikto tomu brániť, tak zatiaľ k tejto veci len toľko 
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Ing. Pavel Zajac – dobre,  

Ing. Peter Sedláček – no poslanci vedia o čo ide, vrátane teba teba, vrátane poslancov 

Ing. Pavel Zajac –no dobre, ale prosím vás ako chcete po mne aby som zabezpečil  realizáciu 

vybudovania prístupovej cesty k vodnému toku pod zosuvom do 30. apríla, ako že to ako chcete po mne 

takúto vec 

Ivan Chládek – môžem sa k tomu vyjadriť 

Ing. Pavel zajac – no 

Ivan Chládek – ide tu v podstate  o to ako aj v iných prípadoch, keď sa niečo kúpilo, predáva tak treba 

zvolať dotknuté osoby, s nimi to prejednať, s nimi to prejednať, to je top číslo jedna a potom, po tom 

prrejednaní sa veci pohnú a začne sa riešiť 

Ing. Pavel Zajac – pán Chládek,  ja som toto prejednával s pani Filadelfiovou, kde ona bola kategoricky 

proti, kategoricky proti 

Ivan Chládek – dobre, ja  

Ing. Pavel Zajac – takže ja hovorím práve preto sa zvolila tá varianta, ktorá sa zvolila, tam po tej existujúcej 

ceste a cez Kolíkovcov, tak však ak pani Filadelfiová zmenila názor, tak ja budem len rád 

Ivan Chládek – ale veď som teraz hovoril, že keď nastanú takéto veci, tak vlastník, ako taký, môže byť 

obmedzený vecným bremenom 

Ing. Pavel Zajac –ale  Ivan ja iba hovorím, že je rozdiel, je rozdiel ak teda chcete do toho zatiahnuť Hučka, 

hej, tak je rozdiel, keď my tam spravíme vecné bremeno a je rozdiel, keď tam bude cesta, lebo on skrátka 

ak tam tú cestu mať nebude tak prečo akože by nám on púšťal kus toho pozemku, lebo jeho momentálne 

brzdí tá cesta, áno, čiže hovorím, momentálne to brzdí pani Filadelfiová, však ak dokážete pani 

Filadelfiovú, lebo hovorím,  je iné, keď je povodeň, vtedy sa nikto s nikým nebaví, skrátka  tam sa povie, 

skrátka, tadiaľto musíme prejsť a prejde sa, no, takže hovorím, že v tomto smere 

Peter Kováč – počuj, tak nech sa stretnú  tie dotknuté osoby to čo hovorí  

Ivan Chládek – ale to musí starosta, je to jeho záležitosť a zároveň predsedu stavebnej komisie a bez 

toho sa nepohneme a to nie je len  pani Filadelfiová, to sú všetci ostatní  

Ing. Pavel Zajac – ostatní sú vyriešení, je to len pani Filadelfiová, nech sa páči 

Bc. Jana Majerová – ja si s pani Filadelfiovou pohovorím, komunikujeme, sme v kontakte a zdá sa mi, že 

máme dobrý vzťah, tak ja sa pokúsim  ju presvedčiť o tom,  že to je správne aby to predala, dobre 

Peter Kováč – čiže zostaneme tak, že ty to skúsiš s ňou prejednať 

Bc. Jana Majerová – naozaj, ja urobím všetko pre to, dobre 

Ing. Pavel zajac – nech sa páči, pani  Garajová 

Zora Garajová – aj ja mám ešte k tomu, však boli sme prizvaní tam majitelia tých pozemkov, tam popri 

Víznerovcoch, tam, kde sa urobila nelegálna cesta, tam ku chatkám a ostalo ticho,  

Ing. Pavel Zajac – pani Garajová, ja som to vás, preto som vás zavolal, lebo sme riešili ten problém, 

dostať sa k benešom, nezostalo ticho, hovorím dnes  vlastne dnes som im poslal, poslancom, je 

prichystané vlastne tá cesta pôjde tadeto a tadeto, bude stáť toľko a toľko, je to presne o tom, že zasa 

poslanci o tom musia rozhodnúť, o ničom inom to nie je  

Zora Garajová – takže pôjde inou stranou 

Ing. Pavel Zajac – no ja neviem ešte, niekto o tom musí rozhodnúť, Peter ešte mi prosím ťa povedz, že 

ako  to ideme upraviť, lebo ako mám zabezpečiť cestu do apríla, vybudovanie cesty 

Ing. Peter Sedláček – cestu do apríla, 

Ing. Pavel Zajac - starostu obce zabezpečiť realizáciu  vybudovania prístupových ciest k vodnému toku 

Hutná pod zosuvom v blízkosti miesta uloženia priepustí do vodného toku,  



 37 z 61 
 

Ivan Chládek – tam  máš napísané jasne – zabezpečiť, nie vybudovať 

Ing. Pavel zajac – zabezpečiť realizáciu  

Ing. Peter Sedláček – sprosto je to napísané, dobre vravíš 

Ivan Chládek – tak musíš sa snažiť 

 Prekrikovanie, nerozumieť 

Ing. Pavel Zajac – dobre, tak skúste to nejako upraviť 

Ing. Peter Sedláček – ono je to tak, že ľady prešli, predpoklad je, že ľady už tohto roku nebudú ale za 

chvíľu môže byť, prídu dažde,  môžu byť prívalové dažde, prídu búrky a tak ďalej, nie je čo otáľať, včera 

bolo neskoro 

Ing. Pavel Zajac – upravíte to nejako 

Pavol Šimun – dáme tam návrh realizácie 

Ing. Peter Sedláček – návrh realizácie 

Ing. Pavel Zajac – ale hovorím, vy ste ten návrh teraz predložili, ja ako hovorím ešte raz, ja som s pani 

Filadelfiovou jednal, keď sa jednalo, neviem ako sa volá,tento čo riešia popri Jančíkov tú cestu, neviem 

ako sa volá, ale to je jedno, hej, ale tam to stroskotalo na pani Filadelfiovej, tuto momentálne čo bolo to 

stretnutie vlastníkov, to čo hovorí pani Garajová, tak nikto nebol proti dokonca ani Kolíkovci, ktorým ide 

tá cesta krížom stredom parcely, lebo vedia, že potrebujeme tam tú techniku nejakým spôsobom tam 

dostať, čiže  nato tam bola stavebná firma, skrátka rozpočtár, ktorý nacenil čo nacenil a to som vám poslal 

do mailu,  

Ing. Peter Sedláček – to som ja nevedel, že je to tá cesta  

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči 

Zora Garajová – no do tretice ešte  ja by som mala, keď sme už pri tom Rôšte a tej ceste, však ako som 

už pred chvíľou spomínala boli sme majitelia pozemkov zavolaní na obecný úrad, čo sa čudujem, lebo ku 

ihrisku sme neboli, no ako sa dorieši tá cesta nelegálna cez súkromné pozemky  na tom Rôšte, nech 

odkúpi od súkromníkov pozemky obec a nech urobí tam legálnu cestu, potom cez môj pozemok ide zas 

takáto cesta kľukatá dvakrát, mám dve cesty, no to sme kde, kto si to tam dovolil urobiť 

Ing. Pavel Zajac – pani  Garajová, ja tadiaľ nechodím, takže neviem 

Zora Garajová – ja viem, že nechodíte 

Ing. Pavel Zajac – a viete že je tam zosuvné pásmo a skrátka tá cesta tam nejakým spôsobom vznikla, 

ja chápem, že teda ste nespokojná, že idú  cez vašu parcelu a to je presne o tom ako je momentálne 

riešený katastrálny zákon, viete pri poľnohospodárskych pozemkoch vždycky tie cesty tam nejakým 

spôsobom existovali, málo kde má tá cesta svoju parcelu, málo kde má tá cesta 

Zora Garajová – ale tá cesta išla vrchom a nie cez súkromný pozemok, takáto 

Ing. Pavel Zajac – teraz kade vrchom 

Zora Garajová – hore ako Janko Kachliarovie vrchom, tade a nie  

Ing. Pavel Zajac – no dobre, ale teraz keď si zoberiete Janko Kachliarovie to má celé oplotené  ako sa 

tam dostaneme 

Zora Garajová – popri ňom bola cesta, my starší si to pamätáme, pred zosuvom a potom si tam niekto 

cez súkromné pozemky, takto cez môj pozemok ide dva krát takto cesta a potom ešte cez môj pozemok 

ide cesta ku chatkám dole, no 

Ivan Chládek – Zorka, môžem ti k tomuto vysvetliť, mali sme tam záhumienku tiež lúku a tam boli 

Černákovci a ty vlastníci, a tam bolo, máme takzvané zvykové právo, to znamená, že všetci vlastníci čo 

mali na začiatku svoj pozemok tak boli povinní pustiť všetkých dnu a tam bola normálne poľná cesta preto 

že sa tam ide s koňom ? zberalo sa  
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Zora Garajová – mohol ísť raz so senom a dosť, nie chodiť hore dole na chatky, z chatiek, a s autami 

robiť si tam sklady dreva a neviem čo  

Ivan Chládek – to je jedna vec, druhá vec je že sa potom stávalo tam pred zosuvom, v sedemdesiatom 

šiestom bol zosun, a samozrejme, že tam bola vybudovaná spevnená táto cesta, neviem, ako to bolo 

zlegalizované, tieto veci to naozaj neviem, vlastnícke vzťahy a tak ďalej, ale rozhodne že tí ľudia  

Ing. Pavel Zajac – no nech sa páči pán Jančík 

Mgr. Ján Jančík – teraz ste vlastne povedali pani Garajovej, že nedá sa s tým nič robiť, lebo je  to zosuvné 

pásmo, ak som dobre rozumel, ale ak je to zosuvné pásmo, kto povolil budovanie tých chatiek, na 

zosuvnom území, kto dal povolenie, územné rozhodnutie, stavebné povolenie,   užívacie povolenie a to 

všetko ak je to zosuvné pásmo, cesta sa nedá riešiť, ale chatky sa dajú riešiť,  

Ing. Pavel Zajac – pán Jančík, ako bolo to tam ako nejaká žiadosť na drobné stavby,  

Mgr. Ján Jančík – ale je to tam zosuvné pásmo,  

Ing. Pavel Zajac – ale pán Jančík, viete, že v zosuvnom pásme pokým to nemá základy, je to na jednej 

doske, je to na pätkách, tak ako dá sa to riešiť, a ďalšia vec je tá že ................. 

Zora Garajová – no potom tak zlegalizujte oficiálne cestu  

Ing. Pavel Zajac – ale pani Garajová, ja som nepovedal že nebudeme legalizovať cestu, však to je presne 

o tom, ja potrebujem vyriešiť cestu k Benešom dole kde potrebujeme dostať ťažkú techniku, viete, že sme 

sa stretli na obecnom úrade a zatiaľ momentálne najschodnejšia cesta bola cez túto cestu a potom 

následne cez Kolíkovie záhradu smerom až k Benešom, lebo skrátka vlastníci, väčšina z nich s tým 

súhlasí, alebo respektíve všetci súhlasili avšak druhá vec je tá, že ak by sa tá cesta riešila tak musíme 

tam zavolať geodeta, ktorý to naozaj vytýči, bude to oddelené, a tá cesta bude oficiálne urobená, však 

o tom to celé je, a však práve preto sme sa stretávali, ja najprv musím zistiť, že či vôbec je ochota, presne 

to, čo som zisťoval u pani Filadelfiovej, kde skrátka tá ochota tam absolútne nebola, vyriešiť ten 

štvormetrový pás, ktorý tam je smerom k potoku a hovorím, tam to vieme riešiť jedine v čase krízovej 

situácie alebo teda povodne a my skrátka to môžeme nariadiť, že tadiaľto skrátka prejde ťažká technika 

ale inak, keď nebude tá krízová situácia tak ja tiež nemôžem behať pani Filadelfiovej hore dole po 

pozemku, no 

Zora Garajová – a mne môžete, mne môžete behať po pozemku  

Ing. Pavel Zajac – pani Garajová, ako pozrite sa, stále tá cesta smerom dozadu je nejakým spôsobom 

vedená, ja som ani neurčil, že pôjde cez váš pozemok, ja naozaj, neurčil som, ako bola spravená časom 

nejaká cesta, nech sa páči 

Mgr. Ján Jančík – ja by som ak sa tam má urobiť cesta a je to zosuvné pásmo, tak  tam treba zavolať aj 

geológa nie len geodeta aby posúdil vlastne tie vrstvy, ako to ide pretože tam vybudujete za nejaké 

peniaze a prídu prívalové dažde cesta sa vám zošmykne a nedaj bože pôjde dáky ťažký bager alebo 

niečo také a vyvalí sa tam, keď to chcete robiť popri, preto že to  popri tom múre je to nános, viete to nie 

je pevná pôda, preto že tam nikdy nebol ten múr oporný, to len pre tie povodne dvetisíc dva tak sa urobili 

tie – vlastne od potoka, tam nikdy nebola, však Peter alebo Ivan, ty si to pamätáš, za vás nebol nikdy múr 

tam nebol nikdy múr, čiže to je čerstvý  nános, vy tam keď pustíte ťažkú techniku tou cestou popri potoku 

tak môžete čakať, že to začne klesať, navyše tým že je podložie hlina  

Ing. Pavel Zajac – ale ja teraz nehovorím o ceste popri potoku, to s tým prišla vlastne komisia životného 

prostredia  

Mgr. Ján Jančík – ale ja hovorím teraz o tomto keby sa robila cesta tak ako Peter navrhol, popri, tak tam 

musí prísť aj geológ a povedať, tak toto je nespevnená časť, je to zosuvné pásmo 

Ivan Chládek – nie, nie, pozor, toto zosuvné pásmo nie je, toto nie je zosuvné pásmo  
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Zora Garajová – po Víznerovcov  

Ing. Pavel Zajac – prosím vás, riešime tu odborné veci a zbytočne zachádzame do detailov 

Ing. Peter Sedláček – máme pripravené uznesenie, je myslím si, je pripravené tak, že sa dá prijať 

Ing. Pavel Zajac – dobre, poprosím 

Pavol Šimun – môžem čítať, či ešte idete diskutovať, Uznesenie OcZ 3 – 25/2019 zo dňa 8.3.2019  - 

obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová  poveruje  starostu obce zabezpečiť prejednanie alternatív pre 

realizáciu vybudovania prístupových ciest k vodnému toku Hutná pod zosuvom v blízkosti miesta uloženia 

priepustí do vodného toku,  vec  prejednať s vlastníkmi dotknutých pozemkov, podľa návrhu komisie 

životného prostredia. 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem 

Pavol Šimun – je tu aj termín do 30.apríla a zodpovedný  

Ing. Pavel Zajac – ďalší je vlastne tá chatka Kolíkovcov 

Ing. Peter Sedláček – nie počkaj, ešte nie 

Ing. Pavel zajac – ešte nie 

Ing. Peter Sedláček – tieto dve uznesenia v podstate sú veci, ktoré o ktorých sme sa bavili aj s tebou 

Paľo, aj poslanci aj noví aj starí ešte, takže by sme sa chceli od teba dozvedieť, že v akom stave je to, či 

sme sa dostali do zoznamu ohrozených obci povodňami,  

Ing. Pavel Zajac – no, podľa mňa dostali, lebo už mi volal 

Ing. Peter Sedláček – práve že o tom nevieme  

Ing. Pavel Zajac – volal mi pracovník z povodia Hrona, ktorý robil obhliadku, povedal, že musí prísť urobiť 

obhliadku Vôdky a Hutnej aby skrátka tam mohol urobiť nejaké návrhy riešenia 

Ing. Peter Sedláček – práve preto chceme prijať uznesenie také, aby to už konečne bolo jasné 

Ing. Pavel Zajac  -  tak ale tento zoznam schvaľuje vláda, akú máš šancu je ja donútim vládu to schváliť 

do termínu 

Ing. Peter Sedláček – nie, však si povedal, tvrdil si, ešte v starom roku si tvrdil, že asi sme sa do toho 

dostali 

Ing. Pavel Zajac - ale ja, potvrdilo mi  to,  

Ing. Peter Sedláček – chceme len informáciu 

Ing. Pavel Zajac - že mi to povedal pracovník povodia Hrona, ale to je správca toku hej, čiže ale ja prosím 

vás, keďže to pôjde na vládu a niekto povie, že táto lokalita stadiaľ vypadne a čo ja s tým spravím 

Pavol Šimun – tak že papier ešte na to nemáme 

Ing. Pavel Zajac – papier nemáme, papier na to nemám, však hovorím že to schvaľuje vláda, to 

neschvaľuje nikto iný, to schvaľuje vláda a ten zoznam, no ako ja som sa tam pokúšal viac krát dostať, 

ale to nie je také jednoduché 

Ing. Peter Sedláček – no dobre, chceme teda, keďže to už riešime tri roky 

Ing. Pavel Zajac – ale hovorím, že všetky indície tvrdia že sa tam  dostali, lebo hovorím, volal mi ten ..., 

ktorý je správca toku tu a že teda áno len išiel obzerať Vôdku a Hutnú, kde vlastne sme sa dostali do toho 

zoznamu a on potrebuje, ja neviem, či navrhne nejaké opatrenia ale skrátka niečo  musí zistiť, skrátka 

pre ten zoznam, no tak dúfam, že je to tam 

Ing. Peter Sedláček – no tak žiadame venovať sa tomuto dôkladne, dupať im na krk, keďže uznesenie 

neprijmeme,  ďalšie bude, chceme v podstate vyriešiť vlastníka tých priepustí, tých Benešov, preto že 

nikto sa k nim nehlási a podáva sa to ako horúci zemiak,  

Ing. Pavel Zajac – dal som žiadosť na okresný úrad a skrátka rieši to momentálne okresný úrad, ktorý má 

šancu to dotiahnuť, zistím kto je majiteľ, alebo potom ako v zmysle, že orgán štátnej vodnej správy môže 

určiť kto to dostane, hotovo, vyriešené,  

Ing. Peter Sedláček – stačí nám to tak 

Ivan Chládek – ak by som ešte mohol ja, vieš, že o týchto veciach sme diskutovali dlhodobo, počíta sa to 

na roky, to znamená že už je naozaj čas už je niekoľko hodín po dvanástej, aby sme sa dopracovali 
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k nejakým výsledkom preto že bez toho aby sme v rámci predbežného hodnotenia povodňového rizika 

v zmysle so zákonom pred povodňami sme boli určený ako oblasť hej, tak zasa teraz to príde až o šesť 

rokov, a nedostaneme ani, a ty to dobre vieš samozrejme, chcem aby to všetci vedeli, nedostaneme ani 

halier na opatrenia, preventívne, pred povodňami 

Mgr. Ján Jančík – haliere už neplatia 

Ivan Chládek – haliere, centy  alebo euro to je jedno, to znamená, že my to potrebujeme vedieť a potom 

sa od toho môžeme odraziť, čo sa týka 

Ing. Pavel Zajac – Ivan ty to potrebuješ vedieť, ja ťa plne chápem, že ty to potrebuješ vedieť, ale 

vysvetľujem ti, že zoznam  bude hotoví, keď takto za to zdvihne ruku vláda Slovesnej republiky  a teraz 

ako čo po mne chceš aby som zabezpečil, že teda vláda bude rokovať o mesiac skôr, či ako to mám 

zabezpečiť  

Ivan Chládek – nie, dobre vieš, že aj ty aj ja sme rokovali s prednostom okresného úradu, ktorý tam má 

veľmi dobré kontakty  

Ing. Pavel Zajac – ale má iba na SVp 

Ivan Chládek – áno,  

Ing. Pavel Zajac – iba na SVp 

Ivan Chládek – a to ti chcem povedať 

Ing. Pavel Zajac – a nad SVp ešte stále je minimálne tri inštitúcie, ktoré to riešia pokým to schváli vláda 

Ivan Chládek – to ti chcem povedať, že SVp je určujúci, keď SVp povie,  áno, Ľubietová bude mať pomoc, 

tak to bude, aj keď to už bude len taký proces, by som povedal, že  

Ing. Pavel Zajac – Ivan, dobre, veď vieš, že som pre to urobil maximum, a skrátka hovorím podľa mňa sa 

to podarilo ale ja ti dneska na sto percent neviem povedať, že je to takto a ty ma stále nútiš do niečoho 

aby som ti povedal čo ja neviem a skrátka podľa mňa to dneska nevie nikto v tejto republike 

Ivan Chládek – vie 

Ing. Pavel Zajac – hej, kto  

Ivan Chládek – hovorím ti, dvadsiaty druhý december dvetisíc osemnásť bol dátum, kedy sa tieto veci 

uzavreli na SVP, SVP proste o tom vie, treba sa tam dotazovať a spýtať sa ich, písomne samozrejme, 

oficiálne, nie tak, rozumieš, tak sme tam, vieš nikto mi to nedá na papier, neviem to istom my to musíme 

vedieť 

Ing. Pavel Zajac – budeš to isto vedieť, keď to schváli vláda  

Ivan Chládek – hovorím ti, že  je to SVP , nie vláda, už to vedia a netreba sa s vládou teraz baviť treba 

sa informovať na Slovenskom vodohospodárskom podniku, ja to veľmi dobre viem, Paľo,  

Ing. Pavel Zajac – dám to do poriadku, dobre 

Ivan Chládek – nie tu stále vládu  

Ing. Peter Sedláček – bez tohto ..... 

Ing. Pavel Zajac – ale ja to viem, Peter, všetci to vieme, ale čo po mne chcete, hovorím ja momentálne 

presvedčený že SVp to prešlo, ale ešte sú tam minimálne dva, čo to budú riešiť kým to pôjde do vlády 

a keď niekto povie, prosím vás máme tu veľa tých vecí a niekto tu bude škrtať, už možno ani SVp do toho 

nezasiahne, lebo takto to chytia a takto to preškrtá ale s tým ja predsa, ako to s tým mám urobiť, ja toto 

nedokážem, podľa mňa obrovský  úspech je to, že sme sa tam dostali, a SVp nás posunulo do toho okna, 

ja už neviem, čo mám ešte iné povedať 

Ivan Chládek – ja som ti povedal svoje a myslím si, že mám pravdu ja a to znamená aj ty hovoríš len to, 

že vláda ale na SVp sa nikto neinformoval, rozumieš 

Pavol Šimun – ja navrhujem, že aby sme sa posunuli ďalej, začíname sa tu krútiť  

Peter Kováč – poďme  ďalej, jasné 

Pavol Šimun – je tu pripravené uznesenie 

Ing. Pavel Zajac – nech sa ľúbi  

Pavol Šimun – môžem čítať, ideme na to odstránenie tej stavby, hej 
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Ing. Pavel zajac – áno, nie, ja neviem, čo ideme 

Ing. Peter Sedláček – no,  

Pavol Šimun – je zaradom, tak ako mám ísť 

Ing. Pavel Zajac – tak odstránenie stavby ja som prejednal s Kolíkovcami, povedalo sa mi, že keď sa 

bude budovať cesta budú tam stroje o tom to celé je, Janka, ako sa tam dostanú stroje, tak musí byť 

minimálne sucho aby sa tam tie stroje dostali, druhá vec je tá chceme tú cestu alebo nechceme, ak 

vyriešime cestu, však teda mám záleží aby sme tam spravili cestu  

Bc. Jana Majerová - .... prečo odstránenie tej stavby 

Ing. Pavel Zajac – ale potrebujú tam dostať ťažké  stroje, takto to chytíme a posunieme to žeriavom het 

stade  

Bc. Jana Majerová – tam sa dá dostať aj ináč  

Ing. Pavel Zajac – ako vieš, ja ti poviem tak, je to ich stavba, chcú to vyriešiť ako ja viem, že vám je to 

stále málo akože vám je to stále málo a chcete to riešiť nejako ináč 

Bc. Jana Majerová – nie inak, nie 

Pavol Šimun – no tak čo teraz  

Ing. Pavel Zajac – no tak čítaj, čítaj, čo prichystala komisia životného prostredia  

Pavol Šimun - Uznesenie OcZ 3 – 26/2019 zo dňa 8.3.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová  

poveruje  starostu obce zabezpečiť realizáciu   odstránenia hospodárskej stavby postavenej na prekrytej        

časti vodného toku Hutná pod zosuvom v dolnej časti obce. Termín: do 15. mája 2019.   Zodpovedný: 

starosta obce. Súčinnosť : členovia stavebnej komisie a komisie životného prostredia  

Ing. Pavel Zajac – zase sa spýtam, ako ja môžem zabezpečiť odstránenie tej stavby, ja môžem ako 

stavebný úrad vydať nejaké rozhodnutie o odstránení stavby ale v živote nedokážem zabezpečiť jej 

odstránenie, ale čo to mám zaplatiť z obecných peňazí, či ako to mám spraviť 

Ivan Chládek – pre boha, si starosta alebo kto si, poznáš zákony a všeobecne záväzné nariadenia 

Ing. Pavel Zajac – Ivan, normálne sa ťa pýtam, ja viem tam urobiť odstránenie stavby ale predsa nemôžeš 

po mne chcieť, aby som ja odstraňoval stavbu u Kolíkovcov,  

Ivan Chládek – čo je tam napísané, v tom, v tom 

Ing. Pavel Zajac – zabezpečiť odstránenie stavby  

Ivan Chládek – však áno, to je to rozhodnutie, nie, vydáš rozhodnutie a tým to zabezpečíš, veď  rozumieš 

alebo nerozumieš, tvárme sa ako dvaja ľudia, ktorí niečo chcú a nie, hovoriť dáke veci, rozumieš, ktoré 

budú tieto veci tak trošku spochybňovať, hovorím to odľahčene, spochybňovať 

Pavol Šimun – teraz, ty hovoríš že Kolíkovci s tým súhlasia tak aký máš s tým problém 

Ing. Pavel Zajac – ale ja s tým nemám problém, len dobre, ale, dobre, lenže  jednu vec pochopte však 

Kolíkovci s tým súhlasili, že keď sa tam dostane tá mechanizácia, bude tam, a tá sa tam môže dostať 

jedine keď je sucho   že skrátka tie autá  tam zbehnú, lebo ju chcú posunúť skrátka vyššie, mimo toho 

prietočného profilu  

Pavol Šimun – ale teraz neviem, asi naozaj sa nerozumieme, lebo ty zabezpečíš realizáciu tým, že vydáš 

to búracie povolenie alebo presun, proste na odstránenie stavby s benešov a je to ich stavba ty predsa 

nepôjdeš  lopatou prehadzovať tú stavbu 

Ing. Pavel Zajac – ale vy ste mi dali zabezpečiť odstránenie stavby, tak dobre 

Pavol Šimun – tak vydáš rozhodnutie do pätnásteho mája  

Bc. Zdenko Urva – zabezpečiť vydanie rozhodnutia 

Ivan Chládek – ľudia, prosím vás pekne , idem na to logicky, zabezpečiť realizáciu prístupovej cesty, je 

to tam, je tam ten termín, ten ťa viaže .to znamená, Kolikovci sú viazaní na vybudovanie cesty, cesta 

bude, sú dohodnutí s tebou a odstránia to 
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Ing. Pavel Zajac – Ivan, keď ti poviem, Ivan, keď ti poviem čo mám spraviť, mám chytiť a zadať objednávku 

aby niekto vybudoval cestu, či ako to mám spraviť 

Ivan Chládek – ježiši, ja nie som starosta, veď  

Ing. Pavel Zajac – ale Ivan, chápeš ma, ty si ma poveril vybudovaním cesty, ja iba ti hovorím, že  

Ivan Chládek – zabezpečiť, zabezpečiť realizáciu, keď ty zabezpečíš realizáciu cesty tam na Záhumní,  

Ing. Pavel Zajac – však áno, ale to má svoj postup, tam predsa zasadne zastupiteľstvo, rozhodnú 

o pridelení finančných prostriedkov a ty ma nútiš, aby som chytil a čo  mám spraviť  

Bc. Jana Majerová – to isté 

Ivan Chládek – to isté, čo si robil tam 

Ing. Pavel zajac – zasadne a rozhodne zastupiteľstvo, lebo tam tá cesta nestojí päťsto euro  

Ivan Chládek – samozrejme, že nie, ja už som sa na minulom zastupiteľstve pýtal, či budú peniaze na 

tieto veci áno, rozpočet je prebytkový  nebude problém,  

Ing. Pavel Zajac – ale veď Ivan ja som poslal, stále sa nerozumieme, poslal som cenovú ponuku na 

vybudovanie tejto cesty obecnému zastupiteľstvu, osobne si myslím, že tým, že som to poslal obecnému 

zastupiteľstvu je na rade stavebná komisia, aby si to prešla aby si povedala áno, je to reálne, nie je to 

reálne a povedala  nám áno na budúce môžeme spraviť, že bude to stáť toľko a toľko peňazí odsúhlasíme 

na to peniaze a potom môžem dať objednávku, ale ty mi tu napíšeš, že ja mám dať, zabezpečiť do apríla 

aby bola cesta hotová, ako to mám spraviť 

Ivan Chládek – sú nejaké pravidlá ako to máš zabezpečiť, nechceš tomu rozumieť, nechceš tomu 

rozumieť a potom, teraz prišiel z komisie návrh iný, cestu nie tade ale popri tomto 

Ing. Pavel Zajac – ale Ivan, veď ja som vysvetlil, že skrátka popri potoku to stroskotalo na pani 

Filadelfiovej,  

Ivan Chládek – ale nestroskotalo to ešte, zatiaľ určite nie, bolo jednanie, si slabý diplomat, nedokázal si 

to, možno sú iní ľudia, ktorí to dokážu tak nehádž flintu do žita, nerob všetko sám, nestavaj sa za veci 

sám,  ktoré sa nedaria tak hovoríš o nich ako o istých veciach, niektoré sú isté  

Ing. Pavel Zajac – ale ja som nepovedal, že sú isté, ja som iba povedal, že som jednal s pani Filadelfiovou 

a pani Filadelfiová bola apriori proti aby pustila ten štvormetrový pás a zbytočne sa tu hádame, úplne 

zbytočne, ja iba ti hovorím, že ak prijmete uznesenia podľa mňa tak ako je – je nevykonateľné, ale dobre, 

ak poviete že teda mám dať objednávku na vybudovanie cesty tak ak  mi to odsúhlasíte, tak ja ju dám  

Pavol Šimun – Paľo, počúval si návrh uznesenia čo sme prečítali a čo sme odsúhlasili, počúval si Paľo,  

Ing. Peter Sedláček – keďže si tomu nerozumel, tak sme to zmenili na to, že máš alternatívy, spraviť,  

teda riešiť prejedať alternatívy s dotknutými ľuďmi na tých pozemkoch, kde sú vlastníci,  

Ing. Pavel Zajac –dobre 

Ing. Peter Sedláček – tak ja  neviem, či sme Hebreji, Mongoli alebo čo sme 

Ing. Pavel Zajac – ale mi nemôžeš dať oné, že mám vybudovať, zrealizovať,  

Peter Kováč – tak to vypustíme stadiaľ 

Ing. Pavel Zajac – dobre, čítajte a dvíhajte ruky lebo tu budeme do rána 

Pavol Šimun – ja som prečítal 

Ing. Pavel Zajac – dobre, tak kto je za  

Pavol Šimun – mám ho zopakovať 

Peter Kováč – zopakuj ho 

Pavol Šimun – už sme sa stratili, no dobre, Uznesenie OcZ 3 – 26/2019 zo dňa 8.3.2019  - obecné 

zastupiteľstvo obce Ľubietová  poveruje  starostu obce zabezpečiť realizáciu   odstránenia hospodárskej 

stavby postavenej na prekrytej   časti vodného toku Hutná pod zosuvom v dolnej časti obce. Termín: do 
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15. mája 2019.   Zodpovedný: starosta obce. Súčinnosť : členovia stavebnej komisie a komisie životného 

prostredia  

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za 

Peter Kováč – počuj, ale s týmto sa nedá súhlasiť 

Bc. Zdenko Urva – dobre, kto je za, poďme  

Ing. Peter Sedláček -  ešte jedno, aby tomu bolo, aby tomu každý rozumel, vydaním búracieho povolenia 

alebo vydaním rozhodnutia na odstránenie stavby  

Pavol Šimun – ak sa on dohodol, veď on je stavebný úrad, starosta, ak sa dohodol s Kolíkovcami, že to 

chcú, nechcú zbúrať ale presunúť niekde, tak on vie ako stavebný úrad, čo má vykonať aby mohli spraviť 

to čo majú, ale nie 

Katarína Resutíková Mandyčevská – áno, áno  

Pavol Šimun – ja neviem, či je to ohlásenie drobnej stavby alebo ja neviem čo  

Ing. Pavel Zajac – prosím vás, kto je za lebo tu fakt budeme do rána, kto je proti  

Ing. Peter Sedláček – kto bol za 

Ing. Pavel Zajac – dvaja 

Peter Kováč – ja sa strácam, úplne  

Bc. Zdenko Urva – aj ja  

Ing. Pavel zajac – tak ešte raz 

Katarína Resutíková Mandyčevská – tak povedzte 

Pavol Šimun – mám ešte raz 

Bc. Jana Majerová – aj na moje ucho nezdá sa mi to  

Ing. Pavel Zajac – slovo realizácia tam určite nemôže byť, dobre, ako ja môžem zrealizovať  

Bc. Jana Majerová – to odstránenie stavby sa odvíja od  

Peter Kováč – od tej cesty  

Pavol Šimun – ja sa spýtam ináč, je toto čo, priznám sa, ja som nevedel k čomu sú tie rozpočty, ale túto 

sumu, čo tu vidím, je rozpočet na tú cestu tam,  

Ing. Pavel Zajac – áno, je to vlastne vrchná cesta, kde sú tie skruže a potom dole to esíčko 

Pavol Šimun – ja sa vás rovno spýtam, my máme stosedemdesiat tisíc 

Ing. Pavel Zajac – ale to nie toľko 

Pavol Šimun – a čo tu vidím, sto šesťdesiat jeden tisíc bez dph, sto šesťdesiat tisíc my ideme spraviť 

cestu, no na zdravie, tak to ďakujem 

Ing. Pavel Zajac – no dobre, prosím vás, vráťte sa, vráťte sa k uzneseniu 

Ing. Peter Sedláček  - ja chcem len jednu poznámku, veď predsa uznesenie nemôže znieť tak, žeby sme 

my napísali za dve strany čo máš k tomu spraviť, keď je napríklad 

Ing. Pavel Zajac – Peter, veď ja nič iné nechcem, len skrátka vyhoď stadiaľ tú realizáciu ako ja to mám 

zrealizovať, ako to mám zrealizovať 

Pavol Šimun – tým, že vydáš buď búracie povolenie  

Ing. Pavel Zajac – ale je to realizácia 

Pavol Šimun – a čo je to 

Ing. Pavel Zajac – to je realizácia  

Pavol Šimun – z tvojej strany áno 

Ing. Pavel Zajac – z mojej strany je realizácia 

Pavol Šimun – tak mi povedz, čo to má byť 

Ing. Pavel Zajac – však dobre, vydanie búracieho povolenia, presne to hovorili  
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Ing. Peter Sedláček – vydanie búracieho povolenia 

Ing. Pavel Zajac – ako to  mám ja zrealizovať, to zbúranie stavby 

 prekrikovanie, nerozumieť 

Ing. Pavel Zajac – momentálne teraz vy všetci rozhodujete o majetku Kolíkovcov, rozhodujete o majetku 

Kolíkovcov, že musí sa zbúrať 

Pavol Šimun –ešte sa spýtam, majú to Kolíkovci postavené na svojom pozemku  

Ing. Pavel Zajac – nie, podľa mňa nie  

Pavol Šimun – na zdravie, dobré ráno, ako stavebný úrad už si mal konať dávno 

Ing. Pavel zajac – dobre, no dobre ale čo čakáte, že ja som to povolil, tú stavbu a či čo 

Pavol Šimun – ja nehovorím, kto to povolil, ale si stavebný úrad, je to na cudzom postavené, tak  

 prekrikovanie, nerozumieť 

Pavol Šimun – môžem čítať ešte raz uznesenie, aby ste vedeli, po tretí krát, Uznesenie OcZ 3 – 26/2019 

zo dňa 8.3.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová  poveruje  starostu obce zabezpečiť vydaníe 

povolenia  na odstránenie  hospodárskej stavby postavenej na prekrytej   časti vodného toku Hutná pod 

zosuvom v dolnej časti obce. Termín: do 15. mája 2019.   Zodpovedný: starosta obce. Súčinnosť : 

členovia stavebnej komisie a komisie životného prostredia 

Ing. Pavel Zajac -  ďakujem, kto je za 

Peter Kováč – vydanie povolenia  

Pavol Šimun – áno  

Ing. Pavol Zajac – kto je proti 

Bc. Jana Majerová – počkaj, počkaj 

Ing. Pavel Zajac – kto bol za  

Bc. Jana  Majerová – vydanie povolenia Paľko na odstránenie hospodárskej stavby, rozhodnutia alebo 

povolenia  

Pavol Šimun – vydáva sa povolenie búracie  

Ivan Chládek – nie to je rozhodnutie o odstránení stavby  

Bc. Jana Majerová – vydať povolenia na odstránenie stavby  

Pavol Šimun – no ale tu je na odstránenie stavby 

Soňa Majerová - veď o to ide aby sa odstránila musí ju odstrániť ten, kto ju postavil, ale musí mať na to 

nejaký príkaz na papieri ale nie starosta 

Ing. Pavel Zajac – prosím vás, ticho, ako na tom diktafóne nebude počuť nič 

Pavol Šimun – môžem  čítať - Uznesenie OcZ 3 – 26/2019 zo dňa 8.3.2019  - obecné zastupiteľstvo 

obce Ľubietová  poveruje  starostu obce zabezpečiť vydanie  rozhodnutia na odstránenie  hospodárskej 

stavby postavenej na prekrytej   časti vodného toku Hutná pod zosuvom v dolnej časti obce. Termín: do 

15. mája 2019.   Zodpovedný: starosta obce. Súčinnosť : členovia stavebnej komisie a komisie životného 

prostredia 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za 

Ivan Chládek – ešte to má jednu chybu, v tomto prípade starosta nezabezpečuje ale vydáva  

Bc. Jana Majerová – veď som to povedala 

Pavol Šimun – zabezpečiť vydanie  

Ivan Chládek - ale vydáva, nie  zabezpečiť, ale vydať 

Pavol Šimun - - Uznesenie OcZ 3 – 26/2019 zo dňa 8.3.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová  

poveruje  starostu obce vydaním rozhodnutia na odstránenie hospodárskej stavby postavenej na 

prekrytej  časti vodného toku Hutná pod zosuvom v dolnej časti obce. Termín: do 15. mája 2019.   
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Zodpovedný: starosta obce (predseda povodňovej komisie). Súčinnosť : členovia Stavebnej komisie a 

Komisie životného prostredia  

Ing. Pavel Zajac – prosím vás, kto bol za – všetci, dobre, poďme na ďalšie 

Pavol Šimun – počkať, nemám poznačené, kto bol za 

Ing. Pavel Zajac – všetci 

Ing. Peter Sedláček – uznesenie už nemám žiadne ale bol som   

 prekrikovanie, nerozumieť 

Pavol Šimun – a uznesenie na Beneše neprijímame 

Ing. Pavel Zajac – no ako chcete, ja som ten list podal, toto uznesenie ja mám splnené, takto mám doklad, 

že som ten list podal  

Ing. Peter Sedláček – ale chcem informáciu na budúce zastupiteľstvo, to, že v akom je to stave ak teda 

bude tá informácia 

Pavol Šimun - dobre 

Ing. Pavel Zajac – tak ako, budú to riešiť okresné úrady –štátna vodná správa 

Ing. Peter Sedláček – ešte som mal len technickú vec, prijímali sme dvetisíc osemnástom vzn o tých 

povodniach, čo sme dneska upravovali, chcem len upozorniť, že je blbo napísané – platnosť, teda 

v poslednom odstavci je napísané uznesenie č.-40 -6/2018 zo dňa 26.2/2018, je to tlačová chyba, zle to 

Zuzana napísala, preto že je to z 25. mája 2018 a je to uznesení č. 41-6/2018 

Ing. Pavel Zajac – napíš jej to do mailu 

Ing. Peter Sedláček – tuto to máš, tuto ti to dám 

Ing. Pavel Zajac – poďme ďalej, máme tu v majetku kultúrnu komisiu  

Pavol Šimun – vydrž, ja tu mám obecné zastupiteľstvo, ďalšie uznesenie overiť informáciu kto prevezme 

drobné toky a tak ďalej, to vyškrtávam,  

Ing. Pavel Zajac – ešte  

Pavol Šimun – poveriť starostu obce informáciou, či katastrálne územie obce Ľubietová, ktorou pretekajú 

drobné vodná toky 

Ing. Pavel Zajac – o tom sme sa tu hádali, skrátka hovorím,  

Ing. Peter Sedláček – to je to 

Pavol Šimun – dobre stačí, poďme ďalej 

Ing. Pavel Zajac – dobre, už sme skončili s povodňami 

Pavol Šimun – dúfam, že nás tento rok ešte dáke čakajú 

Ing. Peter Sedláček – počkaj ešte, dobre ja sa prihlásim 

Ing. Pavel Zajac – prosím vás, odstúpenie Jozefa Grexu z redakčnej rady ľubietovských novín a za členku 

redakčnej rady pani Soňu Pupalovú, má k tomu niekto niečo, ak nemá, poprosím uznesenie  

Pavol Šimun - - Uznesenie OcZ 3 – 27/2019 zo dňa 8.3.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová  

A. berie na vedomie 

odstúpenie Jozefa Grexu z redakčnej rady Ľubietovských novín 

B. schvaľuje 

za členku Redakčnej rady Ľubietovských novín Soňu Púpalovú 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, áno ďakujem, dobre, prehoď tú správu o kontrole a daj 

toho kronikára obce Ľubietová, poprosím vás, jediná otázka, nejdete tam urobiť radšej to výberové 

konanie, ja sa iba pýtam 

Bc. Jana Majerová – vieš, že sme sa o tom rozprávali  
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Ing. Pavel Zajac – ja by som sa toho výberového konania nebál, keď už máte toho, kto tam chce ísť, tak 

výberové konanie urobiť 

Bc. Jana Majerová – ja som nechcela to výberko robiť 

Ing. Pavel zajac – ale je to na vás 

 prekrikovanie, nerozumieť 

Bc. Jana Majerová – neprekrikujte sa, výberové konanie nemusíme robiť na kronikára, ja mám vyjadrenie 

od právnika, keby to bolo ináč, tak samozrejme a nebránim sa  

Ing. Pavel Zajac – Janka, tu nejde o to že či ho máte spraviť a ja to plne rešpektujem, že nepotrebujeme 

robiť výberové konanie mne ide len o to, že my sme to výberové konanie už raz vyhlásili a dokončili sme 

ho tak, ako sme ho dokončili, čiže ja osobne by som ho bol znova urobil ale to je môj názor, ale ak 

odhlasujete, že toto nude kronikár obce tak mne je to svojím spôsobom jedno, lebo tieto kompetencie 

tieto kompetencie sme dali predsa kultúrne a školskej komisii, tak ako to urobíte tak je to na vás 

Pavol Šimun – jedno by ti to Paľo nemalo byť, to by si nemal hovoriť,  

Ing. Pavel Zajac – ja iba hovorím, či bude výberové konanie na to alebo nebude výberové konanie, ak sa 

raz kultúrna a školská komisia rozhodla, že to bude Sandra Majerová tak ako či zasadne dva krát alebo 

raz tak skrátka povie že to bude Sandra Majerová ja iba hovorím jednu vec že už sme vlastne raz vyhlásili 

to výberové konanie a skončilo tak ako skončilo, žeby som ho pre istotu zopakoval, ale ak hovoríte že 

nie, tak nie 

Bc. Jana Majerová – tak povedzte svoj názor, kolegovia  

Pavol Šimun – ja osobne si myslím, výberové konanie budeme robiť a zasa budeme mať problém na 

svete 

Bc. Jana Majerová – keby sme nemali to vyjadrenie právnika, veď si ho čítal 

Ing. Pavel Zajac – ale veď ja iba hovorím jednu vec, že presne budeme mať ten problém takto, že teda 

sme vyhlásili výberové konanie, to sme ukončili ako sme ukončili čiže sme ho neukončili a teraz 

nominujeme rovno pani Sandru Majerovú ale pozrite sa, ak zdvihnete ruky tak je to vyriešené 

Peter Kováč – a kto, a kto vtedy bol v tej komisii, kto vyberal 

Ing. Pavel Zajac – však kultúrna a školská komisia  

Peter Kováč – čiže tí istí, čo vybrali túto 

Ing. Pavel Zajac – asi áno 

Zora Garajová – a Sandra Majerová je kto, neviem 

Ing. Pavel Zajac –nech sa páči  

Ing. Peter Sedláček – myslím si, že nie je povinnosť  

Zora Garajová – a kto je Sandra Majerová 

Pavol Šimun – od Čerenských dievka a študuje vysokú školu - históriu 

Ing. Peter Sedláček – myslím si, že nie je povinnosť vypisovať teda aby obec vypisovala výberové 

konanie a že ak sme  takú osobu našli 

Bc. Jana Majerová – Sandra si dala aj žiadosť a myslím, že aj nejaký životopis 

Ing. Pavel Zajac – dobre, čítajme prosím vás uznesenie 

Pavol Šimun -  Uznesenie OcZ 3 – 28/2019 zo dňa 8.3.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová             

schvaľuje   za kronikárku obce Ľubietová Alexandru Majerovú 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, poprosím pani kontrolórku správu  

Tatiana Jancurová – vážené zastupiteľstvo, predkladám vám správu o výkone kontroly  číslo 2/2018, 

plnenie prvých dvoch bodov stručne zhrniem  efektívne využívanie motorových vozidiel obecného úradu 

Ľubietová obecné lesy a obecná píla, cieľ kontroly dodržiavanie hospodárnosti s verejnými prostriedkami, 
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záver kontroly v tomto bode  konštatujem – bolo prijaté jedno odporúčanie, záver kontroly – 

nekonštatujem porušenie právnych predpisov hlavne aj vzhľadom na opatrenie číslo 12 – vypracovať 

smernicu o používaní služobných motorových vozidiel v podmienkach obce Ľubietová, ktorá bude platná 

aj pre spoločnosti zriadené obcou, vlastne bola predložená na dnešnom zastupiteľstve, druhý bod 

kontroly – kontrola príjmov obce – dane za užívanie  verejného priestranstva, cieľ kontroly – dodržiavanie 

základných právnych predpisov hospodárenia a nakladanie s majetkom obce, záverom konštatujem, boli 

prijaté dve odporúčania, záver ku kontrolným zisteniam – v prvom bode konštatujem porušenie právnych 

predpisov, vzn obce Ľubietová číslo 14/2016 o miestnych daniach a miestnom poplatku a za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady bolo uložené jedno opatrenie číslo 13, zmena a doplnenie vzn obce 

Ľubietová číslo 14 z roku 2016 a to na základe vykonanej kontroly, doplnenie a zmena paragrafov - § 11 

odsek 3. § 12 odsek 2 – oslobodenie od dane za užívanie verejného priestranstva na základe vykonávanej 

praxe, otázky rada zodpoviem, nech sa páči  

Ing. Peter Sedláček – nemá nám kto dať slovo 

Pavol Šimun – ak chcete vyprávať tak vyprávajte, neseďme tu ako  

Ing. Pavel Zajac – ako sme na tom, nech sa lúbi  

Ing. Peter Sedláček – nemá nám kto dať slovo, takže dobre, že si prišiel, ja  tomu prvému rozumiem, čo 

sa týka tej smernice, a potom sme sa o tom bavili, to sme prežuli, ale ako si pani kontrolórka predstavuje 

ako opraviť ten paragraf jedenásť odstavec tri v tom citovanom vznku o miestnych daniach, ako by to 

malo vyzerať podľa vás, ja neviem  

Ing. Pavel Zajac – ja osobne odporúčam aby sme toto vyriešili, keď budeme prijímať nové vzn  na konci 

decembra, kedy sa vždycky prijíma vzdnko o odpade a miestnych daniach ja neviem, ako to chcete teraz 

opravovať v strede obdobia, nech sa lúbi 

Pavol Šimun – ja by som sa pripojil tiež k tomu, lebo Zuzana mi už poslal, škoda, že teta Silva odišla preč, 

že má problém so zaplatením za smeti, lebo že ona smeti nevykladá a neviem čo, tiež si myslím, že teraz 

už nemôžeme s tým nič robiť, vzdnko je prijaté, uznesenie je k tomu, všetko, čiže treba podľa toho vyberať 

ako je a hotovo, fajka zhasla, skôr tak ako si povedal, nemyslime na to v decembri ale skúsme v septembri 

rozmýšľať nad tým ako pripravíme to vzdnko o miestnych daniach a poplatkoch a všetkom a možno to 

tam zohľadniť  

Ing. Pavel Zajac – podľa mňa je akože nezmyslom, to v máji meniť, to ako, meňme to vtedy, vždycky sa 

to vzdnko mení, čiže pred koncom roka  

Pavol Šimun – dajme tam do konca roka a ak to je možné teda 

Tatiana Jancurová – tam viac menej bolo v paragrafe jedenásť odsek tri technické pripomienky, že tam 

je povinnosť  písomne oznámiť správcovi dane  

Ing. Peter Sedláček – nepočul som, prepáčte 

Tatiana Jancurová – že v paragrafe jedenásť bolo uvedené, že daňovník je povinný písomne oznámiť 

správcovi dane deň začatia užívania verejného priestranstva  

Ing. Peter Sedláček – je to jasné, už viem, no dobre, a to potom o tom cirkuse to tiež riešme na konci 

roku, ten, to céčko, paragraf dvanásť odstavec dva vo vznku, oslobodenie od dane , ja chcem len povedať, 

že roky sme vlastne dane ani nedvíhali ani neznižovali, ani poplatky konkrétne, naozaj škoda, že teta 

Silva odišla, myslím si, že poplatku sú na veľmi, veľmi prijateľnej úrovni, čo sa týka za odpad, tak, ale 

dobre, na konci roku, ja tiež sa skôr prikláňam k aktualizácii na konci roku 

Ing. Pavel Zajac -  ale treba si uvedomiť, že my teraz mame spústu žiadostí o odpustenie poplatkov kde 

sme nekompromisný ale skrátka nesúhlasíme, raz je napísané v zákone tak isto je v našom vznku, kto je 

majiteľom nehnuteľnosti, musí ten jeden poplatok zaplatiť, narážame na chatárov, poplatky stále 

odmietajú platiť, ale hovorím 

Pavol Šimun – ale to je každoročný folklór 

Ing. Pavel Zajac – každoročný folklór, ale však hovorím, každému teraz odpisujeme a povieme nie, musíte 

zaplatiť 



 48 z 61 
 

Ing. Peter Sedláček – v zmysle vznka takého, ktoré sme prijali ja neviem kedy tam sú napísané 

Ing. Pavel Zajac – a čo sa týka toho ta kkeď si zoberiete ja som teraz robil štatistiky likvidácie, životného 

prostredia – odpady a tieto, a tam je aj čovka, čovka dopadla sa mi zdá plusovo pár centov a odpad 

dopadol mínusovo asi o tri tisíc euro, sa mi zdá, asi o tri tisíc euro, no ako to nie je také strašné ako to 

bolo ale ešte stále to nie je tak, ako to má byť, dobre, tak aj ja som za, vzdnko riešme od septembra aby 

v decembri bolo prijaté 

Ing. Peter Sedláček - a jednoznačne treba,  ktorí žiadajú o odpustenie, úľavu a neviem čo všetko žiadajú, 

jednoznačne treba dodržiavať tie úľavy, ktoré sú špecifikované vo vznku 

Ing. Pavel Zajac – ja iba jednu vec poviem, že sme sa snažili aj v minulom období vlastne v tej sociálnej 

komisii, bol som na niektorých,  riešiť skôr ľudí na základe tých príjmov, ktoré vlastne majú aj pani Silva 

akože žiadame, akože aby nám predložila nejakým spôsobom výšku dôchodku, ja viem že na Slovensku 

sú tie dôchodky také, aké sú ale hovorí, ako náhle, viete ja poznám ľudí, ktorí tu nemajú tristo eurový 

dôchodok, a ako náhle vieme, že ten dôchodok je taký aký je trebárs dvesto sedemdesiat euro tak tam 

sa prihliada na to, aby zasadla sociálna komisia a tam dala nejaký príspevok, ale ten, kto má štyristo 

sedemdesiat dôchodok, neviem, aký má pani Silva dôchodok, tak skrátka musí nájsť osemnásť 

dvadsaťpäť na jednu kuka nádobu za rok, no či sa mu páči, či nie  

Pavol Šimun – jedna vec a druhá, je tam možnosť rozdeliť si platby aj na viackrát ak jej to nevychádza 

naraz ale nebudem konkrétne o nej hovoriť o hocikom inom  

Bc. Zdenko Urva – dobre, poď ďalej čítať 

Ing. Pavel Zajac – a druhá vec je tá, že naozaj ideme podľa jasných pravidiel, tak hovorím keď zoberiem 

pani Silvu, tak minimálne vlastní tri nehnuteľnosti, tak ako no tak viete, je sociálny prípad, asi nie je 

sociálny prípad, tak že ako hovorím, naozaj tak treba pristupovať ako skôr cez výšku dôchodku ako výšku 

príjmov 

Peter Kováč – jasné, treba to vydokladovať a nie je problém 

Pavol Šimun – môžem čítať alebo chce ešte niekto diskutovať 

Peter Kováč – nie, čítaj 

Pavol Šimun -   Uznesenie OcZ 3 – 29/2019 zo dňa 8.3.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

berie na vedomie   Správu o vykonanej kontrole za II. polrok 2018 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, teraz tu máme vlastne komisiu cestovného ruchu, 

to je vstup obce do OCR  vlastne do oblastnej organizácie cestovného ruchu, kto trošku ovládate túto 

problematiku viete vlastne že OCRka je napojená  na rozpočet ministerstva dopravy vlastne s tým, že 

vychádza vlastne z počtu ubytovaní  a vlastne tie peniaze, ktoré sú z ubytovania štát následne vlastne 

z zdvojnásobí a vracia späť OCRkám, takže vlastne aj OCRka tým členom, ktorí sú, síce stojí nás to 

nejaký peniaz ale vlastne nám tie peniaze sa môžu zdvojnásobiť alebo strojnásobiť, ktoré sa dajú vlastne 

použiť   na rozvoj cestovného ruchu, tak že hovorím, je to návrh komisie cestovného ruchu a osobne si 

myslím, že má to význam, všetko, neviem, Jano ak chceš k tomu niečo 

Ján Turčan – myslím, že to má význam, stojí to poplatok nejaký každoročný 

Pavol Šimun – čo to stojí 

Ing. Pavel Zajac – takto, prvotný poplatok tisíc päťsto euro plus päťsto euro ročný, hej, hovorím ale budú 

nám spätne vracať dvetisíc tritisíc euro ročne, nech sa lúbi 

Pavol Šimun -   ja sa ešte spýtam, potom tie peniaze sú čo, viazané 

Ing. Pavel Zajac – áno, na rozvoj cestovného ruchu, áno, ako treba si uvedomiť, že my aj z toho 

ubytovania akože tie príjmy máme, akože teraz LUBETHA tie príjmy má, druhá vec je tá, že nie všetci si 

podali veci, a ďalšia vec je tá, že ja som sa pýtal aj na OCRke ako vie obec zariadiť to, že tých ubytovaní 

tam bude viac, ale bohu žiaľ obec nenahlasuje počty ubytovaní z týchto hlásení, ktoré nám vlastne 

priznávajú dane, ale musia to rekreačné subjekty nahlasovať na štatistiku a tej podľa, toto by sme mali 
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spraviť nejakú osvetu, aby si uvedomili, že tým nás pripravujú o peniaze, aj nás pripravujú o peniaze ale 

aj cez tú, cez túto   

Bc. Zdenko Urva – ony majú povinnosť nahlásiť  

Ing. Pavel Zajac – majú povinnosť, lenže hovorím, ................ale to chce len osvetu  

Pavol Šimun – môžeme čítať 

Ing. Pavel Zajac – môžeme 

Pavol Šimun -    Uznesenie OcZ 3 – 30/2019 zo dňa 8.3.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová  

schvaľuje  vstup obce Ľubietová do OOCR Stredné Slovensko. 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, dobre, poslal som vám mail pani Zuzany 

Krištofičovej, navrhuje vydať ten kalendár, čiže nech sa páči, otváram k tomu diskusiu, nech sa páči 

Pavol Šimun – ja proti tomu nič nemám, dokonca ja som so Zuzanou telefonoval, že či  by bolo možné tú 

prvú variantu, ten päťdesiat týždňový kalendár, s tými päťdesiat fotkami, ale som jej vravel že či by to 

nebolo možné tie ešte k tomu  päťdesiat alebo koľko by sme sa rozhodli tie nástenné dvanásť mesačné 

aby so mal napríklad  ty alebo spoločnosti na prezentáciu obce keď dakto príde na začiatku roka 

podarovať, to je jedna vec a druhá bolo by dobre, keby toto spravili spoločnosti  

Ing. Pavel Zajac – viete že lesy nariekajú  

Pavol Šimun – ale to je dobre keď nariekajú 

Ing. Pavel Zajac –mne je to jedno, keď poviete, že sa to dá na spoločnosti, tak  

Pavol Šimun – len sa dohodnime, či to chceme 

Ing. Pavel Zajac – podľa mňa je to presne o tom, že či to chceme na lesy aby to nedopadlo ako na 

plavárni, hovorím 

Pavol Šimun – ako na plavárni, čo 

Ing. Pavel Zajac – že sme sa dohadovali, kto zaplatí päťsto euro, no, poďme ďalej 

Pavol Šimun – no tak čo, lebo ja tu mám vydanie a bodky 

Ing. Pavel Zajac – no tak lebo ja 

Pavol Šimun – no tak nech povedia ostatní dačo 

Peter Kováč – ja toto vidím prvý raz teraz, tak čo k tomu budem 

Bc. Zdenko Urva - vráti sa dáko, alebo čo  

Pavol Šimun – tak to by sa predávalo potom, nie 

Peter Kováč – my toto musíme schváliť, či čo  

Bc. Zdenko Urva – či bude záujem o to  

Ing. Pavel zajac – no dobre, ako to, takto, ja sa spýtam takto, máš predstavu ako že my to budeme 

predávať občanom 

Pavol Šimun – no neviem, tie päťdesiat dvojkové, tie 

Bc. Zdenko Urva – my to zaplatíme a potom to budeme dávať preč iba ,  

Ing. Pavel Zajac  - no neviem, ja sa pýtam  

Pavol Šimun – alebo čo, dáme do každej domácnosti jeden 

Ing. Pavel Zajac – ako ja neviem, neviem, ja sa pýtam 

Pavol Šimun – a na budúci rok vytlačíme tisíc, lebo bude záujem a tie predáme 

Ing. Pavel Zajac – no podľa mňa asi tak  

Bc. Jana Majerová – asi hej 

Ing. Pavel Zajac – lebo podľa mňa ako donútite, aby si ten kalendár niekto kúpil a môže sa stať, že nám 

tristo zostane tu a čo potom, a kalendár aj keď bude na budúci rok je zbytočný 

Pavol Šimun – kalendár musí byť aktuálny do konca decembra  

Ing. Pavel Zajac – nie tento rok, bavme sa o ďalšom roku, ja osobne by som bol za to, aby sme, aby sa 

ten náklad je tam povedaný  päťsto kusov, tie náklady povedali sa mi zdá je zhruba štyristo päťdesiat 

domácností zostalo by nám päťdesiat a tie by sa rozdali,  aspoň ten prvý rok určite 

Pavol Šimun – tak ako, dobre, čiže píšem päťsto kusov päťdesiatdva týždňový  
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Ing. Pavel Zajac – no tak ja pozerám do mailu, tak  

Pavol Šimun – ostatní ticho, nič 

Bc. Jana Majerová – dobre, dobre 

Ing. Peter Sedláček – to je dobrý nápad a ja by som ešte kľudne ešte päťdesiat tých dvanásť mesačných 

Pavol Šimun – koľko predpokladáš, že by si potreboval na  chod ako na začiatku roka, ja neviem komu 

dať 

Ing. Pavel Zajac – no povedzme si rovno, my teraz  takéto zvyky nemáme, že chodíme s prezentmi na 

začiatku roka, nechodíme nikde 

Pavol Šimun – to nie, že chodíte s prezentmi, že by si chodil, ale jednoducho niekto príde sem, alebo ideš 

na okresný úrad  

Ing. Pavel Zajac – vieme si spraviť okruh spolupracovníkov, určite je to tridsať, päťdesiat firiem 

Pavol Šimun – veď preto som povedal päťdesiat kusov 

Ing. Pavel Zajac – nehovorím, že obce, obce každá pomaly má svoj kalendár, ale s tými čo 

spolupracujeme, vodárne a tak ďalej,  neviem  

Pavol Šimun – no tak, no 

Bc. Zdenko Urva – tak je otázka postavená, že  

Ing. Pavel Zajac – no tak nejakých päťdesiat 

Pavol Šimun – no tak si píšem päťsto kusov päťdesiatdva týždňový  

Peter Kováč – nejakú prípravu, fotografie chcú robiť alebo čo,  

Pavol Šimun – päťdesiatdva týždňov a koľko sme povedali, päťdesiat kusov nástenný   

Ing. Peter Sedláček – dvanásť mesačný 

Ing. Pavel Zajac – dobre, môžeme čítať 

Pavol Šimun – tak vravte 

Bc. Zdenko Urva – no dobre, tak budeme mať 

Pavol Šimun – to nemusí byť, ja som nepovedal, že to  musí byť 

Dagmar Zajacová – môžem sa prihlásť 

Ing. Pavel Zajac – no nech sa lúby  

Dagmar Zajacová – no keď už teda uvažujete o tých kalendároch tak by ste tam mohli aspoň keď to už 

budete občanom dávať, urobiť rozpis nejakých akcií, čo sa v obci robí,  

Ing. Peter Sedláček – presne, je to aj v tom maile 

Dagmar Zajacová – aby ste to teda  

Ing. Pavel Zajac – aj separovaný zber 

Ing. Peter Sedláček – aj separovaný zber bude tam, no 

Dagmar Zajacová – akcie by mohol cestovný ruch pripraviť, ale myslím si, že je to reálne až od budúceho 

roka 

Ing. Pavel Zajac – však áno  

Pavol Šimun – je to reálne len od budúceho roka 

Peter Kováč – návrh fotografií, čo tam dáme, veď je to päťdesiat tri fotiek, ako to pozerám 

Dagmar Zajacová – musia to byť kvalitné fotky, to nebude také jednoduché  ona musí pripraviť asi celú 

kolekciu 

Ing. Peter Sedláček – samozrejme 

Dagmar Zajacová – od jari do jesene alebo neviem 

Peter Kováč – aby to malo nejakú koncepciu, aby to dáko vyzeralo  

Ing. Pavel Zajac – dobre, poďme, skúsme uznesenia 

Pavol Šimun - Uznesenie OcZ 3 – 30/2019 zo dňa 8.3.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová  

schvaľuje vydanie 500 ks 52. týždňového, 50ks nástenného mesačného, kalendárov obce na rok   2020, 

podľa cenovej ponuky od Zuzany Krištofičovej.    
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Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, prosím vás,  raz, dva, tri, štyri, päť, šesť,  šesť kusov, kto je proti 

nikto, zdržal sa, Peter so Zdenom sa zdržali, dobre, nech sa páči  sme v rôznom v diskusii, v rôznom 

a diskusii sme, nech sa páči 

Ing. Peter Sedláček – ja sa chcem iba opýtať poslal si nám nejakú rozpočtovú časť ja neviem na čo to je 

Ing. Pavel Zajac – je to, doniesol mi to rozhlasár na dokončenie rozhlasu, vzduchom, na tie miesta, žeby 

sa zrušil úplne kábel a boli by iba tie  

Pavol Šimun – a to ešte kde potrebujeme za toľko peňazí 

Ing. Pavel Zajac – ako to je, keď si zoberiete po horný koniec, po Potančoka je ešte kábel a táto strana 

dole po Majerčok je kábel 

Bc. Jana Majerová – na tom Rôšte naozaj dolu nepočujeme nič, ak nie som na ulici tak nepočujeme nič 

Ing. Pavel Zajac – čiže mám posunúť ten rozhlas vyššie či do stredu, či kde ho mám dať 

Bc. Jana Majerová – buď do stredu alebo ak by mohol ísť, ja neviem 

Peter Kováč – nejakú rozhlasovú skúšku 

 prekrikovanie, nerozumieť 

Ing. Pavel Zajac – prosím vás, tieto veci mi musíte hlásiť, dobre, čiže Rôšt na stred, kde 

Bc. Jana Majerová – no, uvidí sa ale bol niekde na začiatku 

Ing. Pavel Zajac – posunul by som ho na stred, je na jednu aj druhú stranu je, mal by mať dosah bez 

problémov sto päťdesiat metrov, dobre, stred, hej, dobre, ešte niekto k rozhlasu, nech sa páči, pani 

Garajová už k hocičomu  

Zora Garajová – no, ešte mám jeden dotaz, že prečo sa odtiaľ premiestnila muzeálna miestnosť dole na 

prízemie, kde tu tie historické kusy boli bezpečnejšie, v bezpečí ako dole kde môže niekto okno vybiť 

a vykradnúť to  

Ing. Pavel Zajac – pani Garajová, je tam všade zabezpačovačka a fólie na oknách, dobre 

Zora Garajová – hej, je to zabezpečené, dobre, ďakujem za vysvetlenie  

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči 

Bc. Zdenko Urva – ja mám k tomu rozhlasu, že či to už potrebujeme riešiť 

Ing. Pavel Zajac – teraz nie, nie, ja som vám to poslal ako informáciu, dobe, ďalšiu vec mám k tým 

kamerám, ja som to pozeral, projekt si podal 

Ing. Pavel Zajac – áno 

Bc. Zdenko Urva – nebol v projekte riešený 

Ing. Pavel Zajac – nie, teraz bol riešený, osem kamier, riešili sme to, aby nikto cez obec neprešiel bez 

toho aby ho nezachytila kamera, čiže riešili sme, je tam hniezdo dole v Hute, priamo na vchode, priamo 

na vchode vlastne to hniezdo je z KNK potiahnuté, čiže to je prvé, druhé je vlastne pri pošte kde berie 

túto ulicu  a Močilie, tretie je na zdravotnom stredisku, kde berie vlastne z Povrazníka príchod a vlastne 

tuto 

Bc. Zdenko Urva – dobre, vlastne všetky smery 

Ing. Pavel Zajac – áno, a potom je vlastne jedno na Zábave, kde je odbočka na Podlipu,  

Bc. Zdenko Urva – že či si riešil vlastne s tou firmou, či bude potom možné pripojiť aj ďalšie kamery  

Ing. Pavel Zajac – hocikedy, tento projekt je robený tak, že je dopĺňací 

Bc. Zdenko Urva – projekt so čítal, len či firma o tom vie  

Ing. Pavel Zajac – áno, vie, tých ja sa neviem k tomu vyjadriť ale  tých vstupov tam bude šestnásť  

Bc. Zdenko Urva – aby nebol problém, že keď sa bude chcieť dačo pripojiť tak potom povieš, že ... centrála  

Ing. Pavel Zajac – Zdeno, hovorím, že na námestí má byť šestnásť pobočiek, asi na šestnásť káblov,  

Peter Kováč – tam v tom projekte by sa nedalo riešiť multifunkčné ihrisko 
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Ing. Pavel zajac – ešte raz hovorím, boli sme po prvé v časovom strese, to je jedna vec, a hovorím, prišla 

sem firma a naša priorita bola vyriešiť prechod obcou 

Bc. Zdenko Urva – ktorá je naša priorita  

Ing. Pavel Zajac – čo,  

Bc. Zdenko Urva – koho je naša priorita 

Ing. Pavel Zajac – pozri sa, doteraz sme nemali žiadne tie kamery  

Bc. Zdenko Urva – no dobre, v poriadku, už sme sa o tom bavili na nejakom stretnutí, žeby sme chceli 

zamontovať tie kamery aby sa chránil majetok 

Ing. Pavel Zajac – snažili sa napojiť server všetko z obecných budov, čiže ďalší server ak bude treba sa 

bude musieť dať spraviť na bowling, aby aj tam bola kamera, hej, stačí takto 

Bc. Zdenko Urva – stačí, svojím spôsobom, len vravím že tam máš ihrisko za sedemdesiat tisíc a vidí 

s mi to dosť, aby to nebolo chránené, pritom, keď je to voľný vstup, každý tam môže chodiť nestálo to 

málo peňazí  

Peter Kováč – jednali  sme o tom multifunkčnom, žeby sa, oné, dalo chrániť takouto formou a preto  

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, príde sem firma, ten rozpočet je dvadsať dva tisíc, žiadame osemnásť tisíc, 

hej, neviem na koľko budeme úspešný a netuším ani či to celé zrealizujeme, to naozaj netuším a následne 

hovorím budeme musieť riešiť kde sa to umiestni ak, hovorím, neviem koľko peňazí, je to výberové, je to 

projekt 

Bc. Zdenko Urva – mne je to jasné, je to projekt 

Peter Kováč – veď to ťa nikto za to nekritizuje ani nič, len informácie, či teda 

Ing. Pavel Zajac – vždycky sa to dá rozšíriť, vždy  

Bc. Zdenko Urva – mňa len to prekvapilo, že sme sa bavili aj o týchto veciach a bolo vypracované len na 

určitú časť, dobre, ďalšiu vec, ktorú by som sa chcel opýtať, prosím ťa, čo sa robí v kultúrnom dome, ak 

mi vieš povedať 

Ing. Pavel Zajac – natiera sa, robí sa tam údržba, opravila sa konečne opona, tie závesy, skrátka robí sa 

tam údržba, tá ktorá sa zanedbala celé roky, natiera sa, nič iné, upratuje sa 

Pavol Šimun – ja sa spýtam, keď sme pri tom kultúrnom dome, keď že sme nedostali peniaze, čo s tým 

projektom, ideme riešiť tú opravu, rekonštrukciu toho kultúrneho domu alebo nie 

Ing. Pavel Zajac – ale to je otázka na vás, vy si musíte sadnúť a povedať si, že hovorím, momentálne sa 

napríklad natrela tá podlaha, ten betón v šatni sa natrela, takéto veci sa riešia čo aby to aspoň ako tam 

vyzeralo 

Peter Kováč – tak na oko, hej 

Ing. Pavel Zajac – zatiaľ sa tam nič také zásadné neurobilo, čo boli vypadnuté dielce z dverí, tak ich 

Alakša dorobil, aby sa to zapchalo, aby to bolo tak, ako má byť 

Bc. Zdenko Urva – chlapi tam chodia z obce alebo kto to robí 

Ing. Pavel Zajac – robí tam Ernest  Solivajs, ktorý je cez úrad práce a čistili aj hore tie čierne látky, všetko, 

tam celé tie hrady takto lietali, všetko  

Peter Kováč – že či ti netreba, keď už sa to tam takto robí, či projekt nepotrebuješ 

Ing. Pavel Zajac – momentálne len riešime len ten stav, ktorý tam je aby nikomu nič nepadlo na hlavu, 

nič iné neriešime 

Peter Kováč – no veď len, či to netreba nejako rozšíriť alebo niečo také, čo by ??? 

Ing. Pavel Zajac – momentálne to tomu kulturáku nepomôže, tam treba povedať zase, čo s kulturákom 

ďalej  
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Bc. Zdenko Urva – je to o financiách ak ideme robiť cestu za sto šesťdesiat tisíc do kulturáku by sa dalo 

sto tisíc tak sú to investície ktoré, 

Pavol Šimun – ešte nejdeme robiť cestu za sto šesťdesiat tisíc 

Bc. Zdenko Urva – nie, nehovorím, že ideme robiť cestu, len hovorím že  sú to dosť veľké investície za 

pol roka, do roka  

Ing. Pavel Zajac – Zdeno, ešte raz opakujem, momentálne sa tam robí len zanedbaná údržba, vytierajú 

sa muchy, hovorím, zložili sa tie žalúzie, ktoré boli rozbité, takéto veci sa tam robili 

Bc. Zdenko Urva – veď jem to v poriadku, ja som sa len opýtal 

Ing. Pavel Zajac – ďalšia vec, hovorím, ani sme sa nechytali toho horného osvetlenia aj to vám poviem, 

dal som žiadosť na ministerstvo financií, zasa projekt na kultúrny dom, dal som spraviť cenovú ponuku 

na výmenu okien na kulturáku, vyšla na pätnásť tisíc a o pätnásť tisíc som požiadal ministerstvo financií 

, nič iné, neviem, či to vyjde, neviem, je to pokus 

Bc. Zdenko Urva – a ešte jednu vec sa chcem spýtať, chcem sa vrátiť k tomu ihrisku multifunkčnému 

vtedy si vravel, že dakedy na jar majú prísť, vieme kedy prídu 

Ing. Pavel Zajac – ako budem volať Korduliakovi, lebo majú doniesť aj rotačnú kefu ktorú máme vlastne 

za euro, čiže máme mať normálne ako motorovú kefu a majú to vlastne celé prísť poopravovať, uložiť ako 

to má byť lebo to montovali v tom čase v ktorom to montovali, dám ti vedieť  

Bc. Zdenko Urva – dobre a už keď sme pri tom,  riešil si alebo budeš riešiť, v akom stave je ..........v rámci, 

dáke stromy by sa museli vypíliť, boli 

Ing. Pavel Zajac – to riešim,  

Pavol Šimun – čo chceme píliť lipy  

Ing. Pavel Zajac – no ako padne to, bude to padať na to ihrisko, tam to bude padať, tie tri treba niečo 

s nimi urobiť aspoň obrezať 

Zora Garajová – to treba opíliť len konáre a bodka 

Ivan Chládek – poslanci, opýtate sa niekto, lebo ja sa hlásim, môžem 

Ing. Pavel Zajac – no nech sa páči 

Ivan Chládek – tuto sme sa akurát trošku bavili, všimol som si, že v dedine sa začali  budovať tie 

ostrovčeky na vystupovanie z autobusov, aj  na nastupovanie, v Hute som si všimol,  že neviem či 

Ing. Pavel Zajac – to je provizórna zastávka  

Ivan Chládek – no je to provizórna ale všimol som si, že je tam už nejaký ostrovček spravený a viem, že 

toto bolo aj predmetom predchádzajúceho zastupiteľstva a ja som sa konkrétne na to spýtal, lebo na 

dolnom konci starší ľudia majú obrovské problémy s vystupovaním z autobusu, je to strašne vysoko 

a treba s tým naozaj niečo robiť 

Ing. Pavel Zajac – odpoviem ti týmto, bol tu projektant, vlastne ktorého dohodila Jana, prišiel z Ľupče, 

ktorého som vlastne previedol cez Hutu cez, potom som ho previedol aj na dolný koniec, kde skrátka 

majú prichystať nejaký projekt  ako by sa to tam dalo vyriešiť  

Ivan Chládek – no, dobre a ešte chlapci, tuto mali pravdu, čo sa týka multifunkčného ihriska, je to pomerne 

veľká investícia treba to tím športovcom, mladým, čo tam majú robiť, aby to vydržalo čo najdlhšie a viem, 

že keď sú veci také, že neviem, či je vypracovaný nejaký poriadok prevádzkový ihriska 

Peter Kováč – pracuje sa na tom 

Ivan Chládek – pracuje sa na tom, dobre, pokiaľ sa vypracuje, dúfam, že tam nebude niečo poničené, 

hej, lebo neexistuje, aby takýto objekt bol voľne prístupný, neuzamknutý a keď niekto chce tak si niekde 

vyzdvihne kľúče, pôjde tam, bude to odovzdané, mám s tým skúsenosti, keď sa spravilo, keď sa spravil 

v deväťdesiatom ôsmom tenisový kurt, takto to bolo spravené a fungovalo to, naozaj 
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Ing. Pavel Zajac – my sme dostali požiadavku od športovej komisie na výrobu bráničiek,  viem že to rieši 

Ďuro,  aby to skrátka bolo uzamykateľné ale nie že to bude tak, že sa tam nebude dať dostať, hej ale ako 

minimálne mechanická zábrana aby sa tam nedostali psy a všetko ostatné, tak by tam mala takáto byť, 

hej, no a ostatné veci, požiadal som športovú komisiu aby tieto, prevádzku si zobrala pod palec a aby sa 

to vyriešilo 

Ivan Chládek – nemôže to byť voľne prístupné, uzamknuté a keď niekto bude chcieť tak si vypýta kľúč, to 

nie je taký problém, je tam  bowling, čo ja viem od jedenástej, do jedenástej obecný úrad, ale nenechať 

to voľné aby to dopadlo tak ako s tým tenisovým kurtom 

Ing. Pavel Zajac – no nech sa páči, pani Garajová  

Zora Garajová – ešte mám jeden dotaz, najviac diskutujúca, v jeseni pri evanjelickom kostole bola tam 

taká skládka konárov, veľmi dobrá vec, chcem sa opýtať, že či v budúcnosti tam ľudia, občania čo budú 

pilovať stromy alebo čo tam môžu nosiť a potom si na štiepku zoberiete  

Ing. Pavel Zajac – viete čo, nie, ak to budeme takto riešiť, tak sa to nebude riešiť tak, ako sa to riešilo, 

lebo my potom s tým máme vážny problém, lebo viete ten štiepkovač nepríde kedy sa nám to hodí, vlastne 

máme to, a určite pre takúto kôpku nepríde, tak že budeme sa snažiť to s tade odviesť preč, určite to 

musíme stade odviesť 

Zora Garajová – veď nie, že kopu, tam nosili ľudia viacerí 

Ing. Pavel Zajac-  tam sa urobila tá kopa, hovorím, tam sa rúbali tie veľké smreky a bolo tam toho veľa 

ale určite nebudeme súhlasiť s tým, že niekto si ostrihá jablone v záhradke a vopchá tie konáre na to 

verejné priestranstvo 

Zora Garajová – na štiepku 

Ing. Pavel Zajac – ja viem že na štiepku, na to máte, na to je určené miesto, vozí sa to na družstvo, ja 

beriem, že to je pre vás ďaleko  ale tak musíte niekoho poprosiť aby 

Zora Garajová – kde, nepočula som, kde 

Ing. Pavel Zajac – hore na družstvo, vlastne na tú plochu, nech sa páči 

Juraj Muránsky – prosím vás, ešte taká technická záležitosť toho ihriska multifunkčného, to bol projekt 

daný, hej, čo sa týka tých basketbalových košov, prečo sú na jednej strane, prečo nie sú proti sebe 

Ing. Pavel Zajac – ako, pán Muránsky, je takýto projekt, ono hrá sa len na jeden kôš 

Ivan Chládek – aha, to je teraz nové 

Juraj Muránsky – dobre, mohol sa dať na ten múr tam oproti a mohlo to byť 

Pavol Šimun – keď sme pri tom ihrisku, čo s tým okolím teraz, tam je stavenisko spravené 

Ing. Pavel Zajac – v prvom rade, v prvom rade chceme teraz vyriešiť nejakým spôsobom tie stromy, 

musíme to poopilovať a následne potom ideme upravovať celé to okolie, celé to okolie ideme upratať, 

odpratať makadam 

Peter Kováč – no my sme sa tuto aj s Milošom rozprávali, že teraz na jar by sme sa stretli tam, žeby sa 

navrhlo niečo, že čo sa bude realizovať, žeby sme tam aj ako stavebná komisia išli a teda upraviť to,  

Bc. Zdenko Urva -  

Ing. Pavel Zajac – momentálne nemáme veľké ambície, je otázka, čo s kolesom, tam bude treba koleso 

zachovať, čiže budeme sa snažiť len to upraviť tak, aby to bolo, druhá vec je tá, že naozaj je potrebné sa 

dohodnúť, čo s tými lipami, lebo tie lipy tam budú podľa mňa problém, nad tým ihriskom určite, lebo viete 

že s tých líp padajú tie guličky a skrátka to z toho trávnika nikto nedostane 

Peter Kováč – preto sa pýtam, aký máš ty s tým zámer lebo sme tiež vraveli 
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Ing. Pavel Zajac – my tam máme jeden jediný zámer ak by nám vyšiel projekt na tie výsadby, tak vlastne 

by mali vysadiť stromy popri Tokárovom plote vedľa tej garáže smerom hore, mala by tam vlastne 

vzniknúť nejaká zeleň, trošku nižšia ako sú lipy, hej 

Viera Beniačová – ja môžem, ja chcem veľmi pochváliť, že sa spravilo to multifunkčné a bolo to super aj 

ten ľad teraz a pochválim aj susedovcov, Galuškovcov, udržiavali to, starali sa, napúšťali, tak že je to fajn 

keď som videla tých malých drobčekov, splnilo to účel, no chválim to chcem sa ale ja opýtať, že  tie detské 

ihriská, to som už vravela údržba a schvaľujem, že by tam mal byť vyškolený človek, čo to vie robiť, a nie 

niekto, kto tam podoprie kameňom preliezku a tak, takže asi tak 

Ing. Pavel Zajac – druhá vec je tá, že treba si uvedomiť, že každé to detské ihrisko má určitú životnosť, 

toto detské ihrisko nám venovalo ešte dakedy HZDS, roku pána, netuším – pätnásť rokov takže ono 

všetko má svoju životnosť a hlavne keď je to z dreva takže, to isté bolo vlastne ihrisko na Podlipe tam 

vlastne tiež sa rozpadlo a budeme tam musieť urobiť nové  

Viera Beniačová – hovorí sa o tej budove pekárne bývalej, ja si tam všímam už pol roka alebo viac.......... 

Ing. Pavel Zajac – je ťažko vyriešiť žľaby na tej streche kde tam je, háky síce sú len hovorím, tam naozaj 

by bolo dobre vyriešiť tú strechu, niečo s tou strechou urobiť, následne súčasťou toho sú aj žľaby  

Viera Beniačová – kedy bola štemovaná tá brána otvárala sa vonka ......ale už potom to nebolo napojené 

Ing. Pavel Zajac – tam je problém ten, že jeden raz to odtrhlo auto so štiepkou, že skrátka šofér nebol tak 

šikovný ako mal byť a potom vlastne naozaj sme to zvárali nanovo 

Viera Beniačová – a ešte ako ste to poriešili, tie obedy pre dôchodcov, odkiaľ sa vozia 

Ing. Pavel Zajac – momentálne sa vozia aj stade aj stade 

Viera Beniačová – ja som počula, že sú dobré aj od Vyhničku 

Ing. Pavel Zajac – no to ja neviem, neviem to posúdiť, viem, že každý si môže napísať ten jedálny lístok, 

ktorý chce, a auto ide jak aj do Medzibrodu tak aj do na bowling 

Viera Beniačová – dobre, ďakujem 

Ing. Pavel Zajac – dobre, nech sa páči 

Pavol Šimun – ja som chcel ešte povedať, že keď sa bude riešiť to koleso, tak bolo by sme sa pozreli 

a dokončili aj tú kolkáreň, aby to už bolo tak, ako to má vyzerať a nie ako ošarpaná budova do ktorej sa 

vrazili peniaze a nič 

Viera Beniačová – pán Chebeň to dával do poriadku 

Pavol Šimun – ale vidíte ako to vyzerá  

Viera Beniačová – ale je to teda reštauračné zariadenie, varí sa tam, teda je to určené na takýto účel, ja 

potom neviem čo to potom je, je to reštaurácia, vývarovňa, klubovňa alebo čo 

Ing. Pavel Zajac – prosím vás, má ešte niekto niečo, prosím, nech sa páči 

Ing. Peter Sedláček – ja som ešte chcel, Ľudo asi veliteľ mi telefonoval krátko pred začiatkom 

zastupiteľstva, kúpili už konečne tú striekačku čo mali v rozpočte  

Ing. Pavel Zajac – dostal som fotku 

Ing. Peter Sedláček – aj ja mám fotku, len je problém, nie že problém, ale kúpili to za sedem tisíc sto 

päťdesiat euro to znamená, že osemsto päťdesiat im zostáva, mal som sa opýtať pána Benku, keď že tu 

neni, tak hovorím to pred poslancami, že za osemsto päťdesiat euro si chcú kúpiť prilby čo chodia na 

nejaké súťaže a takéto veci, aby ste vedeli, osem tisíc mali rozpočtované 

Ing. Pavel Zajac – je to rozpočtované, ja neviem, čo mám na to povedať, ďalšia vec je tá, že hovorím, 

Ľudo trošku inak povedal, ako bola kúpa, ale povedal, že máme zaplatiť tak sme zaplatili, ale to, lebo 

vlastne čo odznelo na schôdzi bolo asi takým štýlom povedané, že teda príde mašina sem mesiac sa 

bude skúšať potom ide späť skontroluje sa a potom sa zaplatí, trošku tom išlo inak 
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Ing. Peter Sedláček – Paľo to je, ja neviem toto, mne len 

Ing. Pavel Zajac – nie, ja len pozrite sa, rieši to Ľudo, nám len povedal že zaplatiť tak sme zaplatili a hotovo 

Ing. Peter Sedláček – na chôdzi so ja nebol mne sa len kázal opýtať, že či tých osemsto päťdesiat si 

môžu kúpiť helmy   

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči 

Ing. Peter Sedláček – ale ešte to využijem, keď som pri hasičoch, prosím ťa pekne, lepšie informuj, hlavne 

teda svojho syna preto že chcel vedie, že ktorí ľudia urobili všetko preto aby sme nedostali cisternu, 

hasičskú cisternu 

Ing. Pavel Zajac – ja viem,  

Ing. Peter Sedláček – no ak o tom vieš, tak kľudne verejne povedz preto že sám dobre vieš, že minimálne 

dva tri razy sme sedeli aj s hasičmi a už bolo tak, že riešili sme prístrešok kde tú cisternu dáme 

Ing. Pavel Zajac – tam to  bolo politicky riešené a tak to dopadlo  

Ing. Peter Sedláček – ak to vieš, tak to povedz verejne  

Ing. Pavel Zajac – nebudem to hovoriť 

Ing. Peter Sedláček – tak potom 

Bc. Zdenko Urva – na toto naviažem aj ja, ako je fajn že píšeš na internet, čo robíš, je to tvoja vec, ale ak 

máš niečo proti poslancom, lebo mňa sa to potom zbytočne dotýka, keď neviem o čo sa jedná, a píšeš, 

že nejdeme rovnakým smerom, neviem, či sa stretneme a ďalšie veci, ak chceš, napíš konkrétne ak máš 

s niekým problém, ak máš so mnou problém, kľudne to napíš ale keď všeobecne píšeš,  

Ing. Pavel Zajac – Zdeno ja ako ja svojim spôsobom píšem denník, len to, čo robím 

Bc. Zdenko Urva – to je v poriadku 

Ing. Pavel Zajac – druhá vec je teda tá, že teda neviem aké sú vaše predstavy tým, že teda vy riešite ako 

rozvojové projekty a mňa teda nepozvete, však  dobre, ako, ja to chápem, že asi mňa tam nepotrebujete 

a tým je to vyriešené 

Bc. Zdenko Urva – Paľo, ešte sme neboli ani sľub zložený a už si písal, už si písal prvý príspevok, to ti 

môžem všetko vytiahnuť, tam si prečítaj, už si písal prvý príspevok keď sme boli na prvom stretnutí  a že 

už to pôjde, že nevieš či pôjdeme rovnakým smerom, že ďalšie veci, ja som bol zvolený, čakal som, že 

zvoláš nejaké stretnutie, že si sadneme spoločne, ty ako starosta si povieš, toto chcem robiť, súhlasíte, 

nesúhlasíte, nie  

Ing. Pavel Zajac – pozri sa, čo som chcel robiť som napísal do toho plagátu, hej, čo chcem robiť som 

napísal do toho plagátu,  

Bc. Zdenko Urva – do akého plagátu 

Ing. Pavel Zajac – no však volebného, ako ja som  ten svoj program som napísal, ako vy, 

Bc. Zdnko Urva – ja som tvoj volebný plagát nečital 

Ing. Pavel Zajac -  no dobre, v poriadku, ale ak vy pôjdete iným smerom, pôjdete iným smerom  

Peter Kováč – ale Paľo, o smere tu nikto nevraví, veď všetci by sme podľa mňa mali ťahať za jeden, za 

jednu stranu a keď je to dobrá vec, tak ideme všetci za tým a nikto teba ako nevolal, že na to stretnutie 

sme šli kvôli školeniu neviem čoho,  životného prostredia na ktorom si ty nebol ale na ďalšie  sme ťa volali 

ale hovorím, bez teba to nejde pokiaľ ty nepovieš, alebo čo ale proste mne je ťažko akceptovať tvoj názor 

keď ho nepovieš, keď  aj riešime niečo tak povieš ako si spravíte tak bude, no ale ja od teba čakám názor, 

lebo ty si tu dvadsať rokov a ty vieš ako to chodí a si najkompetentnejší z nás všetkých 

Bc. Zdenko Urva – vypisuješ kadejaké inotaje, ďalšie veci,  ľudia sa toho chytajú a potom ako Peter 

povedal ťaháme na dve strany, zbytočné napätie, ako nikto nechce proti tebe bojovať, nikto nič nechce 

chceme slušne riešiť veci ako sa majú a bude dobre 
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Zora Garajová – presne  

Ing. Pavel zajac – Zdeno, ako pozri sa, všetky žiadosti, ktoré sem dostanem som vám vždycky poslal,  

Peter Kováč – ale to ti nikto nevyčíta 

Ing. Pavel Zajac – no hovorím, ja svoj program som napísal do toho plagátu, napísal som a ak pôjdete 

iným smerom ja s tým nemám čo urobiť,  

Peter Kováč – ale teraz prvý raz počujem od teba, že ty chceš toto 

 prekrikovanie, nerozumieť 

Ing. Pavel Zajac – ja nemám ako vás dokopať, aby ste išli týmto smerom a ani vás nemienim kopať,  

Peter Kováč – porozprávajme sa normálne aby išli veci, mám takúto vec, buď ju akceptujete alebo nie  

Bc. Zdenko Urva – to je Paľo pravda 

Ing. Pavel zajac  -  dobre, nech sa páči, vzadu 

Ing. Peter Sedláček – prepáč, aj už len jednu vec som chcel povedať, ty keď to takto podáš z jednej strany 

tak niektorým ľuďom vzhľadom na ich mentálnu výbavu stačí to, čo počujú z jednej strany, nepátrajú 

vlastne po tom kde je vlastne pravda a tak ďalej, potom vznikajú dezinformácie a potom sa už nadáva, 

a tak ďalej, potrebujeme to ja si myslím, že nám ide všetkým o jednu vec, nepotrebujeme bojovať so 

starostom a ty s nami ale uvedom si že si občanom nie len pre tých ktorí ti sprosto dvíhajú palce, to  už 

tie komentáre nebudem ani riešiť, lebo sú úbohé, totálne úbohé ale ty si aj pre poslancov starostom aj 

pre tých, ktorí majú iný názor, ktorí nesúhlasia s tebou v niečom, ty si píš na ten svoj profil čo len chceš, 

hej, ale nehnevaj sa ale je úbohé, dneska som podpísal štyri papiere lebo toto, zaniesol som toto – toto 

jeden starosta napíše 

Ing. Pavel Zajac – a čo máš s tým aký problém,    

Dagmar Zajacová – založ si vlastnú stránku a píš si tam 

Bc. Zdenko Urva – ja nehovorím o tom, ja hovorím o tom, že na verejnom stretnutí  

Ing. Peter Sedláček – ja hovorím, že je verejne činná osoba 

Bc. Zdenko Urva - .................aký máš problém, maximálny problém........ 

Dagmar Zajacová – ty si 

Ing. Pavel Zajac – ale Peter, pozrite sa prosím vás, ale Zdeno, ja so absolútne akceptoval váš názor, ale 

ja skrátka, mňa sa aj teraz pán Benka spýta, že či to nepotrebujem prehodnotiť, dali ste mi jasné karty 

a ja hrám podľa nich  

Bc. Zdenko Urva – na jednej strane si to akceptoval a stále vyplakávaš, tak ako buď akceptuj 

Ing. Pavel Zajac – čo, čo  

Bc. Zdenko Urva – samý príspevok o Libethe, ale veď  

Dagmar Zajacová – prepáčte, dal do rozpočtu pätnásť tisíc euro a vy ste mu dali tri päťstotisíc, to je 

normálne 

Ing. Peter Sedláček – je to úplne normálne  

Bc. Zdenko Urva – bola si pri tom, bola si tu, tak čo si sa neozvala  

Dagmar Zajacová – ja som nevidela čo ste schvaľovali 

Peter Kováč – počúvaj, Dajka,  

Dagmar Zajacová – ste odhlasovali úpravu rozpočtu a ja neviem čo tam bolo 

Ing. Pavel zajac – prosím vás, načo sa o tomto bavíme, pán Šimun, najprv 

Pavol Šimun – no, no za prvé v rozpočte bolo požiadané na zateplenie stropov obecného úradu osem 

tisíc euro, my sme tu spravili kotercov milión päť, čo budeme v nich robiť, o majetku rozhoduje obecné 

zastupiteľstvo, kedy obecné zastupiteľstvo rozhodlo o tom, že to bude tak, ako to je, a zasa sme Paľo 

tam, kde sme, vidíš, ad jedna, ad dva a pätnásť tisíc euro povedal som to aj minule, keď sme schvaľovali 
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rozpočet, keď pred dvoma rokmi bolo treba odsúhlasiť uznesenie o tom, že či obec bude, usporiada 

celoslovenský banský deň tak som sa spýtal, koľko bude na to peňazí treba, lebo to bude ľudí, to bude 

hrúza sveta, povedali ste, keď to dokáže Gelnica my to spravíme kedykoľvek, my potrebujeme uznesenie 

len preto, aby sme mohli dostať od spolku nejakého päť tisíc euro, nič viac a že to ideme robiť, dneska 

máme posledné zastupiteľstvo pred tým, ako sa bude ten banský deň konať, ďalšie zastupiteľstvo máme 

už až po ňom, hlavný organizátor je obec alebo sa mýlim 

Ing. Pavel Zajac – áno 

Pavol Šimun – a je smiešne, že ani jeden z poslancov nevie, aký je rozpočet na to, čo sa tam ide diať 

lebo nikto nepovažuje poslancov  za to hodných aby boli o tom aspoň informovaný, ale pätnásť tisíc dajte 

Dagmar Zajacová – Pavel, predložil si im ten materiál  

Bc. Zdenko Urva – ale tam nebola žiadna suma, tam nebolo nič  

Pavol Šimun – kde bol nejaký rozpočet,  

Dagmar Zajacová – prosím ťa, tam boli všetky sumy vypísané 

Bc. Zdenko Urva – neboli, veď sme to mali tuná  

Dagmar Zajacová – netáraj, veď ja som to vypracovala celé 

Pavol Šimun – tak sme mali iný materiál 

Bc. Zdenko Urva – tak potom sme mali niečo iné  

Dagmar Zajacová – nič vám iné nedal 

Ing. Pavel Zajac – dobre, stačilo, stačilo 

Pavol Šimun – nestačilo, mňa teraz to zaujíma a ja chcem počuť, ako je zabezpečený ten banícky deň,  

Ing. Pavel Zajac – je zabezpečený tak, že skrátka 

Pavol Šimun – mňa zaujíma materiálne, organizačne a finančne 

Ing. Pavel Zajac – zháňame sponzorov, skrátka ten rozpočet je zhruba dvadsať päť tisíc euro  takže 

máme zohnané peniaze na to, a bude zabezpečený tak, že spolupracujeme s cirkvou, celý ten úvodný 

ceremoniál bude v katolíckom kostole, vo dvore bude postavený veľký stan pre tristo ľudí obecného 

úradu, následne v parku bude pódium  plus lavice, čiže celé sa to bude odohrávať v parku a v obecnom 

dvore s tým, že v sobotu je vlastne sprievod plus sú tam sprievodné akcie, v nedeľu odchádzajú všetky 

spolky, stačí 

Pavol Šimun – dobre, spýtam sa teraz ďalej, peniaze sa zháňajú cez sponzorov, peniaze cez sponzorov 

idú na  obec, pôjdu do obecnej kasy a budú vyúčtované 

Ing. Pavel Zajac – samozrejme 

Pavol Šimun – čiže budeme vedieť aj mená sponzorov  

Ing. Pavel Zajac – ten, ten kto skrátka zaplatí peniaze do obce, tak musí to prejsť normálne cez pokladňu 

tak ako žiadne černoty sa tam nebudú  

Pavol Šimun – dobre, ďakujem  

Ing. Pavol Zajac – ako sa nikdy nediali  

Zora Garajová – ja ešte naposledy dneska 

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči 

Zora Garajová – viete čo, to čo bolo na minulom zastupiteľstve, že sa poslanci verzus starosta medzi 

sebou hádali, teraz je to to isté, vy ste mladí ešte neskúsení poslanci a zas máte ten problém, 

nekomunikuje sa, poslanci plus starosta majú mať záujem o občanov, aby sa v obci dialo to, čo sa má 

a spolupracovať, poslanci, nie sa hádať, informovať sa, no zas je to, čo bolo v minulosti  

Peter Kováč – každý by mal trošku ustúpiť  
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Zora Garajová – a informovať sa a robiť pre občanov všetko, nie len pre určité skupiny ľudí, lebo táto 

obec je rozdelená na dva tábory  

Ing. Pavel Zajac – táto obec je rozdelená tridsať rokov na dva tábory, pani Garajová, tridsať rokov 

Bc. Zdenko Urva – každý tu každého ohovára  

Zora Garajová – čo máte čo – ešte som neskončila, čo sa má čo vypisovať po internete a celé Slovensko 

musí vedieť, že sa vy tu hašteríte doparoma tu, mňa to nebaví 

Dagmar Zajacová – tak sa spýtaj, keď máš problém 

Bc. Zdenko Urva – ja nemám problém 

Ing. Pavel Zajac – prosím vás už dosť, pán Filadelfi hovorí 

Igor Filadelfi – ja som chcel povedať ohľadom poriadku a čistoty v obci, ja idem okolo domu tou uličkou 

ako býva Igor Graca tak tam to je ako v zoologickej záhrade, dajte do obecných novín treba napísať alebo 

niečo s tým robiť psov po dedine nemajú voľne čo behať, to za prvé ja nebudem, ja guľovnicu vytiahnem 

alebo čo budem robiť ja budem aj strieľať, mne je to jedno ale majitelia ktorí chodia po dedine so psami 

majú ho mať na vodítku  žiadne voľne po lúkach chodiť len tak, že ide s tými psami len tak kadejako to je 

ale fakt, lebo psi keď idú dva to je svorka a môžu niekoho napadnúť, ale treba toto skutočne v Ľubietovej 

riešiť aj ten smrad okolo domu všade mám, tam je v tej Igorovej Gracovej uličke, prejdite tadiaľ  

Ing. Pavel Zajac – ale kto tam chodí so psom, niekto tam musí chodiť 

Peter Kováč – kto to je, konkrétne viete kto 

Ing. Peter Sedláček – ja viem konkrétne, včera som písal článok, okolo polnoci som to poslal, ale včera 

som napísal dve vety aj o psíčkaroch  a konkrétne chodí do tej ulice v podstate až po náš plot tá pani čo 

Petrovi Fellnerovi kúpili ten dom na roku, neviem ako sa volajú, to je jedno ale okolo nášho plota, 

v podstate ona chodí má takého hnedého, neviem čo to je za rasa, keď spraví potrebu niekoľko krát som 

už na ňu kričal chodí tam aj suseda oproti ale ona ide vždy ide s lopatou a po tých dvoch svojich psoch 

si vždy odprace, pritom má sto metrov, môže ísť na Rôšt a tam môže pustiť toho psa, môže sa celý deň 

blázniť ten pes po tých oných ale ona ho necháva prepytujem vysrať jedine v tej ulici alebo pred nás  

Ing. Pavel Zajac – ja môžem k tomu jediné povedať, že sme kúpili sáčky , kto chce tak si ich môže prísť 

zobrať 

Ing. Peter Sedláček – áno, to som napísal 

Ing. Pavel Zajac – a keď sa minú tak zase kúpime 

Ing. Peter Sedláček – napísal so, že majiteľ je zodpovedný aj za doslova v úvodzovkách náklad, ktorý ten 

pes na tej ulici nechá a musí mať ten majiteľ, okrem toho, že ho má priviazaného na vôdzke v dedine tak 

musí mať aj sáčky  do ktorého to vezme a zlikviduje, to som napísal včera 

Ing. Pavel Zajac – Katka 

Katarína Resutíková Mandyčevská – ja som sa pýtala včera Moniky - nerozumieť 

Ing. Pavel Zajac – tak treba prísť lebo viem, že to má Zuzana pod palcom 

 prekrikovanie, nerozumieť 

Ing. Pavel Zajac – ešte chvíľočku, Ivan 

Ivan Chládek – pustíš ma ako prvého, takto, teraz to bolo dosť nepríjemné, také dusno a žiaľ je na tom 

veľa pravdy, viac ako menej, určite, a preto chcem povedať toľko, čo ja stále hovorím  to je taký bonbot - 

všetko je v konečnom dôsledku o ľuďoch a vzťahoch medzi nimi, to ostatné to sú detaily ktoré, keď sú 

dobré vzťahy tak to ide keď nie sú dobré vzťahy tak to proste nejde a keď sa to niekde zasekne  potom 

sú samozrejme takéto debaty nepríjemné a to nevedie k ničomu, veľmi dobre si pamätám keď som ja 

ešte niekedy v týchto štruktúrach fungoval tak sme mali, mali minimálne raz do roka jedno neformálne 

stretnutie, väčšinou sa to odohralo na plavárni ale to je úplne jedno, kde, niekde inde, proste niekde von, 
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starosta aj s poslancami, a tam na neformálnom stretnutí sa takéto problémy otvárali tam sa veci riešili 

a tam sa vymenili názory a upokojovalo sa to a treba dosiahnuť stav, že bude starosta a poslanci ťahať 

za jeden povraz, lebo starosta bez poslancov sa nepohne, nepohne sa, to je zákon o obecnom zriadení 

je jasne napísané a poslanci bez starostu tak isto nie, žiaľ – to znamená ako v tejto obci chceme 

dosiahnuť stav že veci pôjdu tak, ako Zorka povedala, ako majú ísť, radím naozaj dohodnite sa na jednom 

neformálnom stretnutí a tam otvorte takéto problémy a nech sa to nepreberá na obecnom zastupiteľstve, 

tam by mali byť úplne iné veci 

Ing. Pavel Zajac – Miloš 

Miloš Sauka – ohľadom verejných priestranstiev, od tej našej strany až po Petra Sedláčka je to samé 

drevo, samý traktor, balíky sena, ja neviem, ako v tomto chceme pokračovať, čo budeme robiť 

Ing. Pavel Zajac – ja ako teraz som si dal záväzok, že prejdem skrátka minimálne Hrnčiarsku lebo chcem 

aby tá dedina do mája bola, čiže ja budem s každým rozprávať 

Miloš Sauka – lebo ja mám taký dojem, že sa to z roka na rok nabaľuje, čim ďalej viac 

Ing. Pavel zajac –to je zasa o tom, že podľa mňa o čom sme sa rozprávali aj na valnom zhromaždení, 

osobne si myslím že keby sa poriešil ten klátikovač, tak by to trošku pomohlo tomu drevu, teraz sa vozí 

v dĺžkach alebo metroviciach, respektíve každý to píly na metrovice a následne ukladá na verejné 

priestranstvo a takto keby to dostal v klátikoch tak si to vonku  nikto nenechá lebo mu to zmizne 

Juraj Muránsky – a za chvíľu sa nebude vôbec voziť 

Ing. Peter Sedláček -  ja by som chcel na margo tohto povedať na Miloša asi toľko, že počas minulých 

rokov sme to riešili, väčšinou som upozorňoval na ten, nazvime to bodrel, teda po druhej strane kde 

navrhoval som riešiť to jednoznačne prenájmom obecných parciel, vymáhaním za zaberanie  obecného 

miesta, apelujem starosta na teba aby čím skôr sa to začalo robiť, preto že ak idú naozaj tie oslavy tak tí 

ľudia budú vidieť, či už chceš alebo nechceš, pôjdu aj druhou stranou, budú vidieť, že je tam bodrel, je to 

určitá vizitka náš všetkých v podstate 

Zora Garajová – ešte raz ja k tomu chcem povedať, nič nové na svete, keď ešte bol magister Jančík 

starosta, televíziu zavolal, neviem, či ste to videli ja som to videla, televízia celou našou ulicou samé 

drevo, pani Šebešová bola náhodou von tak ju odchytili, aj vy tu máte drevo, mám no a čo, kto mi rozkáže 

že tam nemôžem mať, mrdla plecom otočila sa a šla preč a bol pokoj aj televízia tu bola, tak vidíte to je 

len v nás ľuďoch, no 

Milan Hiadlovský – dedina bola vždycky taká, po dedine boli vždycky šichtúne to ako ja pamätám, mám 

cez päťdesiat rokov ale vždy boli po dedine šichtúne a nikomu nevadili  

Ing. Peter Sedláček – ale nechoďme ďalej, choďme len na Šajbu,  majú na dvoch troch miestach spravené 

dvadsať metrov má tam päťdesiat ľudí na jednom mieste ale nie po dedine a tu má každý záhradu až  po 

cintorín až po neviem, až po Obraz ale musí to byť na tej dedine  

Milan Hiadlovský – bolo to zvykom 

Ing. Pavel Zajac – prosím  vás, kto ešte má niečo   

Milan Hiadlovský – tak ako bolo dakedy zvyknuté že napríklad ............... 

Pavol Šimun – ako tá Linda Mandyčevská 

Ing. Pavel Zajac – Linda Mandyčevská sme sa dohodli  naposledy, že keď sa vyrieši knižnica potom sa 

bude  riešiť ostatné 

Bc. Jana Majerová – ja som si znova prečítala tú žiadosť  a ona tam nepíše o priestoroch čo sú hore ale 

o tých priestoroch kde cvičia muži 

Ing. Pavel Zajac – hovorím, dohodli sme sa že keď sa bude niečo riešiť tak sa bude riešiť aj toto, dobre, 

má ešte  
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Pavol Šimun – ja som sa chcel spýtať, ten podkrovný byt ako funguje, spravili sme tam dačo 

Ing. Pavel Zajac – momentálne nie 

Pavol Šimun – ale spravili sme tam niečo s tým odpadom 

Ing. Pavel Zajac – my sme, my sme len prečistili ten odpad, bola tam nejaká objednávka aby sa ten odpad 

skrátil, chceli sme premiestniť tu kuchyňu lebo tam je problém s tou kuchyňou žeby ju premiestnili dozadu 

nad, nad, momentálne nad Debnárovú ale momentálne sme to neriešili a nie je na to ani rozpočet 

Peter Kováč – to je prázdny byt 

Ing. Pavel Zajac - áno   

Katarína Resutíková Mandyčevská – ja sa chcem ešte opýtať na ten terminál, posielali ste nám mail 

Ing. Pavel Zajac – posielal som vám mail ale som čakal to vám pán Benka povie, tu ide o to, lebo pán 

Benka mi na to reagoval, povie vám na budúcom zastupiteľstve lebo má chrípku, lebo tam treba zvážiť, 

ale ja hovorím, že dneska to už patrí ku komfortu 

Katarína Resutíková Mandyčevská – mne by to tiež vyhovovalo,  

Ing. Pavel Zajac – a ďalšia vec, treba si nám povedať aj to b/ že tu začína byť obrovský problém 

s hotovosťou, obrovský problém v dedine s hotovosťou, lebo pošta má hotovosť iba vtedy keď donesie 

tržbu jednota  inak nemá tu hotovosť  

Pavol Šimun – a keď potrebuješ tak si musíš objednať peniaze  

Ing. Pavel zajac – ja som skúšal, skúšal som vybaviť bankomaty aj  Prima banke, aj vo VUB aj v poštovej 

banke, ale hovorím podľa mňa tie podmienky nie sú také akože veľmi akože tvrdé, jedná sa o tisíc výberov 

do mesiaca, ja hovorím že čo to je tisíc výberov ale ono sa to nezdá ale keby sem naozaj jedna tá banka 

ten bankomat dala tak vlastne vieme presmerovať tie toky tých úverov dneska je najlepšie keď tie úvery  

banku pravidelne meníte lebo ako náhle ste dobrý klient banky tak banka vám akurát len cucia a nedá 

vám nič zadarmo tak že v tomto smere ja hovorím keby bola banka aspoň jedna ktorá by to vyskúšala len 

bohu žiaľ zatiaľ taká nie je, má ešte niekto niečo, ďakujem vám a prajem vám  
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Zo zasadania obecného zastupiteľstva bol vyhotovený zvukový záznam 


